
Jak już informowaliśmy, wniosek starostwa dotyczący modernizacji ulicy Staszica nie zakwalifikował się  
do dofinansowania w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Ale jeśli starostwo nie będzie  
zwlekać z ogłoszeniem przetargu na przebudowę ulicy Staszica, może się okazać, że miasto i powiat mają wystarczającą 
sumę pieniędzy na tę inwestycję
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Są pieniądze 
na Staszica

Na bocznym torze? Ukarana za nazwisko

Na szlaku, czy na bocznym torze? Takie pytania zadawali sobie uczestnicy 

debaty, jaka w miniony piątek odbyła się w sochaczewskim ratuszu. Dotyczyła 
przyszłości Muzeum Kolei Wąskotorowej w Sochaczewie, a udział w niej wziął 
m.in. marszałek województwa Adam Struzik. więcej str. 7

Bulwersująca historia, którą opisywała „Ziemia Sochaczewska”, nabrała ogól-
nopolskiego rozgłosu. Tematem zajął się poseł Maciej Małecki. W środę odbyła 
się w Warszawie konferencja prasowa, w której uczestniczyły największe polskie 
media. więcej str. 9
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Sprawa rozszerzenia ka-
talogu uprawnień w ramach 
Sochaczewskiej Karty Ro-
dziny stanie na sesji, któ-
ra odbędzie się w piątek, 25 
stycznia. Projekt uchwa-
ły jest gotowy, a większość 
radnych wydaje się przeko-
nana do pomysłu.

Za kilka tygodni mi-
nie rok od chwili wprowa-
dzenia Karty promującej 
rozbudowany system zni-
żek dla rodzin 3+. Dotych-
czas do UM wpłynęło 157 
wniosków o wydanie Karty, 
z których wymagania speł-
niły 142 (łącznie 737 osób).

Od miasta posiadacze 
Karty otrzymują 50 proc. 
zniżki od obowiązujących 
cen karnetów na  pływalnię 
„Orka”, na lodowisko i wy-
pożyczenie łyżew w obiek-
tach MOSiR; o połowę taniej 
płacą za bilety miesięczne 
ZKM oraz od obowiązują-
cych cen na ofertę własną 
Miejskiego Ośrodka Kul-
tury; taniej kupią też bilety 
do Muzeum Ziemi Socha-
czewskiej. Jeśli radni wyra-
żą zgodę, do tej listy dopisa-
na zostanie obniżka opłat za 
posegregowane śmieci i za 
jednorazowe bilety na basen.

- Zwłaszcza obniżka w 
opłacie śmieciowej może 
być bardzo ważnym ele-
mentem wsparcia dla ro-
dzin 3+. Przypomnę, że w 
Sochaczewie przyjęliśmy 
sposób naliczania tej opłaty 
od osoby. Wstępna propo-
zycja to 12 zł za śmieci nie-
posegregowane i 6 za segre-
gowane. Dla rodzin 3+ ten 
system na pewno obciążał-
by budżet domowy, dlatego 
burmistrz Osiecki wyszedł 
z inicjatywą zniżek - mówi 
Stanisław Wachowski, wice-
burmistrz odpowiedzialny 
za wdrożenie nowego syste-
mu śmieciowego w mieście.

- Kwestia biletów na ba-
sen kilka razy przewijała 
się w rozmowach z rodzi-
cami. Dotychczas propono-
waliśmy 50% zniżkę jedynie 
na karnety, a teraz rozsze-
rzamy ofertę także o bile-
ty jednorazowe. Dla rodzin 
z trójką czy czwórką dzie-
ci kupno karnetu stanowiło 
problem - mówi Marek Fer-
giński, z-ca burmistrza do 
spraw oświaty, kultury i po-
lityki społecznej.

- Do programu Socha-
czewska Karta Rodziny 
przystąpiły też prywatne 

firmy, których po niespeł-
na roku działania mamy 10. 
Taniej można obciąć włosy, 
przyłączyć Internet, znacz-
nie obniżyć czesne w pry-
watnym przedszkolu lub 
opłatę za zajęcia rozwijające 
dziecięce talenty - mówi Jo-
anna Kamińska, naczelnik 
Wydziału Polityki Społecz-
nej i Ochrony Zdrowia.

W ratuszu ruszyły też 
prace nad drugą kartą, tym 
razem adresowaną do ludzi 
starszych. Wstępnie założo-
no, że ratusz wyda dwa ro-

dzaje kart, roboczo nazywa-
nych „Sochaczewska Karta 
Seniora 65+” oraz „Socha-
czewska Karta Seniora 75+”.

- Sprawdzamy funk-
cjonowanie takiego syste-
mu w innych miastach, ja-
kie zniżki i na jakie usługi 
można tam uzyskać. Są bo-
gate miasta, gdzie katalog 
ulg dla seniorów to długa 
lista, ale są też gminy pro-
ponujące jedną lub dwie 
zniżki np. tylko na przejaz-
dy komunikacją miejską. 
Może to być także bezpłat-
na konsultacja z psycholo-
giem czy radcą prawnym 
przeprowadzona w okre-
ślone godziny i dni w ty-
godniu w wyznaczonym 
pomieszczeniu ośrodka 
pomocy społecznej. Nasza 
propozycja musi być dosto-
sowana do możliwości bu-
dżetu - dodaje Joanna Ka-
mińska.

Burmistrz Osiecki chciał-
by przede wszystkim, aby 50 
proc. ulgę ustanowić na se-
gregowane śmieci, a korzystać 
mieliby z niej seniorzy mający 
75 lat i więcej. Wedle wstęp-
nych ustaleń płaciliby zamiast 
proponowanych 6 zł od osoby 
miesięcznie, jedynie 3 zł.

- Wiadomo, jaki jest w 
Polsce poziom świadczeń 
dla osób starszych. Trud-
no przeżyć miesiąc za 800 
zł najniższej emerytury, gdy 
trzeba opłacić mieszkanie, 
wykupić leki, odłożyć pie-
niądze na dojazd do leka-
rza czy na rehabilitację. Dla 
seniorów kilkanaście zło-
tych to duża kwota, dlatego 
proponujemy jej obniżenie - 
mówi Piotr Osiecki.

Ewentualne wydawanie 
Kart będzie obsługiwał, jak 
dotychczas, Wydział Poli-
tyki Społecznej i Ochrony 
Zdrowia UM. (dw)

Z PIERWSZEJ RĘKI2

Osoby po 65 roku życia będą się mogły ubiegać o Kartę Seniora
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Panu Prezesowi

Jarosławowi Kaczyńskiemu
wyrazy najgłębszego współczucia

z powodu śmierci

Mamy
śp. Jadwigi Kaczyńskiej 

z domu Jasiewicz
Sanitariuszki Szarych Szeregów, wybitnej polonistki,  

pracownika Instytutu Badań Literackich PAN.  
Kobiety wyjątkowej, troskliwej Matki

składa 
Maciej Małecki
Poseł na Sejm RP

wraz z Komitetem Powiatowym Prawa i Sprawiedliwości  
w Sochaczewie

ZS-153

* Stowarzyszenie Lokal-
na Grupa Działania nad 
Bzurą przekazała już so-

chaczewskim bibliote-

kom egzemplarze „Pin-

kas Sochaczew”. Książka 
będzie także dostępna w 
wielu ośrodkach uniwersy-

teckich na terenie całego 
kraju.

To unikatowe wydaw-
nictwo jest antologią i tłu-
maczeniem oryginału wy-
danego w Jerozolimie w 
1962 roku w językach jidysz 
i hebrajskim. Księga sta-

nowi zbiór wspomnień ży-
dowskich mieszkańców na-
szego miasta, którym dane 
było przeżyć  holocaust. Jej 
obszerne fragmenty zna-
leźć można także na  stro-
nie www.nadbzura.e-socha-
czew.pl, w zakładce „Pinkas 
Sochaczew”. 

Oprócz Miejskiej Bi-
blioteki Publicznej,  zasiliła 
zbiory  Muzeum Ziemi So-
chaczewskiej i Pola Bitwy 
nad Bzurą. W najbliższym 
czasie będzie przekazana 
do szkół gimnazjalnych i 
średnich z terenu powiatu 

sochaczewskiego. To jesz-
cze nie wszystko. Znaleźć 
ją można w zbiorach Biblio-
teki Narodowej, Bibliotek 
Uniwersytetu Jagiellońskie-
go, Uniwersytetu Warszaw-
skiego, Uniwersytetu im. 
Marii Skłodowskiej-Curie 
w Lublinie oraz Biblioteki 
Miasta Stołecznego Warsza-
wy. Znajduje się również  w 
Żydowskim Instytucie Hi-
storycznym, a wkrótce tra-
fi na wydziały judaistyczne 
kilku polskich uczelni (UJ, 
UMCS i Uniwersytetu Wro-
cławskiego).  (ap)

Duże rodziny mniej 
zapłacą za śmieci

 ■ Burmistrz Osiecki proponuje, by rodzinom wychowującym co najmniej troje dzieci obniżyć o połowę stawki za 
odbiór posegregowanych śmieci, oraz by za 50 proc. stawki mogły kupować bilety na basen ORKA. W ratuszu 
rozpoczęły się też prace nad Kartą Seniora.

Księga pamięci Sochaczewa 
jest już w bibliotekach

ZNANI I NIEZNANI

DOMINIK PIĘCIKOWSKI
Absolwent wydz. prawa i 

administracji UMK w Toruniu. 
Pracę zawodową rozpoczął w 
czerwcu 1978 roku w Urzędzie 
Miejskim w Sochaczewie w wy-
dziale finansowym. Przez na-
stępne 20 lat kontynuował z ma-
łymi przerwami pracę w branży 
podatkowej, by w 1998 r. zostać 
naczelnikiem Urzędu Skarbo-
wego w Sochaczewie.

Prywatnie żonaty, ma dwóch 
synów. Eryk jest lekarzem, a Ja-
kub prawnikiem. Jego pasją jest 
muzyka, ma za sobą młodzień-
czy okres gitarzysty rockowego. 
Dziś, już jako słuchacz, bardziej 
zwraca się w kierunku bluesa, 
bo, jak twierdzi, do bluesa trze-
ba dorosnąć. Inna pasja to brydż, 
którą w ostatnim czasie próbuje 
reaktywować. (bus)

BARBARA KONOPACKA 
Absolwentka Szkoły Głów-

nej Handlowej w Warszawie. Jest 
kandydatką na biegłego rewi-
denta na drugim roku aplikacji. 
Od maja 2012 r. zastępca dyrek-
tora ds. ekonomicznych i głów-
na księgowa w sochaczewskim 
szpitalu. Wcześniej pełniła wiele 
funkcji, ostatnio głównego księ-
gowego w szpitalu w Garwolinie.

Prywatnie mężatka, posia-
da dwie córki - 14-letnią Hanię 
i 16-letnią Olę. Najlepiej relak-
suje się przy sztalugach. Bo, jak 
zdradziła, jej dodatkową pasją 
jest malarstwo. Bardzo ją to wy-
cisza i uspokaja. Maluje i rysuje 
od dziecka, lecz nie wybrała tej 
drogi, gdyż nade wszystko kocha 
matematykę. (bus) 
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Piotr Osiecki
Pod ko-

niec ubiegłe-
go tygodnia 
skierowałem 
do pana sta-
rosty Tade-
usza Korysia oficjalne pismo 
z propozycją jak najszybsze-
go ogłoszenia przetargu na 
remont ulicy Staszica. Ceny 
usług firm budowlanych spa-
dają, a przetarg ogłoszony w 
styczniu to kolejna szansa na 
obniżenie kwoty, za jaką wy-
remontujemy tę jedną z naj-
ważniejszych i najstarszych 
ulic miasta. Każdy dzień opóź-
nienia może nas drogo kosz-
tować. W piśmie napisałem 
m.in: „Szanowny Panie Staro-
sto, przy ul. Staszica mieszczą 
się trzy szkoły, dwa przedszko-
la, siedziba Caritas, znajduje 
się siedziba powiatowej jed-
nostki Państwowej Straży Po-
żarnej, mieszkają tysiące ludzi. 
Każdego dnia przemieszczają 
się nią dziesiątki tysięcy miesz-
kańców całego powiatu. W tej 
inwestycji nie chodzi tylko o 
poprawę komfortu porusza-
nia się, zmianę wizerunku tej 
niezwykle zaniedbanej drogi, 
ale przede wszystkim zapew-
nienie elementarnego bezpie-
czeństwa zarówno pieszych, 
jak i zmotoryzowanych użyt-
kowników ulicy Staszica. Dla-
tego jeszcze raz apeluję o jak 
najszybsze rozpoczęcie pro-
cedury przetargowej. Tylko 
wówczas mamy szansę na jej 
realizację w ramach posiada-
nych we własnych budżetach 
środków”. 

Ten apel ponawiam za 
pośrednictwem „Ziemi So-
chaczewskiej”. 

3WAŻNY TEMAT

REKLAMA

BURMISTRZ MIASTA SOCHACZEW
ogłasza

I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości gruntowych na podstawie Uchwały Rady Miejskiej  
w Sochaczewie Nr XLI/334/05 z dnia 22.03.2005r., Nr V/15/11 z dnia 04.02.2011r., NrXVIII/173/12 z dnia 03.02.2012r. 

Lp. Nr ewidencyjny 
nieruchomości

Oznaczenie w księdze 
wieczystej KW Nr

Powierzchnia 
w ha

Położenie 
nieruchomości 

przy ul.

Opis nieruchomości Przeznaczenie w  planie  miejscowym Postąpienie 
na przetargu

Wadium Cena 
wywoławcza 

(brutto)

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10

1. 280/1 PL1O/00036383/3 0,2542 Brzozowa Działka niezabudowana, częściowo 
porośnięta lasem mieszanym

Zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna z dopuszczeniem zabudowy 
usługowej lub produkcyjnej jako funkcji uzupełniającej

5 000zł 20 000zł 224 000zł

2. 169/1 PL1O/00018099/3 1,5512 Gawłowska Działka niezabudowana. Ustanowiona 
służebność przesyłu dla ZWiK

W pasie przyulicznym na głębokości ok. 60m zabudowa mieszkaniowa 
jednorodzinna, dalej do ok. 180m tereny zabudowy zagrodowej i 

ekstensywnego rolnictwa, pozostała część działki stanowi korytarze i ciągi 
ekologiczne

2 000zł 10 000zł 195 000zł

3. 174/52 PL1O/00044096/3 0,0391 Targowa Działka niezabudowana Ustanowiona 
służebność przesyłu dla ZWiK

Teren zieleni urządzonej i parkingów z dopuszczeniem nieuciążliwych 
usług. Dla części działki występuje sytuacja braku planu zagospodarowania 

przestrzennego

1 000zł 5 000zł 68 500zł

Przetarg  odbędzie się w dniu  28.02.2013 r. o godz.10.00 (sala konferencyjna, I piętro) w siedzibie Urzędu Miejskiego w Sochaczewie,  
ul. 1 Maja 16. Wadium należy wpłacić do dnia 25.02.2013 r. na konto sum depozytowych  Gminy Miasta Sochaczew: Bank PeKaO S.A.  
I Oddział Sochaczew Nr 23 1240 1822 1111 0000 0719 8469. Wadium ulega przepadkowi, gdy osoba która przetarg wygrała, uchyla się  
od podpisania aktu notarialnego.  Przed przystąpieniem do przetargu należy zapoznać się z regulaminem oraz warunkami przetargu,  
o których informacji udziela Wydział Mienia I Nadzoru Właścicielskiego Urzędu Miejskiego w Sochaczewie, ul. 1 Maja 16, IV piętro, pokój 519, 
tel. (46) 862 - 22 - 35 wew. 331. 
Gmina Miasta Sochaczew nie wykonuje prac związanych ze wskazaniem granic działek w terenie.

Burmistrz Miasta Sochaczew
ZS-134

Jak już informowaliśmy, na 
opublikowanej 31 grudnia liście 
rankingowej wniosków w ra-
mach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 
projekt naszego powiatu  upla-
sował się dopiero na 22 pozycji, 
uzyskując 31 pkt. Liderzy ran-
kingu otrzymali ich około 35. 
Do dofinansowania zakwalifi-
kowano zaledwie 14 wniosków. 
Oficjalnie władze starostwa nie 
podjęły jeszcze żadnej decyzji, co 
do dalszych kroków, ale wszyst-
ko wskazuje na to, że nie będą się 
odwoływać, bo... po prostu nie 
ma takiej możliwości.  

- Narodowy Program Prze-
budowy Dróg Lokalnych nie 
przewiduje możliwości składa-
nia odwołań od tej listy rankin-
gowej, która nota bene była pu-
blikowana dwa razy, a w trakcie 
trwania procedury zmieniały 
się zasady dofinansowania in-
westycji - mówi dyrektor Po-
wiatowego Zarządu Dróg Mał-
gorzata Dębowska.

Jak się jednak okazuje, in-
westycja może zostać zreali-
zowana nawet bez pieniędzy z 
programu „schetynówek”! A 
wszystko dzięki postawie władz 
miasta, które deklarują swój fi-
nansowy udział w inwestycji, 
wynoszący 50 proc. wartości 
kosztorysu, czyli 1 124 948, oraz 
dzięki... kryzysowi. 

- To nie żart - mówi naczel-
nik Wydziału Inwestycji i Mo-
dernizacji UM Urszula Cielniak. 
- Na dziś oba nasze samorządy, 
tj. miasto i powiat, mają w sumie 
zarezerwowane w swoich bu-
dżetach 70 proc. kwoty, na jaką 
opiewa całkowity kosztorys in-
westorski I etapu przebudowy 
ulicy Staszica, a więc od skrzy-
żowania z ulicą Warszawską do 
skrzyżowania z ulicą Pokoju. 

-  Miasto zapewnia na tę 
powiatową inwestycję ze swo-
jego budżetu aż 1 124 948 zło-
tych. Z kolei powiat ma w bu-
dżecie 449 980 zł własnych 
środków na ten remont - przy-

pomina radny powiatowy Da-
riusz Dobrowolski. 

- Wykorzystajmy te środ-
ki. Jest bardzo prawdopodobne, 
że wystarczą na całość robót ja-
kie zaplanowaliśmy. Z powodu 
kryzysu firmy budowlane wal-
czą dziś zaciekle o każdy kon-
trakt. Praktycznie każdy prze-
targ rozstrzygany jest poniżej 
wartości pierwotnego koszto-
rysu inwestorskiego - dodaje 
Stanisław Wachowski, zastęp-
ca burmistrza odpowiedzialny 
m.in. za inwestycje. 

- Wszystkie zeszłoroczne in-
westycje drogowe miasta były 
tańsze niż zakładały pierwot-
ne kosztorysy. Podam tylko trzy 
przykłady. Najmniej, bo za nie-
całe 64 proc. wartości kosztory-

sowej przebudowaliśmy skrzy-
żowanie ul. Płockiej z Łowicką.  
Inwestycja była wyceniona na 
261 tys. zł, a po przetargu uzyska-
liśmy kwotę 166 050 zł. Z kolei za 
73 proc. wartości kosztorysu wy-
budowaliśmy ulicę Nowowiej-
ską. Były to kwoty 409 566,17 zł 
kosztorysu inwestorskiego wo-
bec 299 183,38 zł, jakie udało się 
uzyskać po przetargu. Przy naj-
droższej ubiegłorocznej inwe-
stycji drogowej miasta - czyli 
remoncie ulicy Kościńskiego - 
także uzyskaliśmy bardzo duże 
oszczędności. Pierwotny kosz-
torys wynosił 1 832 287,09 zł, a 
wykonaliśmy tę drogę za 1 504 
747,81 zł, co stanowiło 82,12 proc. 
pierwotnej wyceny. Dlatego bez 
większego ryzyka mogę stwier-

dzić, że są ogromne szanse na to, 
by remont Staszica wykonać za 
70 proc. wartości kosztorysu - za-
pewnia Urszula Cielniak. 

- Sądzę, że będę wyrazicie-
lem zdania większości radnych 
powiatowych. Na tę inwesty-
cję czekają wszyscy mieszkańcy 
miasta i z całą pewnością więk-
szość mieszkańców powiatu, bo 
Staszica to przecież jedna z naj-
ważniejszych arterii powiatu. 
Każdy dzień zwłoki w ogłosze-
niu przetargu może mieć bardzo 
wymierny finansowy skutek. 
Dlatego niebawem na piśmie 
zaapeluję do pana starosty o jak 
najszybsze ogłoszenie przetargu 
na wykonanie remontu Staszica 
- kończy radny Dobrowolski. 

Agnieszka Poryszewska

Są pieniądze 
na Staszica!

 ■ Jeśli starostwo nie będzie zwlekać  
z ogłoszeniem przetargu na przebudowę 
ulicy Staszica, może się okazać, że miasto  
i powiat mają wystarczającą sumę pieniędzy 
na tę inwestycję, mimo że ulica nie znalazła 
się w programie „schetynówek”. 

Jest duża szansa na remont ul. Staszica

Wraz z nowym rokiem 
do Powiatowego Urzędu Pra-
cy w Sochaczewie wpłynęły 
środki z Funduszu Pracy. 

Zostaną one przeznaczo-
ne na aktywizację osób pozo-
stających bez pracy. Pienią-
dze czekają również na tych, 
którzy chcieliby założyć wła-
sny biznes.

Wszyscy pracodawcy za-
interesowani organizacją sta-
ży mogą kontaktować się z 
PUP oraz składać odpowied-
nie wnioski. W pierwszej ko-
lejności rozpatrywane będą 
wnioski zawierające deklara-
cję zatrudnienia stażysty po 
zakończeniu stażu na okres 
minimum 3 miesięcy.

Z kolei bezrobotnym za-
mierzającym rozpocząć dzia-
łalność gospodarczą urząd 
proponuje skorzystanie z 
pomocy w formie szkole-
nia „ABC Przedsiębiorczo-
ści” oraz wypłatę środków w 
kwocie nawet do 21 000 zł z 
przeznaczeniem na urucho-
mienie firmy. (ap)

Będą staże
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 Wdrożono projekt 
„Sochaczewska Karta Ro-
dziny”. Wiosną 2012 r. ogło-
szono zasady, zaczęto dys-
trybucję kart, zachęcano 
rodziny z minimum troj-
giem dzieci do korzystania 
z 50% zniżek na basenie, w 
komunikacji miejskiej, przy 
korzystaniu z oferty MOK i 
Muzeum Ziemi Sochaczew-
skiej. Do programu przystą-
piło kilka prywatnych firm, 
w tym operatorzy dostar-
czający Internet, prywatne 
przedszkole i szkoła pod-
stawowa, zakład fryzjerski. 
Szacuje się, że w Sochacze-
wie jest 340 rodzin wycho-
wujących minimum 3 dzie-
ci, a wnioski o wydanie 
karty złożyło już 140 z nich. 
Indywidualne karty ode-
brało niemal 700 osób. 

 Sochaczew uhono-
rowano tytułem „Zdro-
wej Gminy”. W ogólnopol-
skim plebiscycie doceniono 
prowadzone przez ratusz 
akcje profilaktyczne, a w 
2012 roku było ich kilka-
naście. Z darmowych ba-
dań mammograficznych 
wykonywanych na miej-
scu, w specjalnym ambu-
lansie, skorzystało 600 pań, 
z badań prostaty 214 panów, 
z bezpłatnych szczepień 
przeciw grypie 350 senio-
rów, dodatkowo przez cały 
rok trwała akcja pobiera-
nia krwi (150 litrów), chęt-
ni mogli też zbadać słuch w 
mobilnym Słuchobusie. 

 Już dwa razy udało 
się zaprosić do Sochaczewa 
nowoczesny ambulans fun-
dacji Ronalda McDonalda, 
w którym lekarze pediatrzy 
radiolodzy z Dziecięcego 
Szpitala Klinicznego w Lu-
blinie wykonywali dzie-
ciom w wieku od 9 miesięcy 
do 6 lat specjalistyczne ba-
danie USG. W 2012 roku, w 
dwa dni, z darmowych ba-
dań skorzystało 136 dzieci. 
W 2011 roku aż 155. Kosz-
ty związane z akcją pokrył 
burmistrz Sochaczewa.

 Wiosną ruszyła akcja 
pobierania krwi od hono-
rowych dawców. W każdą 
pierwszą i trzecią środę mie-
siąca, na placu Kościuszki 
czekał ambulans stołeczne-
go Centrum Krwiodawstwa 
i Krwiolecznictwa. Przez 
kilka miesięcy udało się po-
brać i przekazać szpitalom 
aż 150 litrów tego najcen-
niejszego leku. O umowę z 
Centrum zabiegał Wydział 

Polityki Społecznej i Ochro-
ny Zdrowia UM. 

 Zorganizowano kon-
ferencję „Polityka pro-
rodzinna w naszym wo-
jewództwie”, z udziałem 
ponad 100 ekspertów z ca-
łego kraju. Zaprezentowano 
wiele ciekawych pomysłów i 
rozwiązań dotyczących tzw. 
karty dużej rodziny, sys-
temu wsparcia wielodziet-
nych rodzin.

 Zorganizowano po-
wiatową konferencję w Mię-
dzynarodowym Dniu Zapo-
biegania Narkomanii tj. 26 
czerwca 2012 r. dla nauczy-
cieli, pedagogów, psycholo-
gów i innych zainteresowa-
nych tematyką. Konferencję 
prowadził prof. Mariusz Ję-
drzejko. 

 Od kilku miesię-
cy ratusz realizuje projekt 
„URZĄDzamy Razem”, w 
którym wspólnie z wolon-
tariuszami, przedstawicie-
lami organizacji pozarządo-
wych i niepełnosprawnymi 
szuka  barier utrudniają-
cych dostęp do instytucji 
użyteczności publicznej. 

 Blisko 2,5 mln zł do-
tacji burmistrz pozyskał na 
realizację programu „So-
chaczew Miasto e-Innowa-
cji” (środki UE, działanie 
8.3) projektu informatycz-
nego, jaki będzie realizo-
wał w latach 2013-2015. Za 
te pieniądze zostanie zaku-
pionych m.in. 50 zestawów 
komputerowych oraz opła-
cony na dwa lata dostęp 
do szerokopasmowego In-
ternetu dla 250 rodzin ob-
jętych systemem pomocy 
społecznej. Zadanie w 85% 
finansowane ze środków 
unijnych. Wkład miasta to 
371.000 zł. 

 Ratusz wspiera pro-
jekty informatyczne. W 
Sochaczewie odbyła się 
ogólnopolska konferencja 
„Gminne Sieci Szerokopa-
smowe”, podczas której pre-
zentowano dotychczasowe 
osiągnięcia miasta w wal-
ce z wykluczeniem cyfro-
wym oraz zachęcano do ko-
rzystania z unijnych dotacji 
na budowę powszechnie do-
stępnej sieci internetowej w 
miastach i gminach. 

 Burmistrz konse-
kwentnie wspiera Szpital 
Powiatowy. W latach 2011-
2012 dokonał umorzeń po-
datku od nieruchomości na 
kwotę ponad 400 tys. zł. To 
najwyższa w historii kwota 

wsparcia, jaką ratusz udzie-
lił szpitalowi. Ratusz wspie-
rał też ZOZ w staraniach o 
pozostawienie ratownictwa 
medycznego w rękach so-
chaczewskich lekarzy, a nie 
zewnętrznych firm. Nadal 
zabiega o poprawę jakości 
pracy wyłonionego w prze-
targu operatora (FALCK), 
o poważne traktowanie we-
zwań. 

 Rekordowe były wy-
datki na szeroko rozumiane 
bezpieczeństwo. W latach 
2011-2012 burmistrz prze-
kazał policji i straży pożar-
nej 415.000, w tym 150.000 
na zakup wozu gaśniczego. 

 Ratusz wspiera po-
licję w staraniach doty-
czących budowy nowej 
siedziby KPP. Na podaro-
wanej policji działce przy ul.  
1 Maja (jej wartość to ok.  
2 mln zł) można nawet dziś 
ruszać z budową. Teren wy-
posażony we wszystkie me-
dia, leży niemal naprzeciw 
sądu i prokuratury, w ści-
słym centrum miasta. Je-
sienią 2012 roku samorząd 
miasta zadeklarował, że w 
ciągu trzech lat wyłoży na 
budowę nowej KPP kwotę 
1 mln zł. Burmistrz wspól-
nie z przewodniczącą Rady 
Miejskiej Jolantą Gontą 
spotkali się w tej sprawie z 
wiceministrem spraw we-
wnętrznych Michałem De-
skurem. 

 Burmistrz i Powia-
towa Izba Gospodarcza 
przygotowali bardzo uda-
ną wizytę Prezydenta RP 
Bronisława Komorowskie-

go. To była trzecia w hi-
storii miasta, pierwsza po 
wojnie wizyta głowy na-
szego państwa w Socha-
czewie. 

 Skutecznie udało się 
obronić sochaczewski sąd 
przed likwidacją. Gdy mi-
nister sprawiedliwości Ja-
rosław Gowin ogłosił chęć 
zreformowania sądownic-
twa, w tym przekształce-

nie małych jednostek w od-
działy zamiejscowe sądów 
rejonowych znajdujących 
się w sąsiednich miastach 
(powiatach), burmistrz 
wraz z prezesem SR Jac-
kiem Woźnicą, wspierani 
przez grupę przyjaciół sądu 
na czele z mec. Wojciechem 
Błaszczykiem rozpoczę-
li akcję zbierania podpisów 
pod protestem, przed gma-
chem ministerstwa odby-
ło się kilka pikiet, na które 
zjechali reprezentanci kil-
kudziesięciu powiatów za-
niepokojonych planami J. 
Gowina. W Sochaczewie 
odbył się zjazd  założyciel-
ski stowarzyszenia Amici 
Curiae, które za cel posta-
wiło sobie obronę małych 
sądów. Sprawą zaintereso-
wano władze PSL, stowa-
rzyszenie napisało i złoży-
ło w sejmie projekt ustawy 
wskazujący, że zmiany na 
sądowej mapie kraju może 
wprowadzać jedynie par-
lament, a nie minister jed-
nym rozporządzeniem. 
Sprawą zajmie się też Try-
bunał Konstytucyjny. So-
chaczewski sąd udało się 
obronić. 

 1400 podpisów ze-
brano pod petycją do Mi-
nistra Transportu, szefa 
TLK oraz spółki Intercity w 
sprawie likwidowanych po-
łączeń kolejowych zapew-
niających mieszkańcom So-
chaczewa szybki powrót do 
domu z pracy w Warszawie. 
Akcję wsparł poseł Maciej 
Małecki, a prócz mieszkań-
ców naszego powiatu pod 

protestem podpisywali się 
pasażerowie z innych miast 
leżących na trasie Warszawa 
- Sochaczew -Łowicz.  

 Kontynuowano współ- 
pracę z miastami partner-
skimi - Gródkiem na Ukra-
inie i angielskim Melton. Do 
Gródka, na wakacje, poje-
chała grupa dzieci z Socha-
czewa, a uczniowie Polskiej 
Szkoły w Gródku odpoczy-
wali w miejscowości Łąkie. 
Projekt wymiany wakacyj-
nej jest realizowany wspólnie 
z hufcem ZHP. 

 Ratusz mocno za-
angażował się w obchody 
50-lecia sochaczewskiego 

oddziału Polskiego Związ-
ku Wędkarskiego (sztan-
dar, uroczystość na placu 
Kościuszki). Burmistrz był 
też współorganizatorem VI 
Mazowieckiego Przeglądu 
Orkiestr OSP. Do Sochacze-

wa przyjechało ponad 150 
strażaków z 12 orkiestr z te-
renu Mazowsza. 

 Tytuł Honorowego 
Obywatela Miasta nadano 
trzem wybitnym postaciom: 
Włodzimierzowi Ignacemu 
Garbolewskiemu, dawnemu 
staroście sochaczewskie-
mu, filantropowi; Ryszardo-
wi Łakomskiemu, legendzie 
sochaczewskiego sportu, 
działaczowi społecznemu; 
ks. Józefowi Kwiatkowskie-
mu, wieloletniemu probosz-
czowi parafii Boryszew. 

 1 kwietnia 2012 roku 
uruchomiono nowy miejski 
portal internetowy Socha-
czew.pl. Średnio w miesią-
cu odwiedza go 32.000 osób, 
czyli ponad 1000 dziennie. 
Portal gromadzi wszystkie 
informacje z życia miasta, ra-
tusza, rady miejskiej, podle-
głych burmistrzowi niemal 
30 szkół, przedszkoli, zakła-
dów komunalnych, spółek, 
jednostek kultury, sportu, 
pomocy społecznej itd. Mie-
sięcznie na portalu wyświetla 
się  ok. 300 informacji. 

 Zmiana planów zago-
spodarowania przestrzen-
nego dla trzech rejonów 
miasta: działek na terenie 
Chemitexu, przy ul. Wo-
dociągowej oraz Żyrardow-
skiej. Ratusz chce wypro-
wadzić z centrum miasta 
przesypownie śmieci, miej-
sca nawet tymczasowego 
przechowywania odpadów 
komunalnych. Docelowo 
na terenie miasta nie będzie 
można prowadzić gospo-
darki odpadami. 

 W styczniu 2012 roku 
na parterze UM otwarto 
Punkt Pośrednictwa Pracy 
oraz Młodzieżowe Centrum 
Kariery. Na podstawie sto-
sownych porozumień więk-
szość kosztów ich funkcjo-
nowania pokrywa OHP. 
Punkt i Centrum organi-
zują szkolenia, giełdy pra-
cy, aktywizują młodzież do 
podejmowania pracy sezo-
nowej, placówka należy do 
najlepszych w Polsce. 

 Od 2011 roku dzier-
żawcą miejskiego targo-
wiska przestał być KS Or-
kan, a zarząd nad rynkiem 
powierzono Miejskiemu 
Ośrodkowi Sportu i Rekre-
acji. Dochody z dzierżawy 
MOSiR przeznacza na swą 
działalność, tj. na sport, 
utrzymanie obiektów uży-
czanych klubom i UKS-om 
za darmo. 

Zdrowie i sprawy publiczne
 ■ W połowie grudnia minęły dwa lata od chwili rozpoczęcia kadencji przez burmistrza Piotra Osieckiego. Półmetek pracy skłania  

do podsumowań. Przez dwa kolejne tygodnie przedstawialiśmy działalność sochaczewskiego ratusza w zakresie inwestycji, oświaty, kultury 
i sportu. Dzisiaj kończymy prezentację informacjami dotyczącymi problematyki społecznej, zdrowotnej i spraw publicznych.

Jednym z najważniejszych wydarzeń ubiegłego roku była wizyta Prezydenta RP Bronisława Komorowskiego

415.000 zł
Tyle pieniędzy  

ratusz przeznaczył  
na zapewnienie szeroko 

rozumianego  
bezpieczeństwa  

w mieście
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W niedzielę 13 stycz-
nia do dzieci kwestujących 
na rzecz Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy przy ul. 
Pokoju podeszło dwóch mło-
dych mężczyzn. Jeden z nich  
wyrwał z rąk kwestujące-
go dziecka puszkę z datka-
mi. Obaj mężczyźni uciekli w 
kierunku pobliskich bloków. 

O napadzie poinformo-
wano policję, która rozpo-
częła działania zmierzające 
do znalezienia sprawców. 

W wyniku tych działań po-
licjanci ustalili, że spraw-
ca, który ukradł puszkę to 
16-letni Patryk N., miesz-
kaniec centrum Sochacze-
wa.

Za poszukiwanym wy-
stawiono list gończy, a jego 
podobiznę znają wszyscy 
funkcjonariusze będący na 
służbie. Sprawca się ukry-
wa, ale policjanci twierdzą, 
że jego zatrzymanie to tyl-
ko kwestia czasu. (jw)

5ZA BARIERĄ PRAWA
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7 stycznia
W miejscowości Brzozów 

Stary na trasie W 577 39-let-
ni mężczyzna kierujący samo-
chodem marki VW Passat wy-
musił pierwszeństwo przejazdu 
podczas włączania się do ruchu 
i doprowadził do zderzenia z 
pojazdem marki Mitsubishi. W 
wyniku zderzenia, 9-letni pasa-
żer passata został przewieziony 
do szpitala w Płocku.

39-letni mieszkaniec Te-
resina kierował samochodem 
marki Ford Mondeo będąc w 
stanie nietrzeźwości z wyni-
kiem ponad 2 promili. Męż-
czyzna doprowadził również 
do kolizji z pojazdem marki 
Skoda Octavia. Do zdarzenia 
doszło w Topołowej.

9 stycznia
W Wójtówce, podczas prac 

budowlanych, ujawniono  pięć 
pocisków moździerzowych. Po-

licjanci potwierdzili na miejscu 
informację, w związku z tym 
powiadomiono  wojsko. Funk-
cjonariusze zabezpieczyli teren 
do czasu przyjazdu saperów. W 
toku dalszych czynności woj-
skowi ujawnili 24 granaty po-
chodzące najprawdopodobniej 
z czasów II wojny światowej.

Policjanci otrzymali infor-
mację o mężczyźnie, który leży 
w rejonie przystanku przy al. 
600-lecia. Okazało się, że mężczy-
zna jest nietrzeźwy i aby nie nara-
zić go na utratę zdrowia lub życia 
z powodu wychłodzenia, osadzo-
no go w policyjnym areszcie.

10 stycznia
Dyżurny jednostki otrzy-

mał informację, że mężczyzna 
w stanie upojenia alkoholowego 
leży na chodniku. Funkcjona-
riusze na miejscu zastali 59-let-
niego mieszkańca Teresina. W 
związku z tym, iż mężczyzna 
znajdował się w okolicznościach 
zagrażających jego życiu i zdro-
wiu, osadzono go w policyjnym 
areszcie do wytrzeźwienia.

Nieznany sprawca kieru-
jący samochodem osobowym 
nie dostosował prędkości do 
warunków ruchu i najechał na 
tył pojazdu Fiat Panda. Spraw-
ca odjechał z miejsca zdarze-
nia, do którego doszło w Żdża-
rowie.

11 stycznia
Pracownicy sklepu przy uli-

cy 15 Sierpnia ujęli sprawcę kra-
dzieży. Patrol policji ukarał go 
wysokim mandatem. 

12 stycznia
34-letnia mieszkanka So-

chaczewa kierowała samo-
chodem znajdując się w sta-
nie nietrzeźwości z wynikiem 
prawie 1,5 promila oraz po-
mimo czynnego zakazu kie-
rowania pojazdami wydane-
go przez sąd. Do zatrzymania 
kobiety doszło na ulicy 15 
Sierpnia. 

14 stycznia
Kierujący samocho-

dem marki Opel Astra pod-
czas wykonywania manew-

ru omijania pojazdu, zjechał 
na przeciwległy pas ruchu i 
doprowadził do czołowego 
zderzenia z prawidłowo ja-
dącym pojazdem marki Da-
ewoo Matiz. W jego wyniku, 
obrażeń ciała doznała kie-
rująca matizem i pasażerka. 
Obydwie kobiety trafiły do 
szpitala w Sochaczewie. Do 
wypadku doszło na ul. 15 
Sierpnia.

W Wężykach doszło do 
kolejnego zdarzenia drogo-
wego. Kierujący samocho-
dem marki Opel Corsa nie 
dostosował prędkości do pa-
nujących warunków drogo-
wych i stracił panowanie nad 
pojazdem. Mężczyzna zjechał 
na przeciwległy pas ruchu i 
doprowadził do zderzenia z 
jadącym prawidłowo samo-
chodem marki VW Passat. 
Obaj kierujący i pasażerka 
opla z ogólnymi obrażeniami 
przewiezieni zostali do Szpi-
tala Powiatowego w Socha-
czewie.

KRONIKA 
POLICYJNA

W piątek 18 stycz-
nia od samego rana wła-
ściciel busa renault zasta-
wił przejście dla pieszych i 
cały chodnik na ulicy Po-
koju, zupełnie nie zwraca-
jąc uwagi na znaki drogo-
we. Przechodzący w tym 
miejscu mieszkańcy mu-
sieli omijać stojący samo-
chód wchodząc na jezdnię. 
Właściciel busa beztrosko 
handlował w tym czasie na 
rynku. 

O nietypowej sytuacji 
powiadomiono policję, któ-
ra wezwała pomoc drogową.  
Kiedy samochód został wcią-
gnięty na lawetę,  aby go prze-
transportować na  parking 
strzeżony, pojawił się właści-
ciel pojazdu. Nic jednak nie 
wskórał, bus odjechał na po-
licyjny parking. Teraz męż-
czyzna wyda dużo więcej pie-
niędzy, niżby go kosztowało  
pozostawienie auta na strze-
żonym parkingu. (jw)

Przypomnijmy, że w nocy 
z 9 na 10 czerwca 2012 roku na 
parkingu pod dyskoteką „Viva” 
w Rybnie 51-letni parkingowy 
zwrócił uwagę 21-letniemu kie-
rowcy BMW, aby ten przepar-
kował samochód, który tarasu-
je przejazd. Młodzieniec wsiadł 
za kierownicę, ruszył do przo-
du, następnie szybko cofnął, 
uderzając w parkingowego, w 
wyniku czego tamten upadł na 
beton. Mimo pomocy ochro-
ny, prób reanimacji i szybkie-
go przewiezienia go do szpitala, 
poszkodowany zmarł.

Na forach internetowych 
zawrzało, szczególnie że kie-
rowcą okazał się syn znane-
go sochaczewskiego biznesme-
na, który już wcześniej miewał 
kłopoty za kierownicą. Zaczę-
ło roić się od domysłów i plotek 
na temat zdarzenia. Przeważa-
ły opinie, że i tak go tatuś wy-
kupi, bo ma kasę i znajomości. 
Oskarżano też prokuraturę o 
pasywność, zwłaszcza po tym, 
gdy czyn zakwalifikowano jako 
wypadek za skutkiem śmiertel-
nym i nie zastosowano wobec 
kierowcy aresztu, a jedynie do-
zór policyjny, poręczenie mająt-
kowe w kwocie 100 tys. zł oraz 
odebranie prawa jazdy.

Uaktywnili się też inter-
nauci, którzy twierdzili, że zna-
ją fakty obciążające młodego 

kierowcę. Przekonujące były 
zwłaszcza wpisy niejakiego 
„Janusza”, który przekonywał, 
że była to zemsta i zabójstwo 
z premedytacją. Niestety ża-
den z przesłuchiwanych świad-
ków obecnych na miejscu zda-
rzenia nie potwierdził tych 
rewelacji. Również przesłucha-
ni internauci, którzy w sieci fe-
rowali wyroki, wycofali się z 
nich w obliczu prokuratora.

 - Najwięcej czasu straci-
liśmy, próbując przesłuchać 
„Janusza” - mówi prokurator 

rejonowy Beata Sobieraj-Sko-
nieczna. - Właściciel platfor-
my nie chciał udostępnić jego 
danych, trzeba było zwrócić 
się do sądu. To opóźniło po-
stępowanie o kilka miesięcy. 
Uznaliśmy jednak, że trzeba 
to zrobić, bo wiele wskazy-
wało na to, że ów internauta 
posiada wiedzę, która mogła-
by zmienić kwalifikację czy-
nu oskarżonego. Niestety, gdy 
ostatecznie został przesłucha-
ny, również on wycofał się ze 
wszystkiego.

A więc, jak twierdzi pani 
prokurator, nie znaleziono do-
wodów na to, aby manewr sa-
mochodem przeprowadzony 
tamtej nocy pod dyskoteką w 
Rybnie przez oskarżonego miał 
na celu uderzenie w parkingo-
wego. W tej sytuacji prowadzą-
cy sprawę prokurator Przemy-
sław Tarczyński zakwalifikował 
czyn jako wypadek drogowy ze 
skutkiem śmiertelnym. W mię-
dzyczasie jednak oskarżony za-
wiadomił o chęci dobrowol-
nego poddania się karze. On 
też, wraz z pełnomocnikiem, 
uzgodnił zakres kary z prowa-
dzącym sprawę prokuratorem i 
taki wniosek wpłynął do sądu.

 - Zakłada on - mówi pro-
kurator rejonowy Beata So-
bieraj-Skonieczna - dwa lata 
pozbawienia wolności z wa-
runkowym zawieszeniem wy-
konania kary na okres czterech 
lat, zakaz prowadzenia wszel-
kich pojazdów mechanicznych 
na czas trzech lat oraz zapłatę 
zadośćuczynienia za doznaną 
krzywdę na rzecz pokrzywdzo-
nych, czyli rodziny zmarłego w 
łącznej kwocie 165 tys. zł.

Czy sąd tę propozycję zaak-
ceptuje, przekonamy się zapew-
ne niebawem. Jeśli nie, trzeba 
będzie czekać na termin roz-
prawy.

Sławomir Burzyński 

Hubert W. chce 
się poddać karze

 ■ Blisko ośmiomiesięczne dochodzenie w sprawie śmiertelnego zajścia pod dyskoteką 
„Viva” w Rybnie zostało zakończone. Prokuratura zaklasyfikowała zdarzenie jako  
„wypadek drogowy ze skutkiem śmiertelnym”.

Okradł wolontariuszy

Właściciel pojazdu słono zapłacił za transport  
na policyjny parking

Odholowali busa

W piątek, 18 
stycznia, około 
godz. 7.00 wyszła 
z domu i dotych-
czas nie powróci-
ła 17-letnia Karoli-
na Sujka. 

Karolina ma 
około 160 cm 
wzrostu, waży 
45 kilogramów, 
ma zielone oczy, 
szczupłą budowę 
ciała, włosy farbo-
wane - szatynka, 
proste, do ramion.

Ubrana była w 
spodnie typu rurki 
koloru granatowego, czar-
ne kozaki za kostkę, różową 
bluzę z kapturem oraz gra-
natową sztruksową kurtkę.

Osoby posiadające wie-
dzę o miejscu pobytu Ka-

roliny Sujki proszone są o 
kontakt z najbliższą jed-
nostką policji lub z Komen-
dą Powiatową Policji w So-
chaczewie pod numerem 
telefonu 997, 46 863 72 22.

Zaginęła 17-latka
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Od 2007 roku w gminie 
Teresin sukcesywnie usuwany 
i unieszkodliwiany jest azbest. 
Najpierw zadanie to wykony-
wano z funduszy własnych, a 
od 2011 roku gmina korzysta 
z dotacji.

Również w tym roku gmi-
na Teresin wystąpi do Woje-
wódzkiego Funduszu Ochro-
ny Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie z wnio-
skiem o dotację na demon-
taż, przewiezienie i utylizację 
azbestu. Ponieważ inwestycja 
ma być realizowana w 2013 r., 
władze gminy zwracają się do 
jej mieszkańców, osób fizycz-
nych nieproowadzących dzia-
łalności gospodarczej, którzy 
są zainteresowani usunięciem 
azbestu ze swoich posesji. 
Mogą oni składać wnioski do 
Urzędu Gminy w Teresinie do 
dnia 11 lutego 2013 r. do godz. 
16.00.

Do wniosku trzeba dołą-
czyć m.in.: dokument potwier-
dzający tytuł prawny do nie-
ruchomości; oświadczenie, iż 
obiekty, na których znajdują się 
materiały zawierające azbest, 

nie są wykorzystywane na cele 
działalności gospodarczej; fo-
tograficzną dokumentację po-
twierdzającą aktualny stan 
pokrycia dachu. W związku z 
ograniczoną ilością środków, 
o zakwalifikowaniu  do dofi-
nansowania decydować będzie 
kolejność zgłoszeń.

Jak dowiedzieliśmy się w 
referacie gospodarki komu-
nalnej i przestrzennej UG, róż-
nie jest z tymi zgłoszeniami, 
ponieważ dotacja nie może 
być wykorzystywana na wy-
konanie nowych pokryć da-
chowych. To jest zadanie wła-
ściciela posesji, wymagające 
dużych nakładów finanso-
wych. Dla przykładu w ubie-
głym roku zgłosiły się 33 oso-
by, ale ostatecznie trzy z nich 
się wycofały. Unieszkodliwio-
no wówczas materiały zawie-
rające azbest za kwotę prawie 
38 tys. zł.

Więcej informacji na ten 
temat można uzyskać w siedzi-
bie Urzędu Gminy w Teresinie 
w referacie gospodarki komu-
nalnej i przestrzennej lub pod 
nr. telefonu 46 864 25 62. (pab)
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Ogłoszenie o licytacji udziału  
1/2 nieruchomości nr KW PL1O/00031185/0
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz na podstawie art. 953 kpc podaje do publicznej wiadomo-

ści, że: w dniu 14.02.2013 r. o godz. 9.00 w budynku Sądu Rejonowego w Sochaczewie mającego siedzibę przy ul. 1 Maja 7 w sali nr 
według wokandy, odbędzie się 

pierwsza licytacja nieruchomości 
należącej w udziale 1/2 do dłużnika: Daniel Kubicki 
położonej: 96-515 Teresin, Budki Piaseckie, 
dla której Sąd Rejonowy Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze KW PL1O/00031185/0.

Nieruchomość gruntowa jest położona we wsi Budki Piaseckie w obrębie 0001 w gminie Teresin. Dojazd drogą asfaltową wojewódzką. 
Do centrum Teresina około 9 km. Do trasy Warszawa - Poznań ok. 3 km. Do szkoły, sklepu około 500 m. Nie stwierdza się zagrożeń 
środowiskowych. Powierzchnia: 0,1008 ha. Działka o numerze ewidencyjnym 7/6 z obrębu Budki Piaseckie jest o kształcie regularnym, 
nie zabudowana, nie uzbrojona. W zasięgu działki znajduje się sieć energetyczna, wodna, gazowa. Działka posiada dostęp do drogi 
publicznej wojewódzkiej przez działkę 7/3, na której ustanowiono graniczone prawo rzeczowe nieodpłatną służebność gruntową 
przejścia i przejazdu przez całą działkę. 

Suma oszacowania udziału 1/2 nieruchomości wynosi 34 200,00 zł, zaś cena wywołania jest równa 3/4 sumy oszacowania  
i wynosi 25 650,00zł.

Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć rękojmię w wysokości jednej dziesiątej sumy oszacowania, to jest 3 420,00 zł.  
Rękojmia powinna być złożona w gotówce albo książeczce oszczędnościowej banków uprawnionych według prawa bankowego 
zaopatrzonej w upoważnienie właściciela książeczki do wypłaty całego wkładu stosownie do prawomocnego postanowienia sądu o 
utracie rękojmi. 
Rękojmię można uiścić także na konto komornika: PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 10201185 0000 4102 0019 1585

Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, które mogą nabyć nieruchomość tylko za zezwoleniem 
organu państwowego, a zezwolenia tego nie przedstawiły oraz inne osoby wymienione w tym artykule.
W ciągu dwóch ostatnich tygodni przed licytacją wolno przeglądać w SR w Sochaczewie akta egzekucyjne zawierające odpis protokołu 
oszacowania nieruchomości, operat szacunkowy biegłego sądowego, wypis z rejestru gruntów wraz z mapką z akt postępowania 
egzekucyjnego. Oględziny nieruchomości po uzgodnieniu z komornikiem. 

Komornik
ZS-140

Do pozyskania jest 350-550 
tys. euro, a pieniądze te moż-
na przeznaczyć na dokumen-
tację techniczną, studia wyko-
nalności, opracowanie planów 
strategicznych niezbędnych do 
skutecznego sięgania po pie-
niądze unijne z nowego budże-
tu wspólnoty na lata 2014-2020.

Grupa złożona z repre-
zentantów ratusza, starostwa 
i ościennych gmin podczas 
dwóch poprzednich spotkań 
wskazywała najczęściej na chęć 
pozyskania pieniędzy unijnych 
na szeroko rozumiany trans-
port, dlatego Związek Miast 
Polskich przydzielił sochaczew-
skiemu partnerstwu eksperta, 
dr. Michała Wolańskiego.

- Ponieważ pytań jest wiele, 
niezwykle cenna staje się wie-
dza doradcy ZMP. Wierzę, że 
dobre praktyki, przykłady z in-
nych miast i sprawdzone roz-
wiązania o jakich opowie dr 
Wolański, ułatwią nam pracę. 
Na przygotowanie kompletne-
go wniosku mamy czas do 15 
marca - powiedział wicebur-
mistrz  Marek Fergiński.

Burmistrz wyraził nadzie-
ję, że po tym spotkaniu, w cią-
gu kilku kolejnych dni, wskaza-
ne zostaną konkretne projekty i 
inwestycje, które miasto, powiat 

i gminy byłyby gotowe wspól-
nie zrealizować przy udzia-
le środków unijnych. Jego zda-
niem, choć inna jest specyfika 
miasta, a inne potrzeby mają 
gminy, uda się wybrać 1-2 zada-
nia łączące potrzeby wszystkich 
partnerów.

- Pomysłów padło już wie-
le, choćby rozbudowa sieci 
dróg na terenie miasta, powia-
tu i gmin, transport publiczny 
czyli objęcie zasięgiem działa-
nia ZKM jeszcze większego niż 
obecnie obszaru, budowa trasy 
północ-południe, budowa par-
kingu ,,Parkuj i Jedź" przy sta-
cji PKP. Dobry każdy pomysł 
spełniający wymagania, jakie 
stawiać będzie Unia Europejska 
- zaznacza koordynujący pracę 

partnerstwa Daniel Jarosz - kie-
rownik referatu projektów spo-
łecznych UM.

Dr Michał Wolański przed-
stawił krótką prezentację nt. za-
sad tworzenia dobrej polityki 
transportowej, omówił podsta-
wowe błędy i dobre prakty-
ki zaobserwowane w kraju i za 
granicą. Odnosząc się do socha-
czewskiego partnerstwa zazna-
czył, że jego zdaniem szansę na 
grant mogą mieć rozbudowa-
ne projekty, np. takie jak budo-
wa trasy północ-południe, która 
ma nie tylko łączyć Chodaków z 
centrum miasta i stacją PKP, ale 
jednocześnie ułatwić dojazd do 
dworca kolejowego mieszkań-
com spoza miasta. Trasa pod-
niosłaby wartość inwestycyjną 

terenów na Wypalenisku, za-
pewniła swobodny dojazd do 
nich, przyczyniła się do urbani-
zacji tego obszaru miasta. 

- Partnerstwo mogłoby 
zaproponować też np. budo-
wę kilku parkingów, nie tylko 
przy dworcu PKP w Sochacze-
wie, ale też przy innych stacjach 
na terenie gmin powiatu socha-
czewskiego. Tu atutem byłoby 
zapewnienie dogodnego dojaz-
du uczniom do szkół, seniorom 
do przychodni i szpitala. Myśląc 
poważnie o grancie z Norwe-
skiego Mechanizmu Finanso-
wego należy pokazać konkre-
ty, cel strategiczny, do którego 
dążyć mają wszyscy uczestnicy 
partnerstwa - mówił.

Dr M. Wolański przestrze-
gał, że z nowego budżetu Unia 
Europejska chce finansować 
duże projekty, dotyczące kil-
ku gmin czy nawet powiatów, 
wpływające na rozwój dużych 
obszarów. Koniec z projektami 
na lokalne drogi, wnioskami na 
krótkie odcinki sieci kanaliza-
cyjnej w jednej gminie itp. Za-
pewnił, że jeszcze raz przeanali-
zuje wszystkie propozycje, jakie 
padły z sali i swoje rekomenda-
cje dla partnerstwa przekaże w 
ciągu kilku dni. Kolejne spotka-
nie - pod koniec stycznia. (dw)

Kontrole przeprowadza-
ne przez pracownice ZKM w 
autobusach miejskich przy-
noszą dla przedsiębiorstwa 
większe korzyści niż usłu-
gi wyspecjalizowanych firm. 

Dla przykładu, przed 
świętami Bożego Narodzenia 
na trasie od Malesina do cen-
trum miasta panie kontrolu-
jące bilety wykrywały od 4 do 

5 gapowiczów, obecnie zdarza 
się jeden. Należy zaznaczyć, 
że na tej linii codziennie jeź-
dzi kilkadziesiąt osób do szkół 
w centrum miasta i w Choda-
kowie. Zdecydowana więk-
szość z nich przyzwyczaiła się, 
że nie wsiada się do autobu-
su bez biletów miesięcznych 
bądź okresowych  i ważnej le-
gitymacji szkolnej. (jw)

Na ulicy 15 Sierpnia 
rozpoczęto wymianę sta-
rych słupów wraz z linią 
energetyczną. Odbywa się 
ona od Liceum Ogólno-
kształcącego do transfor-
matora, od którego wyko-
nano przecisk pod jezdnią, 
aby nowy kabel zastąpił 
kilka starych linii energe-
tycznych.

Dzięki inwestycji stra-
ty z tytułu przepływu ener-
gii elektrycznej będą o wie-
le mniejsze.

Oprócz wymiany słu-
pów na ulicy 15 Sierpnia, 
przestawiono transforma-
tor stojący przy kościele 
w Boryszewie i wykonano 
niezbędne przyłącza. (jw)

Stawiamy  
na transport

 ■ Po raz trzeci w sochaczewskim Urzędzie Miasta spotkali się uczestnicy powołanego jesienią 
ub. roku partnerstwa samorządowego, które pracuje nad wspólnym wnioskiem o grant  
z Norweskiego Mechanizmu Finansowego.

Usuwają azbest

Wszyscy z biletami

Wymiana słupów  
na 15 Sierpnia

Ekspert pomagał samorządowcom wybrać najlepszą opcję

Prace przy ulicy 15 Sierpnia przyniosą oszczędność prądu
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Ogłoszenie o licytacji nieruchomości
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz (tel. 46 862-24-58, fax 46 862-20-62) ogłasza, że: dnia 14.02.2013 r. o godz. 11.40 w budynku 
Sądu Rejonowego w Sochaczewie mającego siedzibę przy ul. 1 Maja 7 w sali nr według wokandy, odbędzie się 

druga licytacja nieruchomości 
należącej do dłużnika: Janusz Traczyk
położonej: 96-512 Młodzieszyn, Mistrzewice Stare,
dla której Sąd Rejonowy Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze KW PL1O/00009617/5

Działka gruntu nr ew. 213. 
Działka gruntu nr ew. 213 o powierzchni 1,3200 ha - stanowi część składową przedmiotowej nieruchomości; Wg ewidencji gruntów obejmuje użytki rolne (j.w.); Działka 
gruntu położona po wschodniej stronie rzeki Bzury; Dojazd do działki od strony wsi poprzez most o znacznie ograniczonej nośności (wykorzystywany jedynie dla celów 
dojazdu na pola położone za rzeką); Droga polna gruntowa, okresowo trudno przejezdna, bądź nieprzejezdna; Działka w kształcie prostokąta o wymiarach około 60 m x 
225 m; Działka swoim południowo-zachodnim skrajem przylega do tejże drogi gruntowej (w pobliżu brzegu rzeki); W północno-wschodniej części działki - nieużytki, woda 
stojąca, rozlewisko; Teren działki wykorzystywany do produkcji rolniczej - rola uprawna; Teren działki w dacie oględzin - po wykonanej orce jesiennej.
Działka gruntu nr ew. 230. 
Działka gruntu nr ew. 230 o powierzchni 0,8100 ha - stanowi część składową przedmiotowej nieruchomości; Wg ewidencji gruntów obejmuje użytki rolne (j.w.); Działka 
gruntu położona po wschodniej stronie rzeki Bzury; Dojazd do działki od strony wsi poprzez most o znacznie ograniczonej nośności; Droga polna gruntowa, okresowo trudno 
przejezdna, bądź nieprzejezdna; Działka położona jeszcze dalej na południe niż działka nr ew. 213, dojazd jeszcze bardziej utrudniony; Działka w kształcie zbliżonym do 
prostokąta o wymiarach około 35 m x 230 m; Działka swoim zachodnim skrajem przylega do rzeki i tutaj jej część to tereny zalewowe; Teren działki nie jest wykorzystywany 
do produkcji rolniczej; grunty odłogowane. 

Suma oszacowania wynosi 43 400,00 zł, zaś cena wywołania jest równa 2/3 sumy oszacowania i wynosi 28 933,33 zł. 
Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć rękojmię w wysokości jednej dziesiątej sumy oszacowania, to jest 4 340,00 zł. Rękojmia powinna być złożona w 
gotówce albo książeczce oszczędnościowej banków uprawnionych według prawa bankowego zaopatrzonej w upoważnienie właściciela książeczki do wypłaty całego 
wkładu stosownie do prawomocnego postanowienia sądu o utracie rękojmi. 
Rękojmię można uiścić także na konto komornika: PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 10201185 0000 4102 0019 1585

Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, które mogą nabyć nieruchomość tylko za zezwoleniem organu państwowego, a zezwolenia 
tego nie przedstawiły oraz inne osoby wymienione w tym artykule. 
W ciągu dwóch ostatnich tygodni przed licytacją wolno przeglądać w SR w Sochaczewie akta egzekucyjne zawierające odpis protokołu oszacowania nieruchomości, operat 
szacunkowy biegłego sądowego, wypis z rejestru gruntów wraz z mapką z akt postępowania egzekucyjnego. Oględziny nieruchomości po uzgodnieniu z komornikiem. 

Komornik
ZS-137

Bezrobocie 
rośnie 

Jak wynika z danych Po-
wiatowego Urzędu Pracy w 
Sochaczewie, na koniec roku 
liczba bezrobotnych wynosiła 
prawie 4 tys. osób. Stopa bezro-
bocia kolejny raz była wyższa 
niż średnia w województwie 
mazowieckim. Kształtowała 
się na poziomie 11,2 proc. 

W porównaniu do po-
przedniego miesiąca liczba 
bezrobotnych wzrosła o 153 
osoby. W omawianym okre-
sie Urząd posiadał w dyspo-
zycji 329 ofert. 

Wśród osób bez pra-
cy niezmiennie przeważają 
kobiety. Jest ich dokładnie 
1 891. Tylko 46 z nich ma 
prawo do zasiłku. Świad-
czenie pobiera natomiast 
76 mężczyzn. Jednocześnie 
panie nieznacznie dominu-
ją wśród osób, które wykre-
ślono z ewidencji w związku 
z podjęciem pracy. Na 190 
osób, które znalazły zatrud-
nienie, 104 stanowią kobie-
ty. (ap)

To że marszałek Struzik 
przyjechał do Sochaczewa, 
najlepiej świadczy o powadze 
sytuacji. Oprócz niego poja-
wiło się wielu samorządow-
ców, przedstawicieli urzę-
dów i instytucji związanych 
w różny sposób z sochaczew-
ską kolejką, a patronat nad 
spotkaniem objął burmistrz 
Piotr Osiecki. 

- Cieszę się, że nasze zapro-
szenie na debatę o sytuacji so-
chaczewskiej wąskotorówki 
przyjęło tak wielu gości z róż-
nych instytucji. Zaniechanie 
walki o kolej z 90-letnią trady-
cją byłoby niewybaczalnym 
błędem. Mam nadzieję, że za-
kończymy tę konferencję jed-
nogłośnym stwierdzeniem 
„kolejka na szlaku” - powiedział 
burmistrz Osiecki rozpoczyna-
jąc debatę.

Pod groźbą eksmisji
Na naszą „ciuchcię” spadło 

w ostatnim czasie wiele proble-
mów. Główny jest taki, że sta-
nowi ona część Muzeum Ko-
lejnictwa w Warszawie. Temu 
z kolei grozi eksmisja, bowiem 
od lat trwa spór prawny ze spół-
ką PKP Nieruchomości o pra-
wo do zajmowanego terenu. O 
zaostrzeniu tego sporu mówił 
dyrektor Muzeum Kolejnictwa 
Ferdynand Ruszczyc.

- W lutym może zapaść 
wyrok w toczącej się od czerw-
ca 2011 roku sprawie. Pozew do 

Sądu Okręgowego w Warsza-
wie złożyły PKP SA. Domaga-
ją się w nim opuszczenia przez 
Muzeum Kolejnictwa zajmo-
wanej nieruchomości przy ul. 
Towarowej. Spółka twierdzi, że 
muzeum nie ma tytułu praw-
nego do tego terenu - relacjono-
wał dyrektor Ruszczyc.

- Prawdą jest, że po refor-
mie administracyjnej, kiedy 
dzielono kompetencje i objęli-
śmy opieką ponad dwadzieścia 
placówek kultury, w tym Mu-
zeum Kolejnictwa, kolej była 
jeszcze jedną spółką i nikt nie 
myślał o podziałach i odzyski-
waniu gruntów. Sytuacja dia-
metralnie się zmieniła i po-
wstał poważny spór prawny o 
teren, który muzeum zajmuje 
od kilkudziesięciu lat - mówił 
marszałek Struzik. - Nie zmie-
nia to faktu, że o placówkę bę-
dziemy walczyć do upadłego. 
Nie może być tak, że wartość 
gruntu jest fetyszem. Jest jesz-
cze coś takiego, jak geniusz 
miejsca.

Dla osób zainteresowanych 
sprawą nie jest tajemnicą, że sie-
dziba muzeum jest niezwykle 
atrakcyjnym terenem inwesty-
cyjnym. Jak mówiono w kulu-
arach, developerzy proponują 
za niego 100 milionów, które i 
tak pójdą na zapłacenie długów 
PKP.

- Sprawy nie uważałbym 
za przegraną - przekonywał z 
kolei przedstawiciel starostwa 

Wiesław Brodowski, który ma 
za sobą walkę o Żelazową Wolę. 
- Proponuję wszczęcie postępo-
wania uwłaszczeniowego i pra-
wo do tego miejsca na zasadzie 
zasiedzenia.

Problem warszawskiego 
muzeum jest o tyle ważny, że 
w przypadku jego eksmisji nie 
wiadomo, co dalej z naszą wą-
skotorówką. 

Rafał Nadolny, Wojewódz-
ki Konserwator Zabytków, ro-
zumie rangę sochaczewskiej 
„ciuchci” w środowisku oraz 
jej aspekt historyczny, dlate-
go w ubiegłym roku wszczął 
działania mające na celu wpi-
sanie jej do rejestru zabytków. 
Na przeszkodzie stoi jednak 
brak tytułu prawnego do tego 

miejsca. Kwestię tę podnosi-
ło wielu mówców uczestniczą-
cych w debacie.

Pójdźmy razem
Nie jest to niestety jedyny 

problem sochaczewskiego mu-
zeum. Mówił o nich dyrektor 
Marek Belczyk. Nie sposób w 
tym miejscu omówić wszyst-
kich, choć generalnie większość 
sprowadza się do braku fundu-
szy. 

- Wiele do życzenia pozo-
stawia stan budynków, w któ-
rych remontujemy ekspona-
ty. Naprawy wykonywane we 
własnym zakresie już nie chro-
nią przed deszczem czy śnie-
giem. W fatalnym stanie są 
przejazdy kolejowe. Ciągłego 

nadzoru wymagają mosty na 
Łasicy i Utracie, przez które 
przejeżdża nasz pociąg Retro. 
Plagą są kradzieże szyn i pod-
kładów, które należy na bieżą-
co kontrolować, a stan kadro-
wy osiągnął już najniższy z 
możliwych poziomów - wyli-
czał dyrektor Belczyk.

Wskazywał jednocześnie 
na ogromny potencjał przyrod-
niczy, edukacyjny, historyczny, 
jaki posiada nasz region. Wy-
korzystanie wszystkich tych 
elementów, stworzenie na ba-
zie zabytków, instytucji kultu-
ry i możliwości przyrodniczych 
pobliskiego parku narodowego 
szerokiego forum, pozwoliłoby 
na przygotowanie doskonałej 
oferty turystycznej. Tylko dzia-
łając wspólnie możemy osią-
gnąć sukces, przekonywał Ma-
rek Belczyk.

Mizerny budżet
Problemem na dziś jest jed-

nak zmniejszony budżet mu-
zeum, o czym mówił również 
marszałek Struzik. Tłumaczył 
to ogromnym „janosikowym”, 
jakie województwo mazowiec-
kie musi odprowadzać na rzecz 
biedniejszych województw. To 
powoduje potężne cięcia w pla-
cówkach podległych marszał-
kowi. Aby wykonać najpilniej-
sze prace muzeum potrzebuje 
dodatkowych 200 tys. zł. 

- Tak jak powiedział dy-
rektor Marek Belczyk, rozwój 

i przyszłość całego regionu, w 
który niewątpliwie wpisuje się 
muzeum kolejki, możliwe są 
w dzisiejszych czasach tylko 
w partnerstwie - przekonywał 
burmistrz Osiecki.- Również 
Unia Europejska zaczęła sta-
wiać takie warunki przy dys-
ponowaniu swoimi środkami. 
Mamy doskonały przykład, 
aktualnie realizowany w So-
chaczewie w ramach Fundu-
szy Norweskich (czyt. str.6). 
To jest wielka szansa na pro-
jektowanie wspólnych inwe-
stycji i przedsięwzięć, dlate-
go zachęcam, abyśmy podjęli 
działania w tym kierunku. To 
na przyszłość. A w tej chwi-
li proponuję, aby lokalne sa-
morządy po prostu zrobiły 
składkę na bieżące potrzeby 
muzeum. Sam już dziś dekla-
ruję taką pomoc - dodał Piotr 
Osiecki.

Niestety nie padły inne pu-
bliczne deklaracje dotyczące 
pomocy finansowej dla wąsko-
torówki, choć pewnie wójtowie 
najpierw muszą się przyjrzeć 
swoim budżetom. Miejmy na-
dzieję, że znajdą się w nich ja-
kieś rezerwy.

Podjęto natomiast decyzję o 
skierowaniu apelu do wojewo-
dy mazowieckiego w obronie 
muzeum oraz o natychmiasto-
wym przystąpieniu do konstru-
owania wniosku do Funduszy 
Norweskich.

Jolanta Sosnowska

Na bocznym torze?
 ■ Na szlaku, czy na bocznym torze? Takie pytania zadawali sobie uczestnicy debaty, jaka w miniony piątek odbyła się w sochaczewskim ratuszu. 

Dotyczyła przyszłości Muzeum Kolei Wąskotorowej w Sochaczewie, a udział w niej wziął m.in. marszałek województwa Adam Struzik.

Marszałek Adam Struzik zapewniał, że będzie walczył o muzeum
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REKLAMA

Ogłoszenie o licytacji nieruchomości
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz (tel. 46 862-24-58, fax 46 862-20-62) ogłasza, że: 
dnia 14.02.2013 r. o godz. 12.30 w budynku Sądu Rejonowego w Sochaczewie mającego siedzibę przy ul. 1 Maja 7 w sali nr według 
wokandy, odbędzie się 

pierwsza licytacja nieruchomości 
należącej do dłużnika: Sławomir Sierota 
położonej: 96-500 Sochaczew, ul. Środkowa 5, 
dla której Sąd Rejonowy Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze KW PL1O/00000952/2

Nieruchomość gruntowa zabudowana:
- działka gruntu nr ew. 2297 o powierzchni 0,031 ha, z obrębu nr 0011 Sochaczew Boryszew
- budynek mieszkalny, wolno stojący, piętrowy o pow. zabudowy 62 m²; pow. użytkowa około 86 m²
- budynek gospodarczy o pow. zabudowy około 48 m².

Teren działki płaski, działka o kształcie prostokąta.
Działka gruntu częściowo zagospodarowana, ogrodzona, nasadzenia części frontowej; uzbrojenie terenu w postaci: energia elektryczna, 
wodociąg miejski, kanalizacja miejska. 
Odległość do centrum Sochaczewa około 2,0 km.

Suma oszacowania wynosi 286 000,00 zł, zaś cena wywołania jest równa 3/4 sumy oszacowania i wynosi 214 500,00 zł.
Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć rękojmię w wysokości jednej dziesiątej sumy oszacowania, to jest 28 600,00 zł.  
Rękojmia powinna być złożona w gotówce albo książeczce oszczędnościowej banków uprawnionych według prawa bankowego 
zaopatrzonej w upoważnienie właściciela książeczki do wypłaty całego wkładu stosownie do prawomocnego postanowienia sądu  
o utracie rękojmi. 
Rękojmię można uiścić także na konto komornika: PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 10201185 0000 4102 0019 1585

Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, które mogą nabyć nieruchomość tylko za zezwoleniem 
organu państwowego, a zezwolenia tego nie przedstawiły oraz inne osoby wymienione w tym artykule. 

W ciągu dwóch ostatnich tygodni przed licytacją wolno przeglądać w SR w Sochaczewie akta egzekucyjne zawierające odpis protokołu 
oszacowania nieruchomości, operat szacunkowy biegłego sądowego, wypis z rejestru gruntów wraz z mapką z akt postępowania 
egzekucyjnego. Oględziny nieruchomości po uzgodnieniu z komornikiem.

Komornik
ZS-138 

* Od lipca na terenie całej 
Polski obowiązywać za-

czną nowe regulacje do-

tyczące gospodarki odpa-

dami. Zmiany są tak duże, 
że zyskały one już nazwę 
„śmieciowej rewolucji”. 
W każdym numerze „Zie-

mi Sochaczewskiej” za-

mieszczać będziemy in-

formacje na ten temat.

Wspólnie z referatem ochro-
ny środowiska UM tworzymy 
kompendium wiedzy na te-
mat zmian w przepisach, które 
dotyczyć będą nas wszystkich. 
Aby było ono jak najbardziej 
kompletne, czekamy także na 
pytania od Państwa. W tym 
tygodniu skupiamy się na tym, 
jak „rewolucja” wyglądać bę-
dzie u mieszkańców bloków.

Czy istnieje taka możliwość, 
że w jednym bloku część 
mieszkańców będzie segre-

gować śmieci, a część nie? 

Ustawa mówi o tym, że 
oświadczenia przyjmowa-

ne będą oddzielnie w stosunku 
do każdej nieruchomości. Wy-
pełnią je wszyscy mieszkańcy 
bloku. Ostateczna decyzja bę-
dzie natomiast podejmowa-
na przez zarząd spółdzielni lub 
wspólnoty mieszkaniowej. Naj-
prawdopodobniej zadecyduje 
większość. Możliwe będzie tak-
że zorganizowanie zebrania dla 
mieszkańców.

Ważne jest wyjaśnienie 
pojęcia „nieruchomość”. Nie 
jest ono tożsame z pojęciem 
bloku. W SM „Victoria”, pomi-
mo że bloków jest o wiele wię-
cej, podzielone są na trzy nieru-
chomości: na ul. Żeromskiego, 
al. 600-lecia i na ul. Konstytucji 
3 Maja. Warto wiec wyjaśnić 
ze swoim zarządcą, jak przed-
stawia się ta sprawa w konkret-
nym przypadku. We wspo-
mnianym przykładzie może 
okazać się, że śmieci będą se-
gregowane np. na ul. Konsty-
tucji i Żeromskiego, a w al. 
600-lecia już nie. 

Chcę segregować śmie-

ci, ale nie chcę brać odpo-

wiedzialności za inne oso-

by. Co stanie się, gdy ktoś 
nie będzie wywiązywał się 
z obowiązku, albo pod-

rzuci odpady do naszego 
osiedlowego śmietnika?

Ideą ustawy jest właśnie to, 
by śmieci nie opłacało się 

podrzucać. Wszyscy będzie-

my płacić ten sam podatek 
śmieciowy, a firma, która wy-
gra przetarg, będzie musiała 
odebrać od nas wszystkie wy-
produkowane odpady. 

Jeżeli chodzi o osiedlowe 
śmietniki, na pewno koniecz-
na będzie pewna dyscypli-
na. Zarówno przedstawicie-
le spółdzielni lub wspólnoty, 
jak i sami mieszkańcy, powin-
ni zwracać uwagę co się wo-
kół nich dzieje i informować 
ratusz o wszystkich niepra-
widłowościach. Większość 
śmietników jest zamykana, co 
jest dużym ułatwieniem. 

Jeżeli zasady segregacji będą 
nagminnie i rażąco łamane, 
niezależnie czy dziać się to bę-
dzie w domu jednorodzinnym 
czy w bloku, burmistrz, w dro-
dze decyzji, wyznaczy wyższą 
opłatę. Wyniesie ona tyle, co za 
śmieci nieposegregowane. 

W uchwale Rady Miasta 
wymieniono kilkanaście 
rodzajów odpadów. Czy 
oznacza to, że w moim 
niewielkim mieszkaniu 

będę musiała mieć aż tyle 
pojemników na śmieci? 

Wyliczenie ma wyłącz-
nie charakter informa-

cyjny. Pojemników trzeba bę-
dzie mieć oczywiście mniej. 
Po rozstrzygnięciu przetar-
gu okaże się, które z odpadów 
można będzie łączyć ze sobą. 
Jak wynika z szacunków re-
feratu ochrony środowiska 
najbardziej realny scenariusz 
obejmować będzie pojemniki 
na szkło, papier i plastik plus 
dwa lub trzy dodatkowe (w 
tym jeden na odpady, których 
nie da się wysegregować, jak 
np. pampersy). 

O tym, jak dokładnie bę-
dzie wyglądała segregacja i któ-
re śmieci można będzie ze sobą 
łączyć, zadecyduje firma śmie-
ciowa. Wybierze ona rozwiąza-
nie, które będzie dla niej najko-
rzystniejsze z technologicznego 
punktu widzenia. W miastach, 
które już ogłosiły przetargi, zda-
rzały się sytuacje, że firmy opie-
rały segregację o schemat: trzy 
wysegregowane typy odpadów 
plus czwarty - zmieszany. 

Co mamy zrobić z odpa-

dami kuchennymi albo 
budowlanymi?

Pojemnik na te pierwsze, 
które stanowią resztki je-

dzenia czy roślin, zapewni fir-
ma śmieciowa. Podobnie bę-
dzie w przypadku remontu. 
Firmę trzeba będzie powiado-
mić o prowadzonych pracach, 
a ta podstawi nam kontener. 
Zbiórki odpadów wielkoga-
barytowych oraz zużytego 
sprzętu elektronicznego będą 
odbywać się na dotychczaso-
wych zasadach. 

Agnieszka Poryszewska 

Głównym elementem 
spotkania było szkolenie 
na temat wypełniania de-
klaracji dotyczących liczby 
członków gospodarstwa do-
mowego oraz oświadczeń o 
segregowaniu lub niesegre-
gowaniu śmieci. Przy oka-
zji pojawiło się sporo py-
tań i wątpliwości, z których 
większość udało się rozwiać 
na bieżąco. 

- Celem burmistrza 
Osieckiego jest wprowadze-
nie nowych regulacji w spo-
sób jak najmniej odczuwal-
ny dla mieszkańców. Czeka 
nas duża zmiana. Już od lip-
ca wszyscy będziemy płacić 
jednolity „podatek śmiecio-
wy” - mówił wiceburmistrz 
Stanisław Wachowski.  - 
Obecnie jesteśmy na etapie 
przygotowywania specyfi-
kacji przetargowej. Dane, 
które otrzymamy do miesz-
kańców bloków, będą dla 
nas niezmiernie istotne. Im 
bardziej będą one dokład-
ne, tym łatwiej będzie nam 
tak skonstruować warunki 
przetargu, aby były one dla 
nas maksymalnie korzyst-
ne. 

W związku z tym re-
ferat ochrony środowiska 
rozważa skrócenie termi-
nu dostarczania deklara-
cji z 31 marca na 28 lute-
go. O ewentualnej  zmianie 
daty będziemy Państwa in-
formować na łamach „Zie-
mi Sochaczewskiej”. Ciągle 
możliwe są także modyfi-
kacje we wdrażanych prze-
pisach. 

- W sejmie procedowa-
na jest nowelizacja ustawy. 
Być może zmianie ulegną jej 
niektóre zapisy. Nie zmie-

nia to faktu, że „rewolucja 
śmieciowa” nas nie ominie - 
powiedziała Agnieszka To-
maszewska. - Na każdym 
kroku podkreślamy też, że 
miasto nie ma prawa zaro-
bić na odbiorze śmieci ani 
złotówki. Prawda jest taka, 
że ustawodawca przerzu-
cił na nas wszelkie koszty 
związane z tą usługą, które 
dotychczas obciążały firmy 
odbierające odpady. 

Nie da się ukryć, że na 
mocy nowych przepisów 
więcej obowiązków spad-

nie też na spółdzielnie i 
wspólnoty mieszkanio-
we. Wsparcie w realizacji 
zadań zapowiedział refe-
rat ochrony środowiska. 
Jego pracownicy będą od-
powiadać na wszelkie py-
tania związane z wprowa-
dzeniem w życie „ustawy  
śmieciowej”. 

Więcej na temat zagad-
nień omawianych podczas 
czwartkowego spotkania w 
naszej stałej rubryce „Śmie-
ci po nowemu”.

Agnieszka Poryszewska

Śmieci w bloku na 
nowych zasadach

 ■ W czwartek 17 stycznia w Urzędzie Miasta odbyło się spotkanie dotyczące wdrożenia  
w życie nowych regulacji związanych z tzw. ustawą śmieciową. Wzięli w nim udział wiceburmistrz 
Stanisław Wachowski, kierownik referatu ochrony środowiska Agnieszka Tomaszewska  
oraz prezesi spółdzielni i zarządcy wspólnot mieszkaniowych z terenu Sochaczewa. 

Ustawa śmieciowa wciąż pozostawia wiele pytań
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Jedna z takich restauracji już niedługo pojawi się w Sochaczewie

Rzecz dotyczy sochacze-
wianki, pani Danuty, której 
banki, na polecenie komor-
nika, wyczyściły konta, tyl-
ko dlatego, że nazywa się tak 
samo jak dłużniczka pewnej 
firmy. Zbieżność imienia i na-
zwiska spowodowała, że ko-
bieta straciła oszczędności ca-
łego życia, łącznie około 30 tys. 
zł. Mimo ewidentnej, udowod-
nionej pomyłki, nie może od-
zyskać utraconych pieniędzy.

Czyszczenie kont
Cała sprawa rozpoczęła się 

w kwietniu ubiegłego roku, kie-
dy to pani Danuta próbowa-
ła wypłacić z banku pieniądze 
potrzebne na bieżące opłaty. 
Wtedy od kasjerki dowiedzia-
ła się, że nie ma na koncie żad-
nych pieniędzy, co więcej, konto 
jest zablokowane przez komor-
nika z Warszawy. W banku po-
radzono jej, aby skontaktowała 
się z komornikiem. Pani Da-
nuta, oniemiała z wrażenia, 
udała się do sądu, gdzie otrzy-
mała telefon i adres kancelarii 
komorniczej, do której wraz 
z córką dotarła następnego 
dnia. Stamtąd skierowano ją 
do pełnomocnika firmy, która 
próbowała odzyskać należno-
ści od kobiety o tym samym 
nazwisku. Zarówno komor-
nikowi, jak i adwokatowi mu-
siała udowadniać, że nie jest 
niczyją dłużniczką, a zwłasz-
cza osobą, za którą ją biorą.

W tym samym czasie pani 
Danuta złożyła do sądu zażale-
nie na bezprawne działania ko-
mornika. Sąd rejonowy, a póź-

niej okręgowy w Płocku, nie 
dopatrzył się jednak uchybień 
z jego strony.

Zdeterminowana kobie-
ta, która w jednej chwili straciła 
wszystkie oszczędności, złożyła 
do prokuratury doniesienie na 
zamieszane w sprawę instytucje 
- banki, kancelarię komorniczą 
i adwokacką. W pierwszej wer-
sji prokuratura sprawę umorzy-
ła. Po odwołaniu od tej decyzji, 
jakie złożyła zainteresowana, 
postępowanie wznowiono. 

Pani Danuta wyznała, że 
choruje na raka piersi, jest po 
trzech operacjach, ma wiele 
innych dolegliwości i pienią-
dze są jej niezbędne do dal-
szego leczenia i rehabilitacji. 
Przez dziewięć miesięcy, od 
kwietnia ubiegłego roku, na-
potykała na mur procedur, 
które pozwalają w majesta-
cie prawa pozbawić Bogu du-
cha winną kobietę oszczędno-
ści jej życia. Co prawda nosi 
to samo imię i nazwisko co 
inna osoba, ale na tym podo-
bieństwa się kończą. Kobiety 
mają inne adresy, różne daty 
urodzenia, a co za tym idzie 
i numery PESEL. Mimo to 
wszystkie instancje, do jakich 
odwoływała się pokrzywdzo-
na, nie dopatrzyły się w świe-
tle obowiązującego prawa 
uchybień. Sugerowano, żeby 
dochodziła zwrotu pieniędzy 
na drodze cywilnej. - Najbar-
dziej jednak zawiodłam się 
na bankach, którym powie-
rzyłam swoje oszczędności, a 
które bez słowa sprzeciwu od-
dały moje pieniądze, mimo że 

nie zgadzał się adres - powie-
działa nam pani Danuta.

Konferencja 
ze skarpetą

Zapewne dlatego poseł 
Maciej Małecki, wraz ze swo-
im partyjnym kolegą Przemy-
sławem Wiplerem, konferencję 
prasową w sprawie pani Da-
nuty zorganizował przed war-
szawską rotundą, czyli głów-
ną siedzibą PKO BP. To właśnie 
ten bank oraz BGŻ, na wniosek 
komornika, oddał oszczędno-
ści pani Danuty, nawet jej o tym 
nie informując. 

Przemysław Wipler powie-
dział na środowej konferencji, że 
oszczędności pani Danuty zło-
żone w dwóch renomowanych 
bankach z długą tradycją oka-

zały się równie zagrożone, jak 
pieniądze deponowane przez 
klientów w spółce Amber Gold. 
- Przez dwadzieścia ostatnich lat 
instytucje finansowe różnymi 
metodami przekonują, zwłasz-
cza osoby starsze, że bezpiecz-
niej trzymać pieniądze w banku 
niż w skarpecie. My w to mocno 
wątpimy, na znak czego przy-
nieśliśmy ze sobą symboliczne 
skarpety - dodał poseł Wipler.

- Banki na kampanie me-
dialne zachęcające do korzysta-
nia z ich usług wydają miliony 
złotych. Tymczasem żadnego z 
nich nie stać na to, aby zwrócić 
schorowanej kobiecie oszczęd-
ności jej życia. Dla banku 30 tys. 
to nic nieznacząca kwota, dla 
pokrzywdzonej - zabezpieczenie 
godnego życia. Dlatego doma-

gamy się, aby oba banki poczuły 
się do winy i naprawiły ewident-
ny błąd, jakim było wydanie pie-
niędzy ich klientki komorniko-
wi - mówił z kolei poseł Małecki.

Pisma skierowane do preze-
sów obu banków, zostały wysła-
ne z biura poselskiego PiS jeszcze 
tego samego dnia. Czytamy w 
nich „(...) Zaniedbania pracow-
ników Pańskiego Banku skut-
kowały utratą oszczędności. 
Co więcej obecnie Bank zmu-
sza osobę starszą i schorowaną 
do dochodzenia swoich praw w 
drodze wieloletniego procesu są-
dowego. Biorąc pod uwagę wiek 
jak i stan zdrowia pani Danuty, 
postawę Banku oceniamy jako 
tym bardziej skandaliczną. (...) 
Dlatego apelujemy do Pana Pre-
zesa o osobistą interwencję, któ-

ra sprawi, że Bank niezwłocznie 
zwróci pani Danucie niepraw-
nie zabrane oszczędności wraz 
z zadośćuczynieniem za dozna-
ną krzywdę.  

Iskierka nadziei
Posłowie nie poprzestali 

na apelu do prezesów banków. 
Wyszukali na terenie Warsza-
wy kancelarię prawną, któ-
ra bezpłatnie zajmie się spra-
wą pani Danuty. Ponadto, jak 
zapowiada Maciej Małecki, w 
Sejmie będzie zabiegał o wpro-
wadzenie stosownych zmian 
w prawie, tak aby każdy wy-
rok sądowy zawierał nr PESEL 
lub KRS pozwalający zidentyfi-
kować właściwą osobę. Jak bo-
wiem pokazuje doświadczenie, 
samo imię i nazwisko to sta-
nowczo za mało.

Sochaczewska prokuratu-
ra także prowadzi działania. 
W piątek 18 stycznia nie udało 
nam się jednak ustalić, czy będą 
jakieś zarzuty w tej sprawie. Za-
stępca prokuratora rejonowego, 
Przemysław Tarczyński, suge-
rował, że wszystko się rozstrzy-
gnie w najbliższy wtorek.

Kiedy przed zamknięciem 
tego wydania gazety spytaliśmy 
pokrzywdzoną, co teraz myśli o 
całej sprawie, powiedziała nam, 
że zaświtała dla niej iskierka na-
dziei. I przyznała, że od razu 
należało powiadomić media. 
- Bardzo długo się z tym ocią-
gałam, bo nie lubię robić szumu 
wokół swojej osoby, ale chyba w 
naszym kraju inaczej nie moż-
na - dodała.
Jolanta Śmielak-Sosnowska

* Najpóźniej na czerwiec 
tego roku zaplanowano 
otwarcie Mc Donald’s w 
Wójtówce. Inwestor otrzy-

mał już pozwolenie na bu-

dowę.  Będzie to pierwsza 
taka restauracja w naszym 

powiecie. Już niebawem 
sąsiadować ma nie tylko z 
Obi i Carrefourem, ale tak-

że z Tesco oraz  galerią 
handlową. 

Starosta Tadeusz Ko-
ryś w grudniu 2012 r.  wydał 
decyzję dotyczącą pozwo-
lenia na budowę restaura-
cji McDonald’s wraz z in-
frastrukturą towarzyszącą. 

Obejmie ona m. in. zagospo-
darowanie przestrzeni wo-
kół budynku, gdzie powstać 
ma 36 miejsc postojowych. 
Do dyspozycji gości będzie 
także strefa Gym&Fun, czyli 
interaktywne miejsce zabaw 
dla dzieci z miniboiskiem 
do koszykówki, miejscem 
na wyścigi rowerowe i torem 
do biegu z przeszkodami. 
Jak donosi portal interneto-
wy portalspozywczy.pl, lokal 
będzie utrzymany w nowo-
czesnym stylu architekto-
nicznym charakteryzują-
cym się bogatą paletą barw, 
wielkoformatowymi grafi-
kami na ścianach i wygod-

nymi tapicerowanymi me-
blami. Obiekt będzie liczył 
aż 640 mkw.

Inwestycja powstaje dzię- 
ki współpracy sochaczew-
skiego przedsiębiorcy Ada-
ma Jeznacha z koncernem 
Mc Donald. Adam Jeznach 
wydzierżawił ziemię pod 
jego budowę.

- Restauracja należeć bę-
dzie do największych pro-
wadzonych przez tę sieć. 
Znajdzie się w niej część z 
typowym fast-foodem, a 
także, bardziej elegancka,  
strefa kawiarniano-restau-
racyjna. Naturalnie, z myślą 
o kierowcach,  wybudowany 

będzie także McDrive - po-
wiedział nam podczas na-
szej ostatniej rozmowy. 

Sieć zatrudnia w Polsce 
ponad 16 tys.  pracowników. 
Wielu z nich łączy pracę z 
nauką. Ponieważ firma ba-
zuje na wewnętrznym syste-
mie szkoleń, przy rekrutacji 
nie wymaga od kandyda-
tów większej praktyki w ga-
stronomii. Ile miejsc pracy 
powstanie w Sochaczewie, 
jeszcze nie wiadomo. Bio-
rąc pod uwagę liczbę etatów 
tworzonych w podobnych 
lokalach na terenie Polski, 
szacować można, że będzie 
ich między 40 a 50. (ap)

Mc Donald’s z pozwoleniem na budowę

Wróciła sprawa kobiety 
ukaranej za nazwisko

 ■ Bulwersująca historia, którą opisywała „Ziemia Sochaczewska”, nabrała ogólnopolskiego rozgłosu. Między innymi po naszej publikacji 
pt. „Ukarana za nazwisko” tematem zajął się poseł Maciej Małecki. W środę odbyła się w Warszawie konferencja prasowa, w której 
uczestniczyły największe polskie media.

W konferencji prasowej przed siedzibą banku uczestniczyła poszkodowana pani Danuta
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Szkoda, że nie powstał 
market przy skrzyżowaniu 
ul. Płockiej z Gawłowską po 
byłym Metalowcu, bo wte-
dy zniknęłyby pewnie rude-
ry, śmieci i krzaki, które tam 
się znajdują. Szczególnie teraz 
wychodzi naga prawda tego 
terenu, wcześniej maskowa-
na liśćmi. 

Tu nowoczesne światła, a 
obok rudera z zawalającym 
się wychodkiem i wyszynkiem 
pod chmurką. Szkoda, bo 
market by to zagospodarował, 
a tak mamy to co mamy, i nie 
wiadomo, kiedy to się zmieni. 

Za to w końcu mamy tak 
długo oczekiwane światła i... 
znowu narzekamy. Że trze-
ba długo stać w korkach na 
Gawłowskiej, mimo że kame-
ra i komputer podobno sterują 
ruchem, że lepsze byłoby ron-
do, że to i tamto. Może i tak, 
ale cieszmy się, że możemy 
bezpiecznie (chociaż niektórzy 
jeszcze jeżdżą na pamięć, czyli 
co tam czerwone światło) wy-
jechać z  Gawłowskiej bez wci-
skania się, z narażeniem życia, 
w ul. Płocką. 

Niepokoi niektórych tylko 
znak skrętu w prawo od stro-
ny miasta, bo tam jest skręt w 
prawo, ale jest też linia ciągła 
i kierowcy nie wiedzą co ro-
bić. Jak się spieszą, to skręca-
ją w prawo, zaraz przy chod-
niku, mimo czekających pod 
czerwonym światłem, także 
chcących skręcić w ul. Gaw-
łowską od strony miasta. 

Znak na jezdni jest rzeczywi-
ście niezręczny, bo nie wiado-
mo, dla kogo ten pas jezdni 
został przeznaczony. Dla ro-
werzystów? Powinna być w 
tym względzie jasność. 

Oprócz tego w trakcie pro-
wadzonych prac całkowicie 
zapomniano, że na ul. Ło-
wickiej, Rolniczej, Płockiej też 
mieszkają ludzie i niektórzy 
nawet chodzą piechotą, np. 
do sklepu „Józefa”. Ale jak tam 
mają przejść, szczególnie te-
raz, suchą nogą? Nie mogą, bo 
po pracach na tym skrzyżowa-
niu zostawiono gigantyczne 
błoto po prawej stronie jadąc 
od Łowicza, aż do ul. Rozla-
złowskiej, gdzie podróż pie-
szo jest niemożliwa. Myślę, że 
chodnik w przyszłości się poja-
wi, ale na teraz trzeba by ten 
teren chociaż tłuczniem wysy-
pać, żeby jako tako można się 
było po nim poruszać! 

FAN
PS. Tydzień temu pisa-

łem o reklamacji butów z su-
wakiem. Reklamacja została 
uwzględniona, a pieniądze za 
buty zwrócone. 

Jestem z miasta
Jasność przy Gawłowskiej

* Podczas październiko-

wej sesji radni miejscy 

podjęli uchwałę, która 
miała pomóc w defini-
tywnej likwidacji handlu 
na miejskich chodni-
kach. 

Chodziło głównie o chod-
nik przy ul. Pokoju, biegną-
cy wzdłuż miejskiej targowi-
cy. Wydawało się, że wreszcie 
będzie to skuteczne narzędzie. 
Przekonajmy się, jak wygląda 
sytuacja po z górą dwóch mie-
siącach.

Ostatnio swoje żale zgło-
sili do naszej redakcji niektó-
rzy handlujący na terenie tar-
gowicy, i to zarówno z części 
spożywczej jak i przemysło-
wej, przypominając, że już 
wcześniej władze miasta zgo-
dziły się na handel zajmujący 
nie więcej niż metr szeroko-
ści chodnika. Jednak prawie 
nikt tego nie przestrzegał i w 
efekcie przepis pozostał zu-

pełnie martwy. - Czy tak bę-
dzie i tym razem? - pytają 
handlowcy z bazaru.

Sama uchwała 
nic nie zdziała

Tym razem jednak, jak 
powiedziano podczas paź-
dziernikowej sesji, organy 
ścigania będą miały podsta-
wy, by egzekwować miejską 
uchwałę. Wymieniono w niej 
bowiem dokładnie wszyst-
kie numery działek, na któ-

rych handel w mieście jest 
dozwolony. I nie ma tam ani 
fragmentu chodnika przy ul. 
Pokoju czy 600-lecia, ani żad-
nych innych pieszych ciągów. 
Pytanie brzmi jednak, kto tak 
naprawdę ma się egzekucją 
prawa zająć. Pikanterii spra-
wie dodaje fakt, że zbierają-
cy opłaty targowe pobierają je 
również od handlujących na 
chodniku, czego robić nie po-
winni, bo nie jest to miejsce 
przeznaczone do handlu. W 

ten sposób sankcjonują tę nie-
legalną działalność.

Jak nam jednak powiedziała 
Agnieszka Kupryjaniuk, szefo-
wa wydziału gospodarki lokalo-
wej UM, bez względu na to gdzie 
odbywa się handel, zarządca tar-
gowiska ma obowiązek pobiera-
nia przez wyznaczonych ludzi 
opłat targowych. Inną sprawą 
jest egzekwowanie uchwały rady 
miasta, która weszła w życie 4 
grudnia 2012 r. i została przeka-
zana zarządcom targowisk. Oni 
zaś nieprawidłowości powinni 
zgłaszać policji, aby podjęła od-
powiednie działania.

Policja zaczyna 
interweniować 

Kierownik części przemy-
słowej miejskiego targowiska 
Grzegorz Charaziński, poin-
formował nas, że poza okresem 
przedświątecznym, kiedy rze-
czywiście stragany na ul. Pokoju 
stały, obecnie handlu na chod-
niku tej części bazaru nie ma. 

- Owszem, były dwa przypad-
ki - mówi kierownik Charaziń-
ski - gdy musieliśmy wezwać po-
licję, ale funkcjonariusze szybo 
handlującym sytuację wyjaśnili 
i na razie, bez karania mandata-
mi, zaprosili do handlu na tere-
nie targowym. Od tej pory po-
dobnych przypadków nie było.

Miasto  
czy spółdzielnia

Z kolei Józef Chocian, pre-
zes PSS „Społem”, zarządcy 
targowiska spożywczego, jest 
zdania, że skoro ulica, a tym 
samym chodnik jest miej-
ski, to miasto powinno zająć 
się porządkowaniem handlu 
również w tym miejscu. - PSS 
nawet nie pobiera od han-
dlujących na chodniku opłat 
- dodaje prezes - więc tą spra-
wą powinny zająć się służby 
miejskie, i sprawić, by ludzie 
z chodnika zaczęli handlować 
na targowisku, bo miejsca tam 
jest dosyć.

Pozostaną na razie tylko sto-
iska warzywne usytuowane na 
terenie spółdzielni obok LUX-a, 
których właściciele mają podpi-
sane ze „Społem” umowy. Jed-
nak one nie mogą wysuwać się 
na chodnik. Zresztą nie potrwa 
to długo, bo, jak nam powiedział 
prezes Józef Chocian, już na wio-
snę w tym miejscu ruszy budo-
wa pawilonów handlowych i 
warzywniaki pod chmurką 
będą musiały zniknąć.

Do sprawy włączył się wice-
burmistrz Stanisław Wachow-
ski, który uczulił sochaczew-
ską policję, aby miała baczenie 
na handlujących na chodnikach, 
zwłaszcza przy ul. Pokoju. Jak 
widzimy na zdjęciu zrobionym 
w ostatni targowy piątek, han-
dlu na chodniku prawie nie ma, 
ale jak twierdzą kupcy z targo-
wiska, chodnikowy handel kwit-
nie głównie wtedy, gdy jest ciepło. 
Zimą mało komu chce się marz-
nąć. Poczekajmy więc do wiosny.

Sławomir Burzyński

Z inicjatywą utworzenia w 
ratuszu PPP i MCK wyszła Be-
ata Fastyn, kierownik Referatu 
Obsługi Inwestora i Działalności 
Gospodarczej UM. Powstały one 
na podstawie porozumienia za-
wartego przez burmistrza Piotra 
Osieckiego z Mazowiecką Wo-
jewódzką Komendą Ochotni-
czych Hufców Pracy. W ramach 
współpracy ratusz bezpłatnie 
użyczył OHP trzy pomieszczenia 
na parterze UM. Przedsięwzię-
cie sfinansowane zostało ze środ-
ków unijnych w ramach projektu 
„OHP jako realizator usług ryn-
ku pracy”. Z usług PPP i MCK 
skorzystać może każdy. Są one w 
pełni bezpłatne. 

Działalność  Punktu Po-
średnictwa Pracy ukierunko-
wana jest na osoby w wieku 
16-25 lat. Za jego pośrednic-
twem poszukiwać można do-
datkowego zatrudnienia w 
czasie wolnym od nauki, jak i 
po ukończeniu szkoły. Punkt, 
wspólnie z pracodawcami, or-
ganizuje targi i giełdy pracy. W 
ciągu ostatnich 12 miesięcy od-
było się ich kilkanaście. 

Z kolei Młodzieżowe Cen-
trum Kariery  zajmuje się pro-
wadzeniem zajęć indywidual-
nych i grupowych z dziedziny 
szeroko pojętego poradnictwa 
zawodowego, udziela informa-
cji o możliwościach kształcenia, 
szkoleniach, poszukiwanych 

zawodach. W MCK można też 
zasięgnąć informacji o proce-
durze zakładania firmy, zbadać 
własne preferencje zawodowe, 
dokonać oceny swoich moc-
nych i słabych stron.

W ostatnim roku na mło-
dzież i studentów czekało około 
80 ofert zatrudnienia. Warto w 
tym miejscu wyjaśnić, że ofer-
ty obejmowały często kilka lub 
kilkanaście wakatów na danym 
stanowisku, zebranych w for-
mie jednego ogłoszenia. Wiele 
z nich pojawiło się w grudniu. 
Były to propozycje pracy dla 
np. hostess czy testerów sprzę-
tu elektronicznego. Niektóre z 
nich były bardo intratne. Przed-
siębiorczy uczniowie mogli do-
robić w weekend nawet około 
tysiąca złotych. 

Pomoc w znalezieniu pracy 
dotyczyła także osób dorosłych. 
Zatrudnienie stałe lub doryw-
cze udało się znaleźć dla prawie 
50 bezrobotnych. Z poradnic-
twa zawodowego, obejmujące-
go m. in. wsparcie psychologicz-
ne i pomoc np. w napisaniu CV, 
skorzystało aż 580 osób. Były to 
nie tylko spotkania w siedzibie 
sochaczewskiego OHP, ale i w 
miejskich szkołach. 

- W styczniu odbędzie się 
kolejna giełda pracy. Udało 
nam się pozyskać bardzo cie-
kawą, także pod względem wy-
nagrodzenia, ofertę. Jest ona 
skierowana do potencjalnych 
pracowników spełniających 
określone kryteria pracodaw-
cy, wiec każda z zainteresowa-
nych osób powinna najpierw 

zadzwonić do nas, by potwier-
dzić swoje zgłoszenie - powie-
działa nam pośrednik pracy 
Kamila Gołaszewska-Kotlarz. 
-  Poza tym nieustannie zachę-
camy firmy i instytucje do kon-
taktowania się z nami. Stale po-
szerzamy bazę. Nasze usługi są 
bezpłatne nie tylko dla poszu-
kujących zatrudnienia, ale tak-
że dla firm, które prowadzą re-
krutację z naszym udziałem. 

  Punkt Pośrednictwa Pra-
cy i Młodzieżowe Centrum 
Kariery mieszczą się w budyn-
ku Urzędu Miasta Sochacze-
wa, przy ul.1 Maja 16 (parter). 
Czynne są codziennie, od po-
niedziałku do piątku, w godzi-
nach 8.00 – 16.00, tel. (46) 862-
29-68 i (46) 862 29 63.

Agnieszka Poryszewska

Chodnikowy handel znika

Chodnik przy ul. Pokoju przyjazny spacerowiczom

Damy pracę
 ■ Rok temu w sochaczewskim Urzędzie Miejskim uruchomiono Punkt Pośrednictwa Pracy  

i Młodzieżowe Centrum Kariery. Z ich usług skorzystały już setki sochaczewian. 

W MCK do każdej osoby podchodzi się indywidualnie
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* Tegoroczny tradycyjny 
koncert karnawałowy w 
szkole muzycznej miał wy-

jątkowym charakter, ponie-

waż połączony został z ju-

bileuszem 10-lecia istnienia 
Stowarzyszenia Przyjaciół 
Państwowej Szkoły Mu-

zycznej I i II stopnia w So-

chaczewie.

- Kiedy dziesięć lat temu 
zorientowałam się, że ilość i 
rozmiary naszych projektów 
wykraczają poza ramy dzia-
łalności artystycznej placówki, 
skierowałam do 15 osób zapro-
szenia, aby stworzyć organiza-
cję pozarządową - wspominała 
podczas uroczystości dyrektor 
szkoły Joanna Niewiadomska-
-Kocik. - Ich aprobata dla po-
mysłu okazała się ogromna i w 

ten sposób powstało stowarzy-
szenie. Wtedy jednak nie sądzi-
łam, że aż tak wielkie wsparcie 
przyniesie ono nie tylko szko-
le, ale całemu sochaczewskie-
mu środowisku. Bez niego nie 
byłoby środków na wiele cen-
nych inicjatyw i projektów. Od 
samego początku prezesem sto-
warzyszenia jest Stanisław Kaj-
das, ale wszystkim chciałabym 
z tego miejsca podziękować i się 
nimi przed państwem pochwa-
lić.

Zaproszono więc na scenę 
nie tylko członków założycie-
li, ale także tych, którzy dołą-
czyli później, a wiceburmistrz 
Marek Fergiński wręczył im 
listy gratulacyjne oraz kwia-
ty. Członkowie stowarzysze-
nia otrzymali także  od szko-
ły muzycznej upominki w 

postaci znanej marki długopi-
sów. Życzenia, kwiaty i okolicz-
nościowe plakietki przekazały 
też na ręce pani dyrektor i pre-
zesa Kajdasa  władze powiatu 
- przewodnicząca rady Halina 

Pędziejewska oraz starosta Ta-
deusz Koryś. Na uroczystości 
obecny był również poseł Ma-
ciej Małecki.

Warto przy tej okazji wy-
mienić osoby, które, jak po-

wiedział wiceburmistrz Marek 
Fergiński, wzięły na siebie trud 
organizowania i prowadzenia 
całej działalności stowarzysze-
nia. A są to: Stanisław Kajdas, 
Joanna Niewiadomska-Kocik, 

Kazimierz Majewski, Julian 
Zasuwa, Zdzisław Wachnik, 
Sławomir Burzyński, Jadwiga 
Dąbrowska, Andrzej Guzik, 
Wiesław Kaca, Roman Lemb-
ke, Romuald Miklas, Zbigniew 
Nasarzewski, Bogumiła Ozi-
mek, Jan Pachowiak, Rena-
ta Stępień, Dorota Zaczkow-
ska, Aneta Woźniak, Adam 
Woźniak, Joanna Wągrodzka, 
Ewa Wińkowska, Maria To-
maszewska, Wiesława Dziure-
wicz, Jerzy Jacek Apka, Iwona 
Kupiec.

A ponieważ karnawał to 
okres dobrej zabawy, zapewni-
ły ją wszystkim przybyłym na 
uroczystość chóry szkoły mu-
zycznej pod batutą Iwony Nie-
myjskiej oraz Big-band pod dy-
rekcją Bernarda Pacholskiego.

Małgorzata Pałuba

W ostatni piątek w Miej-
skim Ośrodku Kultury przy 
ul. Żeromskiego odbył się wy-
jątkowy koncert. Pochodzą-
cy z Trójmiasta zespół „Nie na 
ostatnią chwilę” nie tylko za-
grał dla gimnazjalistów. Muzy-
cy w bardzo sugestywny sposób 
opowiedzieli im o konsekwen-
cjach uzależnień.

Koncert był elementem 
Miejskiego Programu Profilak-
tyki i Zapobiegania Narkoma-
nii oraz Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Do 
Sochaczewa przyjechali mu-
zycy skupieni wokół projektu 
„Nie na ostatnią chwilę”. 

Grupa z Trójmiasta jest ty-
powym zespołem rockowym. 
Jego uczestnicy nie tylko grają, 
ale przede wszystkim rozma-
wiają z młodzieżą. Są to rozmo-
wy na tematy bardzo trudne, 
dotyczące uzależnień związa-
nych z narkotykami, alkoho-
lem i dopalaczami. Trudna jest 
też grupa docelowa tych spo-
tkań, czyli  gimnazjaliści. Tym 
bardziej wrażenie robi łatwość 
nawiązywania kontaktu lide-

ra projektu Andrzeja Piasec-
kiego z młodzieżą. Piasecki, nie 
próbując silić się na młodzieżo-
wy styl, ani też nie wprowadza-
jąc surowej dyscypliny, skło-
nił młodzież do wspólnego 
działania. Gimnazjaliści  brali 
udział w eksperymentach ma-
jących pokazać, np. jak mózg 
reaguje na alkohol, wykonywa-
li ćwiczenia psychomotoryczne. 
Jedna z uczennic - Sandra, za-
śpiewała nawet z zespołem. Nie 
brakowało też historii z czy-
telnym przesłaniem, jak ta o 
dziewczynie, która zmarła pod-
czas koncertu twórców  projek-
tu, ponieważ dwaj mężczyźni 
dla żartu dosypali jej do napo-
ju narkotyk. Obydwaj odsiadują 
teraz wieloletnie wyroki. 

Muzycy nie straszyli, nie 
operowali danymi, nie prezento-
wali tabel i wykresów, a jedynie 
rozmawiali z  młodymi ludźmi 
i przekazali im fakty dotyczące 
używek. Prawdziwym spraw-
dzianem skuteczności tego i 
podobnych mu spotkań będą 
decyzje podejmowane w przy-
szłości przez ich uczestników. 

Agnieszka Poryszewska

10 lat przyjaciół szkoły

O uzależnieniach  
„Nie na ostatnią chwilę”

Miejskie obchody rocz-
nicy tego zrywu narodowego 
zorganizowali burmistrz So-
chaczewa, Państwowa Szkoła 
Muzyczna I i II stopnia w So-
chaczewie oraz Muzeum Zie-
mi Sochaczewskiej i Pola Bitwy 
nad Bzurą wraz z Muzealna 
Grupą Rekonstrukcji Histo-
rycznej im. II/18 pp. 

W ostatnią sobotę na cmen-
tarzu parafii św. Wawrzyńca 
przewodnicząca rady miasta 
Jolanta Gonta wraz z burmi-
strzami Piotrem Osieckim, 
Markiem Fergińskim i Sta-
nisławem Wachowskim oraz 
posłem Maciejem Małeckim  
złożyli wiązanki kwiatów  na 
grobach uczestników powsta-
nia styczniowego -  Bolesława i 
Leonarda Garbolewskich oraz 
Wincentego Smoleńskiego. 
Honorową wartę przy ich mo-
giłach pełnili tego dnia człon-
kowie grupy rekonstrukcyjnej 
w powstańczych strojach.

Ci sami „powstańcy” ze 
Stowarzyszenia Historyczno-
-Edukacyjnego im. 7 Pułku 
Lansjerów Nadwiślańskich roz-
stawili w zasypanym śniegiem 
parku Garbolewskich powstań-
czy obóz. Wzbudzał on spore 
zainteresowanie przechodniów 
i spacerowiczów i był niewąt-
pliwie atrakcją dla przybywa-
jących na patriotyczny koncert 
gości. Oni też mogli podziwiać, 
przed salą koncertową, kilku-
planszową zapowiedź przygoto-

wywanej przez Muzeum Ziemi 
Sochaczewskiej wystawy. Zoba-
czyć będzie można na niej wiele 
eksponatów z okresu powstania 
pochodzących ze zbiorów Mu-
zeum Wojska Polskiego w War-
szawie, muzeum w Żyrardowie 
oraz Sochaczewie.

Koncert w wykonaniu chó-
rów pod dyrekcją Iwony Nie-
myjskiej i orkiestry kameralnej 
pod batutą Daniela Zielińskie-
go poprzedziło wystąpienie hi-
storyka i pracownika Muzeum 
Ziemi Sochaczewskiej i Pola Bi-
twy nad Bzurą Jakuba Woje-
wody. W swoim odczycie przy-
bliżył on zebranym działania 
powstańców styczniowych na 
ziemi sochaczewskiej. Potem już 
tylko płynęła muzyka na patrio-
tyczną nutę. Stało się też tradycją 

tych koncertów wspólne śpiewa-
nie z publicznością. Zabrzmiały 
znane powstańcze pieśni śpie-
wane przez chór i publiczność z 
towarzyszeniem orkiestry. Zna-
lazły się wśród nich „Pierwsza 
kadrowa”, Marsz, marsz Polo-

nia”, „W krwawym polu” czy 
bardziej współczesna „Żeby Pol-
ska była Polską”. Były owacje na 
stojąco, kilkakrotne bisy i nie-
chętne opuszczanie przez przy-
byłych szkolnej sali koncertowej.

Małgorzata Pałuba

Na szlaku 
powstańczym

 ■ 22 stycznia mija 150 rocznica wybuchu powstania styczniowego, w którym miał swój 
udział także Sochaczew i jego mieszkańcy. 

Duże zainteresowanie wzbudził rozstawiony w parku Garbolewskich obóz powstańców

Burmistrz Piort Osiecki składa kwiaty na grobie Garbolewskich

Członkowie Stowarzyszenia Przyjaciół Państwowej Szkoły Muzycznej zostali zaproszeni na scenę
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Sochaczewianin Roku 2012

Anna Kowalik

Wojciech Błaszczyk Natalia PartykaAdam Radożycki

Sławomir Cypel

NOMINOWANI

Adwokat. Przywódca 
akcji protestacyjnych  
w obronie sądów.

Dyrektor najlepszej 
sochaczewskiej 
szkoły, Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących 
im. F. Chopina.

Zawodniczka Socha-

czewskiego Klubu 
Tenisa Stołowego. 
Olimpijka i mistrzyni 
paraolimpiady.

Założyciel i trener klubu 
sportów walki Dragon.

Marcin Stencel jest trenerem odnoszącej liczne 
sukcesy kobiecej drużyny rugby - Tygrysice.

Tygrysice i Marcin Stencel

Wychowawczyni z Przedszkola nr 3 przy ul. Poprzecznej ze swoimi podopiecznymi

Rok 2012 był Europejskim 
Rokiem Aktywności Osób Star-
szych i Integracji Międzypokole-
niowej. Zanim jednak Unia Eu-
ropejska pomyślała, aby zwrócić 
uwagę na problemy i potrzeby 
starszego pokolenia, w Sochacze-
wie już od 2007 działał Uniwer-
sytet Trzeciego Wieku. Inicjator-
ką powstania sochaczewskiego 
UTW, liderką i motorem napędo-
wym jego działań jest Alicja Ozi-
mek, znana animatorka kultury i 
nauczycielka muzyki. 

Ona też z niewyczerpaną 
energią już od ponad pięciu lat 
kieruje tym ogromnym przedsię-
wzięciem. Aktywnie uczestniczy 
również w pracach nieformalnej 

Rady Organizacji Pozarządowych 
Powiatu Sochaczewskiego, a od li-
stopada 2011 roku jest wiceprze-
wodniczącą Sochaczewskiej Rady 
Działalności Pożytku Publiczne-
go. 

Na co dzień z uśmiechem i 
entuzjazmem lideruje sochaczew-
skim seniorom udowadniając, 
że ustawowy wiek emerytalny to 
wciąż dobry czas na aktywność, 
działanie i dawanie dobrego przy-
kładu młodszemu pokoleniu, z 
którym stale ma okazję współpra-
cować. Wsparcie dla stowarzysze-
nia zdobywa z wielu źródeł, dzia-
łając profesjonalnie i bez postawy 
roszczeniowej.

Swoją wytrwałością i zaan-
gażowaniem w działaniach spo-
łecznych w pełni zasługuje na wy-
różnienie jako sochaczewianka, 
której wielu seniorów zawdzię-
cza możliwość lepszego życia, co-
dzienną radość, a nawet lepsze 
zdrowie i samopoczucie - napisał 
o Alicji Ozimek Michał Jakubow-
ski - szef Fundacji Autonomia.

Redakcja w pełni popiera tę 
opinię i z radością nominuje Alicję 
Ozimek do tytułu „Sochaczewia-
nina Roku 2012”.

Alicja Ozimek

Chciałabym do zaszczyt-
nego tytułu „Sochaczewia-
nin Roku” zgłosić lekarza we-
terynarii Katarzynę Mańko, 
znaną wszystkim sochaczew-
skim miłośnikom zwierząt 
jako panią Kasię.

Gabinet pani Kasi znaj-
duje się przy ulicy Warszaw-
skiej, a o jakości świadczo-
nych tam usług świadczy 
ciągła, niekończąca się kolej-
ka pacjentów. Pani Kasia jest 
wyjątkowo ciepłą osobą, po-
święcającą się bez reszty ra-
towaniu czasami beznadziej-
nych przypadków. Telefon 
„ratunkowy” czynny jest tak 
naprawdę całą dobę. Pani Ka-

sia nie odmówi pomocy niko-
mu, niezależnie od pory dnia. 
Często zostaje długo po go-
dzinach otwarcia gabinetu, 
aby przyjąć wszystkich po-
trzebujących pomocy. 

Najważniejsze jest jed-
nak to, że każdego pacjen-
ta traktuje indywidual-
nie, przeżywając osobiście 
wszystkie przypadki. Tak 
naprawdę ratuje zwierzęta 
z najgorszych opresji, kiedy 
inni lekarze często bezrad-
nie rozkładają ręce i radzą 
uśpić zwierzaka. 

Myślę, że przyznanie ty-
tułu byłoby najlepszą formą 
podziękowania od wszyst-
kich,  którzy chociaż raz ko-
rzystali z porady naszej pani 
weterynarz.

W imieniu licznego gro-
na właścicieli pacjentów pani 
Kasi Mańko jej kandydaturę 
zgłosiła Janina Kowalska.

My zaś, znając wiele do-
niesień potwierdzających po-
wyższe słowa, z przyjemno-
ścią nominujemy Katarzynę 
Mańko do tytułu „Sochacze-
wianina Roku 2012”.

Katarzyna Mańko

Do niedzieli (20.01, godzina 21.00) odda-
nych zostało 3991 głosów. Sytuacja w poszcze-
gólnych kategoriach jest następująca:

Nominowani do tytułu Sochaczewskiego 
Trenera Roku 2012
Marcin Stencel (Tygrysice Sochaczew)          641
Jakub Seklecki (RC Orkan Sochaczew)         461
Jerzy Szymański (UKS Orkan-Judo Sochaczew) 57
Bogdan Wróbel (RC Orkan Sochaczew)       42       
Józef Szajewski (Bzura Chodaków)   24

Nominowani do tytułu Sochaczewskiego 
Sportowca Roku 2012
Emilia Banaszek (Tygrysice Sochaczew) 755
Maciej Kuśmierkiewicz (OSS Sochaczew) 684
Zuzanna Gajda (Orka Sochaczew)     416
Mateusz Pawłowski (RC Orkan Sochaczew) 356
Natalia Partyka (SKTS Sochaczew)   271
Wiktor Dobrowolski (RC Orkan Sochaczew) 90
Kamil Celeda (Bzura Chodaków)      82
Bartosz Ponichtera (UKS Siódemka Sochaczew) 51
Konrad Feliga (UKS Siódemka Sochaczew) 37
Fabian Filipiak (Razem i Sprawnie) 15

Jak widać walka zapowiada się zacięta, a sytuacja 
w każdej chwili może się diametralnie zmienić. Roz-
strzygnięcie nastąpi pod koniec lutego podczas uro-
czystej gali. W jej trakcie zostanie nadany osobiście 
przez burmistrza Piotra Osieckiego jeszcze jeden ty-
tuł - Sochaczewski Działacz Sportowego Roku.

Dzisiaj sylwetki kolejnych pięciu nomino-
wanych sportowców.

Plebiscyt na Sochaczewskiego 
Sportowca i Trenera Roku
 ■ Trwa plebiscyt na Sochaczewskiego Trenera oraz Sportowca Roku 2012. Jeszcze przez kilka tygodni będzie można oddać swój głos wchodząc  

na facebookową stronę miejskiego fanpaga https://www.facebook.com/urzad.miejski.w.sochaczewie

Zuzanna Gajda (Orka Sochaczew)
Młoda sochaczewska pływaczka w minionym roku odnotowała na swoim koncie sporo sukcesów w zawodach ogólno-

polskich (kilkanaście medali). Liderka Orki dobrze popłynęła w Mistrzostwach Polski U-15 zajmując piąte miejsce w wyścigu 
na 200 m stylem klasycznym.

Maciej Kuśmierkiewicz (OSS Sochaczew)
Karierę swoją rozpoczynał jako judoka w UKS Orkan-Judo Sochaczew. W barwach tego klubu 

wywalczył piąte miejsce w Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży. Maćka jednak coraz bardziej cią-
gnie w kierunku MMA. W minionym roku został wicemistrzem Polski kadetów w tej dyscyplinie.

Natalia Partyka (SKTS Sochaczew)
Tenisistka stołowa SKTS. Jej tegoroczne sukcesy to: 1/16 finału w grze pojedynczej podczas 

Igrzysk Olimpijskich Londyn 2012, zwycięstwo w turnieju kwalifikacyjnym do Igrzysk Olimpijskich 
(Luksemburg), złoty medal Mistrzostw Polski w grze podwójnej, brązowy medal Mistrzostw Polski w 
grze pojedynczej, srebrny medal drużynowych Mistrzostw Polski z SKTS, Puchar Polski z SKTS, złoty 
medal Igrzysk Paraolimpijskich Londyn 2012 (gra pojedyncza), brązowy medal Igrzysk Paraolimpij-
skich Londyn 2012 (turniej drużynowy).

Mateusz Pawłowski (RC Orkan Sochaczew)
Należy do młodego pokolenia sochaczewskich rugbistów. W swojej karierze wywalczył kilka me-

dali Mistrzostw Polski w kategoriach młodzieżowych.

Bartosz Ponichtera (UKS Siódemka Sochaczew)
Należy do czołówki polskich judoków U-17, reprezentant Polski. Brał udział w turniejach Pucha-

ru Europy. Jego największy tegoroczny sukces to trzecie miejsce w turnieju Pucharu Polski Kadetów.

 ■ Już po raz piętnasty wybieramy Sochaczewianina Roku. Jak co roku liczymy więc, że zechcecie Państwo zgłosić swoich 
kandydatów. Przypomnijmy, że celem plebiscytu jest popularyzowanie i prezentacja osób, które w upływającym roku wyróżniły 
się swoją działalnością na rzecz Sochaczewa i lokalnej społeczności. Na Państwa propozycje czekamy do piątku 25 stycznia.  
Tuż po zamknięciu listy nominowanych rozpoczniemy drukowanie kuponów do głosowania. A dziś kolejne nominacje.
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REKLAMA

Ogłoszenie o licytacji lokalu mieszkalnego 
stanowiącego odrębną nieruchomość
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz (tel. 46 862-24-58, fax 46 862-20-62) ogłasza, że: 
dnia 14.02.2013 r. o godz. 11.00 w budynku Sądu Rejonowego w Sochaczewie mającego siedzibę przy ul. 1 Maja 7 w sali nr według 
wokandy, odbędzie się 

pierwsza licytacja lokalu mieszkalnego 
należącego do dłużnika: Zofia Lipińska, 
położonego: 96-500 Sochaczew, Bielice 1/11, 
dla którego Sąd Rejonowy Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze KW PL1O/00024887/9

Lokal o powierzchni użytkowej 66,90 m², położony jest na drugim piętrze, w drugiej klatce, składa się z 3 pokoi, widnej kuchni, przed-

pokoju, łazienki, wc. Do lokalu przynależy piwnica. Lokal jest w stanie technicznym do remontu. Ilość izb: 3 pokoje, kuchnia, łazienka, 
wc, przedpokój. Lokal rozkładowy, dwustronny, wejście do izb z przedpokoju. Instalacje: elektryczna, wodna, kanalizacyjna, centralne 
ogrzewanie z kotłowni węglowej przy budynku. Ściany tynki cementowo-wapienne, malowane emulsją w kuchni (między szafkami)  
i przedpokoju tapetowane, na podłogach - wykładzina PCV, panele podłogowe. Stolarka okienna PCV, stolarka drzwiowa płycinowa 
typowa, wejściowa drewniana pełna. Biały montaż - wanna, sedes, umywalka - w stanie średnim. Standard wykończenia lokalu niski.  
W lokalu mieszkają 3 osoby. 

Suma oszacowania wynosi 152 300,00 zł, zaś cena wywołania jest równa 3/4 sumy oszacowania i wynosi 114 225,00 zł.
Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć rękojmię w wysokości jednej dziesiątej sumy oszacowania, to jest 15 230,00 zł.  

Rękojmia powinna być złożona w gotówce albo książeczce oszczędnościowej banków uprawnionych według prawa bankowego 
zaopatrzonej w upoważnienie właściciela książeczki do wypłaty całego wkładu stosownie do prawomocnego postanowienia sądu  
o utracie rękojmi. 

Rękojmię można uiścić także na konto komornika: PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 10201185 0000 4102 0019 1585.
Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, które mogą nabyć nieruchomość tylko za zezwoleniem 
organu państwowego, a zezwolenia tego nie przedstawiły oraz inne osoby wymienione w tym artykule.
W ciągu dwóch ostatnich tygodni przed licytacją wolno przeglądać w SR w Sochaczewie akta egzekucyjne zawierające odpis protokołu 
oszacowania nieruchomości, operat szacunkowy biegłego sądowego, wypis z rejestru gruntów wraz z mapką z akt postępowania 
egzekucyjnego. Oględziny nieruchomości po uzgodnieniu z komornikiem.

Komornik
ZS-139 

Ogłoszenie  
o licytacji nieruchomości 
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Prze-

mysław Kosyra (tel. 46 811-16-76) ogłasza, że: dnia 14.02.2013 r. o 
godz. 13.00 w budynku Sądu Rejonowego w Sochaczewie mającego 
siedzibę przy 1 Maja 7 w sali nr według wokandy, odbędzie się 

druga licytacja nieruchomości 
należącej do: Ewa Płuciennik-Gola

Stanowiącej niezabudowaną działkę gruntu nr ewid. 187/5, 
obszaru 0,1346 ha, położoną we wsi Paprotnia, w gminie Teresin. 
Działka gruntu posiada dostęp do sieci wodociągowej i energe-

tycznej. Zjazd na nieruchomość z ulicy o nawierzchni nieurzą-

dzonej. Działka jest uzbrojona w przyłącze energii elektrycznej. 
Wyceniana nieruchomość znajduje się bezpośrednio przy ulicy 
o nawierzchni nierządzonej, przy której znajduje się następująca 
infrastruktura techniczna: energia elektryczna, wodociąg gminny, 
linia telefoniczna. Działka gruntu jest płaska i nieogrodzona

położonej: 96-515 Teresin, Paprotnia,
dla której Sąd Rejonowy w Sochaczewie Wydział Ksiąg 
Wieczystych prowadzi księgę wieczystą  
nr KW [NKW: PL1O/00020762/9].

Suma oszacowania wynosi 146 000,00 zł, zaś cena wywołania 
jest równa 2/3 sumy oszacowania i wynosi 97 333,33 zł.
Licytant przystępujący do przetargu zobowiązany jest złożyć rękojmię 
w wysokości 1/10 sumy oszacowania, tj. 14 600,00 zł w gotówce.

Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą 
uczestniczyć osoby, które mogą nabyć nieruchomość tylko 
za zezwoleniem organu państwowego, a zezwolenia tego nie 
przedstawiły oraz inne osoby wymienione w tym artykule.

Komornik Sądowy Przemysław Kosyra
ZS-141 

Postanowiliśmy sprawdzić, 
gdzie i za ile bawią się tegorocz-
ni maturzyści. Spytaliśmy tak-
że o tegoroczne studniówkowe 
trendy.

Udział w studniówce jedną 
osobę kosztuje średnio ponad 
tysiąc złotych. Wpłata na orga-
nizację imprezy, zakup sukien-
ki lub garnituru, butów i do-
datków, takich jak kolczyki czy 
naszyjnik. Do kosztów należy 
doliczyć także wizytę u fryzje-
ra, kosmetyczki, zrobienie pa-
znokci i solarium. Tegoroczni 
maturzyści o studniówce my-
ślą już we wrześniu, a naukę po-
loneza zaczynają w listopadzie. 
Każdy tego wieczoru chce wy-
glądać i czuć się wyjątkowo, bo-
wiem bal studniówkowy, po-
dobnie jak egzamin dojrzałości, 
pamięta się do końca życia. 

Licealiści „Ogrodnika” 
jako pierwsi 

Pierwsza tegoroczna stud-
niówka w naszym mieście od-
była się 12 stycznia w dworku 
„Magnat” przy ul. Warszaw-
skiej. Bawiło się na niej pięć 
klas licealnych z Zespołu Szkół 
Rolnicze Centrum Kształce-
nia Ustawicznego, czyli z tzw. 
„Ogrodnika”. Zdecydowanie 
można zaliczyć ją do udanych, 

gdyż w poniedziałek 14 stycznia 
frekwencja w jednej z klas wy-
niosła cztery osoby. 

Tuż po godzinie 20 za-
brzmiał polonez, a następ-
nie wybrani uczniowie odtań-
czyli walca z wychowawcami 
klas. - Miałem ogromną tremę 
- nie ukrywa jeden z uczniów. - 
Od początku balu towarzyszy-
ło nam wiele emocji. Trochę się 
martwiliśmy, czy wszystko się 
uda i pójdzie zgodnie z planem. 
Ale widząc uśmiechy na twa-
rzach nauczycieli i rodziców mo-
gliśmy odetchnąć z ulgą - doda-
je inny. Uczniowie „Ogrodnika” 
postanowili na ten wyjątkowy 
wieczór przygotować specjalny 
program artystyczny, parodiu-
jący nie tyle ciało pedagogiczne 
i szkołę, co znanych celebrytów 
i ludzi show - biznesu. Ucznio-
wie postanowili także zaprezen-
tować nową listę lektur. 

Bawili się przy muzy-
ce zespołu Sabat, a hitem wie-
czoru był utwór „Ona tańczy 
dla mnie” zespołu Weekend.  
Uczniowie technikum z „ogrod-
nika” studniówkę odbyli tydzień 
później 19 stycznia w zajeździe 
„ Na Rozdrożu” w Nieboro-
wie. Tej samej soboty w dworku 
„Magnat” bawiła się młodzież 
z Zespołu Szkół im. Jarosława 

Iwaszkiewicza. Przed nami jesz-
cze studniówka maturzystów 
uczących się w „Osiemdziesiąt-
ce” i w „Chopinie”. Pierwsza od-
będzie się 26 stycznia w Kuźni 
Napoleońskiej, natomiast mło-
dzież z „Chopina” postanowi-
ła zorganizować bal w zajeździe 
„Dukat”, także 26 stycznia. 

Mała czarna  
i klasyczny garnitur 

Ile kosztuje studniówka? 
We wszystkich szkołach śred-
nich koszt wpłaty waha się od 
420 do 500 zł od pary. Jak ła-
two się domyślić, zdecydowa-
nie więcej pieniędzy na imprezę 
muszą wydać dziewczęta, na-
wet i 1000 złotych. Trzeba kupić 
odpowiednią sukienkę, buty, 
biżuterię. Dochodzi jeszcze wi-

zyta w salonie fryzjerskim, ma-
kijaż, zrobienie paznokci i sola-
rium. Jakie sukienki są modne? 
- Zdecydowanie w tym roku 
przeważały krótkie, najczę-
ściej w kolorze czarnym, gra-
natowym i czerwonym, typo-
wo wieczorowe - mówi Kasia 
Olender uczennica LO Zespo-
łu Szkół RCKU. Buty - obo-
wiązkowo szpilki i oczywiście 
baletki na zmianę. Jeśli chodzi 
o biżuterię - delikatne srebro - 
tłumaczy inna uczennica. 

Wśród panów wciąż mod-
na zdaje się być ponadczasowa 
klasyka. - Oczywiście biała ko-
szula, krawat lub muszka i czar-
ny garnitur. Kolor krawata nie-
koniecznie musi współgrać z 
kolorem sukienki partnerki - 
mówi Bartek Szajewski, uczeń 

LO w „Ogrodniku”. Chłopcy 
na tę imprezę wydają ok. 800 - 
900 zł. 

Co do makijażu dziewczy-
ny są zgodne - lepiej oddać się 
w ręce profesjonalistki, w końcu 
makijaż ma przetrwać całą noc. 
- Kiedyś dziewczyny malowały 
się mocniej, teraz zdecydowa-
nie na topie jest makijaż deli-
katny, podkreślający oko. Ostre 
makijaże odeszły do lamusa - 
twierdzi Krystyna Porada z sa-
lonu kosmetycznego „Kamena” 
przy ul. Piłsudskiego w Socha-
czewie. 

Delikatne upięcia  
i kawiorowy manicure 

Beata Tkacz, właścicielka 
salonu fryzjerskiego „Fryzjer 
Cafe” mieszczącego się przy 

ul. Żeromskiego, gdzie oprócz 
usług fryzjerskich można wy-
konać profesjonalny makijaż i 
zrobić manicure, wyjaśnia, iż 
dziewczęta najczęściej wybie-
rają delikatne upięcia, a zapisy 
trwały już od listopada. -  Du-
żym powodzeniem cieszą się 
też różnego rodzaju warkocze 
i włosy upięte tak, by powstał z 
nich kwiat. Modne są również 
delikatne pukle - fale tzw. holly-
woodzkie. Zdarza się, że klient-
ki życzą sobie, by we włosy zo-
stała wpięta jakaś biżuteria np. 
koraliki z piórkami - dodaje. 
Jeśli chodzi o paznokcie dużo 
dziewczyn wybiera manicure 
hybrydowy, klasyczną czerwień 
lub frencz. Z ciemnych lakierów 
natomiast granatowy metalik i 
czerń. - Prawdziwą furorą zda-
je się być manicure kawiorowy, 
gdzie na płytce paznokcia znaj-
dują się perełki przypominające 
kawior oraz manicure zamszo-
wy, polegający na naniesieniu 
na płytkę specjalnego pyłku 
do zdobienia - kontynuuje pani 
Beata. 

Dziewczyny, choć nie tyl-
ko, są w kwestiach studniów-
kowych zwyczajów przesądne. 
Koniecznie musi być czerwona 
bielizna i czerwona podwiąz-
ka. - Lepiej dmuchać na zimne. 
Matura zbliża się wielkimi kro-
kami.  Studniówkę ma się raz 
w życiu, ale i maturę wypada-
łoby zdawać raz - śmieją się na 
koniec. 

Katarzyna Łażewska 

Poloneza czas zacząć
 ■ Tydzień temu rozpoczął się sezon 

studniówkowy. Uczniowie niektórych 
sochaczewskich szkół średnich bale 
studniówkowe mają już za sobą,  
inni dopiero szukają odpowiedniego stroju  
lub... partnerki.  

Licealiści ,,Ogrodnika" rozpoczęli sezon na studniówki
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USŁUGI
 O Vertal- żaluzje - werticale 

-rolety materiałowe 

-rolety antywłamaniowe, 
moskitiery. 
Producent, montaż, VAT,  
tel. 602-736-692,  
512-342-751.

ZS-1

 O Autozłom, kasacje pojazdów, 
odbiór pojazdów,  
tel. 46 861-94-66.

ZS-2

 O „VIDEOCOLOR” 
WIDEOFILMOWANIE, 
HD, FOTOGRAFOWANIE, 
WESELA, PLENERY,  
TEL. 501-350-075.

ZS-3 B,D

 O Przeprowadzki - transport 
kompleksowo,  
tel. 510-121-089.

ZS-9 B,R

 O Usługi hydrauliczne, 
nowoczesne instalacje 
sanitarne w miedzi i plastiku, 
tel. 46 863-40-87,  
601-154-847.

ZS-10

 O Pranie dywanów i tapicerek,  
tel. 608-582-751,  
46 863-57-55.

ZS-12 B,R

 O ROLETY, ŻALUZJE, 
VERTICALE, MOSKITIERY, 
MARKIZY, REFLEKSOLE. 
DARMAR Sochaczew, 
ul. Kochanowskiego 60 
(„Merkury”). Największy 
wybór! Najniższe ceny!  
www.darmar-sochaczew.pl 
tel. 46 862-86-07,  
602-459-904.

ZS-16

 O Glazura, terakota,  
gładzie, malowanie, 
zabudowy K.G.,  
panele, parkiety,  
docieplanie,  
kominki,  
tel. 604-166-988

ZS-18 B

 O Malowanie,  
gipsowanie, KG,  
tel. 602-383-118.

ZS-19

 O NAJLEPSZE W MIEŚCIE 
PRANIE DYWANÓW, 
WYKŁADZIN, TAPICEREK 
MEBLOWYCH I SAMO-
CHODOWYCH. PRZY 
TRZECH DYWANACH 
KOLEJNY DO 6 M² 
GRATIS.  
TEL. 602-380-336.

ZS-21 Cz,D,B

 O Tynki maszynowe,  
profesjonalnie,  
tel. 608-444-405.

ZS-23

 O Wylewki maszynowe,  
tel. 511-440-509.

ZS-31 B

 O Firma Budowlana 
MAR-BUD podejmie się 
budowy domów  
i obiektów  
handlowo-usługowych 
profesjonalne wykonanie, 
atrakcyjne ceny,  
tel. 692-487-743.

ZS-32 B

 O Wypożyczalnia narzędzi, 
elektronarzędzi budowlano-

-drogowych. Paprotnia,  
ul. Skośna 45 (Teresin),  
tel. 601-77-00-14,  
46 861-55-76,  
tel. do operatora: 691-77-00-97.

ZS-37

 O Docieplanie budynków,  
tel. 694-124-842.

ZS-38

 O Adaptacja poddaszy, komplekso-

we wykończenie wnętrz, budowa 
domów i garaży, 
tel. 506-265-915.

ZS-44

 O Wywóz szamba,  
tel. 664-627-946.

ZS-50

 O Glazura, hydraulika, 
remonty, solidnie,  
tel. 602-670-035.

ZS-59

 O Usługi remontowo 

-wykończeniowe,  
tel. 606-927-661.

ZS-61

 O Cyklinowanie bezpyłowe,  
tel. 666-088-518.

ZS-64

 O PROFESJONALNE PRANIE 

DYWANÓW, WYKŁADZIN, 
TAPICEREK,  
www.profesjonalnepranie.pl, 
tel. 516-689-712.

ZS-67 2B,K

 O Transport mebli, przepro-

wadzki, przyjmę zlecenia, 
wystawiam faktury VAT,  
tel. 604-442-235.

ZS-78

 O Wywóz szamba,  
tel. 606-374-093.

ZS-79

 O Usługi hydrauliczne,  
tel. 662-480-962.

ZS-81

 O Cyklinowanie bezpyłowe, 
układanie podłóg, solidnie, 
tel. 604-075-293.

ZS-87

 O Tanie wysyłki kurierskie,  
ul. Targowa 13A.  
Informacja: 693-778-112.

ZS-92 Cz

 O Glazura - terakota,  
malowanie, gładź,  
tel. 607-728362.

ZS-99

 O Remonty kompleksowo,  
tel. 691-863-303.

ZS-110

 O Remonty - wykończenia 
wnętrz (docieplenie 
poddaszy, gładzie, glazura, 
malowanie, przeróbki 
elektryczne, hydrauliczne) 
duże doświadczenie, 
konkurencyjne ceny,  
tel. 502-228-972,  
604-645-981.

ZS-112

 O Glazura - terakota, gipsy  
- malowanie, panele  
- wymiana drzwi, okien,  
tel. 606-702-027.

ZS-124

 O Glazura, terakota, malowa-

nie, panele, szybko, solidnie, 
tel. 507-966-469.

ZS-144

 O Murowanie domów + dachy, 
ocieplanie budynków, 
tel. 609-114-587.

ZS-148

NIERUCHOMOŚCI
 O Sprzedam lub wynajmę  
67,8 m² - 3 pokojowe,  
osiedle Targowa,  
tel.606-882-310.

ZS-26

 O Sprzedam M-4,  
o powierzchni 45 m²,  
IV piętro, Sochaczew,  
ul. Żeromskiego 15,  
tel. 503-743-974.

ZS-29

 O Sprzedam działki Zakrzew, 
gm. Nowa Sucha,  
tel. 518-597-704.

ZS-33

 O Sprzedam mieszkanie M-3,  
o powierzchni 51 m²  
na osiedlu  
przy ul. Żwirki i Wigury,  
tel. kont. 501-431-418.

ZS-49

 O Sprzedam działki 1300 m², 
woda, gaz, prąd,  
tel. 601-239-766.

ZS-51

 O Sprzedam dom tanio  
lub zamienię na mieszkanie, 
tel. 863-08-43,  
888-980-947.

ZS-52

 O Sprzedam mieszkanie M-4, 
70 m², I piętro,  
nowa Victoria,  
tel. 797-930-354.

ZS-53

 O Do wynajęcia lokal handlowy 
w centrum o pow. 170 m², 
tel. 668-048-954.

ZS-55

 O Sprzedam M-4, w Sochaczewie,  
niski czynsz,  
tel. 605-633-007.

ZS-56

 O Wynajmę mieszkanie 59 m² 
al. 600-lecia,  
tel. 600-126-325 wieczorem.

ZS-60

 O Sprzedam dom  
210 m², w stanie surowym 
otwartym, na działce 868 m² 
w Sochaczewie  
- osiedle Malesin,  
tel. 600-064-444.

ZS-62

 O Kawalerka do wynajęcia  
w centrum,  
tel. 46 862-49-60.

ZS-66

 O Sprzedam działkę 3000 m² 
uzbrojoną, Janów - Ruszki, 
tel. 501-236-928.

ZS-68

 O Sprzedam mieszkanie  
2 pokoje, III piętro,  
ul. Żeromskiego,  
tel. 609-598-981.

ZS-69

 O Sprzedam mieszkanie 38 m² 
pokój z kuchnią,  
w centrum do remontu,  
tel. 602-367-962.

ZS-76

 O Kawalerka - aneks,  
do wynajęcia,  
tel. 784-101-891.

ZS-77

 O Sprzedam M-4 (Chodaków) 
lub zamienię z dopłatą na dom,  
tel. 603-243-160.

ZS-109

 O Wynajmę jednej osobie 
mieszkanie za opiekę,  
tel. 46 862-88-65.

ZS-113

 O Do wynajęcia garaż 
murowany (kanał, prąd), 
Trojanowska 30,  
tel. 46 862-88-65.

ZS-114

OGŁOSZENIA14

DROBNE

Niniejszym informujemy 
o przerwach w dostawie energii 
elektrycznej jakie wystąpią 
na terenie Sochaczewa i okolic:

28 - 30.01.2013 r. w godz. 8:00 do 12:00:  
Młodzieszyn Łęg 1.
31.01.2013 r. w godz. 8:00 do 15:00:  
Rokotów 1, 2, 3 i Osiedle, Gradów Kolonia, Leonów 
Wieś, Sochaczew ul.: Boryszewska, Zawiszy do nr 
25, Szajnowicza do nr 28, Zamoyskiego do nr 17, 
Kościńskiego, Inżynierska, Sucharskiego.
31.01. - 1.02.2013 r. w godz. 8:00 do 15:00:  
Antosin 4, Rokotów PGR, Orłów 1 i 2, Kornelin 1 i 2.

ZS-135

profesjonalną i pełną obsługę księgową
wszystkie formy rachunkowości 
- księgowość, podatki, kadry, płace, ZUS, rozliczenia roczne, 
rozliczenie zwrotu VAT od materiałów budowlanych

Dla nowych klientów upust
tel. kom. 503-093-222, tel./fax 46 862-41-77
96-500 Sochaczew, ul. Targowa 18, paw. 7 (przy poczcie)
e-mail: malcomp@op.pl 
czynne pon.-pt. 8.00-18.00, sob.- 11.00-18.00

ZS-20

BIURO RACHUNKOWE

OFERUJE
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 O Sprzedam działkę  
przy ul. Chopina, 1000 m²,  
tel. 513-618-956.

ZS-118

 O Sprzedam działki budowlane, 
po 1100 m², w Żukowie,  
tel. 604-564-269.

ZS-120

 O Sprzedam M-4, na ul. Ogrodowej, 
IV p, 63 m² - atrakcyjna cena,  
tel. 602-439-917.

ZS-122

 O Sprzedam działkę rolną 
4848 m², Zakrzew,  
tel. 668-003-009.

ZS-132

 O Sprzedam działkę budowla-

ną 1500 m² ul. Trojanowska, 
Sochaczew.  
Wymiary 25 m x 60 m. 
Działka przy samej drodze, 
tel. 602-340-151.

ZS-142

 O Sprzedam kawalerkę  
28 m², ul. Senatorska,  
tel. 660-677-059.

ZS-146

 O Sprzedam kiosk  
w Sochaczewie, obok rynku, 
tel. 696-487-862.

ZS-147

 O Sprzedam kawalerkę,  
tel. 696-581-886.

ZS-149

ZDROWIE
 O Centrum Stomatologiczne 
„Eldent”, ul. 15 Sierpnia 1, 
862-50-61, pon.-pt. 9-19, 
sob. 9-12. Ortodoncja, 
protetyka estetyczna, 
chirurgia stomatologiczna. 
Pełny zakres usług. 

ZS-4

 O Lekarz specjalista 
dermatolog Ewa  
Brochocka-Zegadło. 
Gabinet prywatny  
Sochaczew,  
ul. Trojanowska 20,  
Tel. 691-513-051.

ZS-13 B

 O Prywatny Gabinet  
Psychologiczny  
- Joanna Rojek. 
Psycholog. Certyfikowany 
psychoterapeuta. Diagnoza 
psychologiczna, psycho-

terapia - dorośli, młodzież, 
dzieci. Zapisy pod  
nr tel. 608-349-658.  
Sochaczew, ul. Wąska 7.

ZS-74

 O Pensjonat „Pod Wierzbami” 
w Ładach, k/Iłowa zaprasza 
na turnusy rehabilitacyjne 
i leczenie poszpitalne 
pod opieką kardiologa. 
Możliwość dofinansowania  
z PFRON-u  
www.podwierzbami.com,  
tel. 24 277-40-71  
601-803-830.

ZS-28

PRACA
 O Zwrot podatku z pracy, ro-
dzinne - Niemcy, Holandia, 
Anglia, Irlandia, Dania, 
Belgia, Austria, Norwegia, 
tel. 71 385-20-18,  
601-75-97-97.

ZS-22 B

 O Tokarz, frezer z doświad-

czeniem od zaraz, docelowo 
umowa stała. Praca w 
tworzywach konstrukcyjnych, 
dobra znajomość czytania 
rysunków technicznych, tel. 
505-075-667, 46 863-04-00, 
aneta@nylonbor.pl Nylonbor 
Sp z o.o. - Sochaczew,  
na terenie Zakładów 
Boryszew ERG S.A.

ZS-49

 O Zatrudnimy dyspozycyjną 
sekretarkę, do pracy w 
szkołach zaocznych, 
najchętniej tegoroczną 
absolwentkę szkoły śred.  
z dobrą znajomością obsługi 
komputera. Oferty przesyłać 
listownie na adres:  

Zakład Szkolenia  
Zawodowego,  
ul. Warszawska 35,  
96-500 Sochaczew.

ZS-88

 O MS JOBS (6527)  
poszukuje Przedstawiciela 
Handlowego.  
Branża produkcja. 
Wykształcenie min. średnie, 
cv: biuro@msjobs.pl.

ZS-123

 O Zatrudnię emeryta  
lub rencistę  
bez nałogów,  
do pracy na parkingu  
w Sochaczewie,  
tel. 608-527-047.

ZS-131

FINANSE
 O Chwilówka z dojazdem  
do klienta,  
tel. 504-228-936.

ZS-108 R

RÓŻNE
 O Stroje balowe  
dla dzieci,  
Sklep KRAM,  
al. 600-lecia 21F,  
tel. 46 862-76-77.

ZS-54

 O Sprzedam  
drewno opałowe,  
dębowe,  
tel. 535-12-11-64.

ZS-90

 O Parking strzeżony,  
monitorowany  
- Targowa/600-lecia.  
Zapisy na wolne miejsca,  
tel. 693-778-112.

ZS-91 Cz

 O Sprzedam owies,  
tel. 501-940-229.

ZS-111

 O Sprzedam  
wagę sklepową Cass,  
typ SW-1PLUS-CR30,  
tel. 785-090-035/

ZS-145

OGŁOSZENIA 15

Giełda Pracy
Powiatowy Urząd Pracy w Sochaczewie 

(tel. 46 862-33-93 w. 148 i 149)

O K U L I S T Y K A
- laserowe zabiegi oczu,
- USG oczu,
- pracownia angiografii oczu,
- poradnia leczenia jaskry,
- poradnia okulistyki dziecięcej,
- komputerowe bad. pola widzenia,
- cyfrowe badanie dna oczu,
- zabiegi laserowe w cukrzycy,
- zabiegi plamki (siatkówki),
- bezdotykowy pomiar ciśnienia oka.

dr Mikołaj Krajewski, 
dr Dorota Matusiak
dr Jadwiga Juszko

dr Barbara Popiołek
dr Agnieszka Chustecka

Tel. 46 863-38-74

KLINIKA ALFA 
ZS-11

Podejmę pracę
■ Podejmę każdą pracę:  opieka nad chorymi dziećmi  
- profesjonalnie, a także jako pomoc w sklepie, kiosku, 
sprzątanie biur z wyjątkiem pracy gosposi, tel. 695-721-440.

Kupon dla szukających pracy
Imię: .............................................................................................................
Nazwisko: ...................................................................................................
Treść: ............................................................................................................ 
........................................................................................................................ 
........................................................................................................................
........................................................................................................................
........................................................................................................................

Pracownik ds. eksportu, 
spedytor, lekarz medycyny ro-
dzinnej, doradca klienta z ję-
zykiem niemieckim, diagnosta 
badań technicznych pojazdów, 
programista (roboty przemy-
słowe), serwisant piór wiecz-
nych, koordynator reklamy, 
monter obuwia, operator linii 
produkcyjnej, operator frezarek 
CNC, fryzjer, szwaczka, rzeź-
nik, mechanik samochodów 
ciężarowych, maszynista po-
jazdów trakcyjnych, ustawiacz, 
konserwator urządzeń prze-
ciwpożarowych, pracownik 
produkcyjno - magazynowy, 
pracownik terenu zewnętrzne-
go, odlewnik stopów miedzi, 
wulkanizator, kierowca z pra-
wem jazdy kat. C+E, elektryk, 

elektromonter, pracownik fi-
zyczny- elektromechanik.

OFERTY  
PRACY EURES

CZECHY - spawacz, indy-
kator. FRANCJA - posadzkarz, 
pracownik do układania wy-
kładzin i linoleum. HOLAN-
DIA - pracownik produkcyj-
ny, asystent w supermarkecie. 
NIEMCY - pracownik ma-
gazynu, elektromonter, beto-
niarz-zbrojarz, stajenny, mon-
ter instalacji. NORWEGIA 
- radiolog, lekarz weterynarii, 
geolog. WIELKA BRYTANIA 
- brygadzista parku maszyn 
CNC, pracownik magazynu, 
pielęgniarka, tapicer, spawacz 
budowlany mig, operator prasy 
krawędziowej. 

LARYNGOLOG
ALERGOLOG

dr Andrzej Wojdas
■ Konsultacje i porady
■ Badania endoskopowe
    krtani, nosa i zatok
■ Diagnostyka i leczenie: 
    - chrapania 
    - bezdechów sennych
■ Testy i odczulanie alergii
■ Spirometria

Sochaczew
ul. Żeromskiego 41 A lok. 22

(NZOZ ,,Almed” I piętro)

Przyjęcia
we wtorki i piątki 17 -20.

Zapisy
46 862-88-92,  
501-44-03-22

STOMATOLOG
Lek.stom. 

Anna
Wrzesińska-Bartosik
- stom.zachowawcza, dziecięca
- protetyka
- chiruriga stomatologiczna

Tel. 607-797-930
ul. Żeromskiego 27, Sochaczew

ZS-48 

PRACOWNIA USG
(jamy brzusznej, tarczycy, 

piersi, węzłów chłonnych, 
ginekologiczne, ortopedyczne,  
echo serca)

MAMMOGRAFIA
PORADNIA:

● LARYNGOLOGICZNA
● ENDOKRYNOLOGICZNA
● DERMATOLOGICZNA
● GINEKOLOGICZNA
● KARDIOLOGICZNA  (EKG, ECHO)
● REUMATOLOGICZNA
● ONKOLOGICZNA
● PULMUNOLOGICZNA
● ORTOPEDYCZNA  
    - DZIECI I DOROŚLI
● NEUROLOGICZNA 
    - DZIECI I DOROŚLI
● OKULISTYCZNA 
    - DZIECI I DOROŚLI
● REHABILITACJI 
    -  MASAŻ LECZNICZY
● CENTRUM MEDYCYNY PRACY
● PSYCHOLOGICZNA 
    (PSYCHOTESTY)
● CHIRURGII NACZYNIOWEJ
● LOGOPEDA
● DIETETYK
● INTERNISTA
● GASTROLOG

● CODZIENNE BADANIA KRWI  
   (8.00-10.00)
● GIMNASTYKA KOREKCYJNA  

    WAD POSTAWY U DZIECI

● SZKOŁA RODZENIA 

    SZPITALA POŁOŻNICZEGO

KLINIKA ALFA
Ul. Polna 9
(naprzeciwko budowy osiedla 

przy ul. Kochanowskiego)
Rejestracja: 
46 86 11 321, 46 86 33 874

ZS-17

ZS-7

STOMATOLOGIA
lek.stom.  
Dorota Wrzesińska-Mirowska
Tel. 603-203-800
ul. Żeromskiego 27, II p. gab. 7
Sochaczew, budynek DEES

O bezbolesne znieczulenie  

     mikroprocesorowe

O stomatologia zachowawcza
O stomatologia dziecięca
O protetyka 

O profilaktyka: scaling, 
   piaskowanie

GABINET  
KLIMATYZOWANY

ZS-119

SOCHACZEWSKA SZKOŁA UMIEJĘTNOŚCI
 przyjmuje do:

SZKOŁY DZIENNEJ

● Liceum Ogólnokształcącego dla Młodzieży

SZKÓŁ ZAOCZNYCH
● Gimnazjum - szansa dla osób, które nie ukończyły gimnazjum (od 16 roku życia)

● Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych (po szkole podstawowej i gimnazjum 3 lata,  
      a po zasadniczej szkole zawodowej 2 lata)

● Szkoły Policealnej o kierunkach:

     ► opiekun medyczny (1 rok)
     ► technik BHP (1,5 roku)
     ► technik administracji (2 lata)
● Kursy kwalifikacyjne np.:
     ► prowadzenie działalności handlowej
     ► inne w zależności od zainteresowania

Szkoły posiadają uprawnienia szkoły publicznej
Sekretariat: Sochaczew, ul. 15 Sierpnia 44, pokój nr 35 (budynek Szkoły Podstawowej nr 2)

Tel. 46 862-14-12; 603-676-987  604-973-368   

e-mail:sochaczewska_szkola_umiejetnosci@op.pl
ZS-58

Spółdzielnia Mieszkaniowa Lokatorsko  
-Własnościowa w Sochaczewie  
przy ul. Piłsudskiego 26 

informuje, 
że ogłasza przetarg  
na ustanowienie odrębnej  
własności lokali mieszkalnych, 
czyli sprzedaż lokali. 
W przypadku zainteresowania, oferty należy składać 
do dnia 12.02.2013 r. do godz. 10.00.

Szczegółowe informacje na stronie internetowej 
spółdzielni www.sml-w.pl lub w biurze Spółdzielni 
pokój nr 3 albo pod nr 46 862-39-49.

ZS-151 
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JAKUB BOGUCKI
Jakub to pierwsze 

dziecko Beaty i Marci-
na Boguckich z Mau-
rycewa, gm. Teresin. 
Urodzony w piątek, 11 
stycznia 2013 r. o godz. 
16.25. Waga 3,6 kg. 
Wzrost 56 cm.

DAWID WEIS
Dawid to pierwsze 

dziecko Justyny i Mar-
cina Weis z Brochowa. 
Urodzony w sobotę, 12 
stycznia 2013 r. o godz. 
22.10. Waga 3,690 kg. 
Wzrost 57 cm.

JULIUSZ CIOSEK
Juliusz to drugie 

dziecko Angeliki i Paw-
ła Ciosek z Sochaczewa. 
Urodzony w niedzie-
lę, 13 stycznia 2013 r. o 
godz. 13.00 Waga 4,040 
kg. Wzrost 55 cm.

DAWID GRZYWACZ
Dawid to pierw-

sze dziecko Agnieszki i 
Przemysława Grzywacz 
z Erminowa, gm. Ryb-
no. Urodzony w nie-
dzielę, 13 stycznia 2013 
r. o godz. 14.00. Waga 
3,530 kg. Wzrost 53 cm.

ZUZANNA GRABOWSKA
Zuzanna to pierwsze 

dziecko Justyny i Piotra 
Grabowskich z Socha-
czewa. Urodzona w po-
niedziałek, 14 stycznia 
2013 r. o godz. 5.35. Waga 
3,050 kg. Wzrost 54 cm.

AMELIA RUDNICKA
To drugie dziecko 

Hanny i Krzysztofa Rud-
nickich z Sewerynowa, 
gm. Iłów. Urodzony w 
poniedziałek, 14 stycznia 
2013 r. o godz. 10.40. Waga 
3,4 kg. Wzrost 55 cm.

SEBASTIAN PŁAWIK
Sebastian to pierw-

sze dziecko Katarzyny 
i Mariusza Pławik z Te-
resina. Urodzony w po-
niedziałek, 14 stycznia 
2013 r. o godz. 13.30. 
Waga 2,560 kg. Wzrost 
58 cm.

DAWID MAJCHER
Dawid to drugi syn 

Stanisławy i Mariusza 
Majcher z Braków, gm. 
Nowa Sucha. Urodzony 
we wtorek, 15 stycznia 
2013 r. o godz. 4.00. Waga 
3,5 kg. Wzrost 54 cm.

MAJA JĘDRZEJEWSKA
To trzecie dziecko 

Edyty i Michała Jędrze-
jewskich z Antoniewa, 
gm. Nowa Sucha. Urodzo-
na we wtorek, 15 stycznia 
2013 r. o godz. 19.00. Waga 
3,090 kg. Wzrost 51 cm.

ALEKSANDER FILIPEK
Aleksander to 

pierwsze dziecko Ewe-
liny i Marcina Filipek 
ze Skierniewic. Urodzo-
ny we wtorek, 15 stycz-
nia 2013 r. o godz. 22.45. 
Waga 3,080 kg. Wzrost 
51 cm.

KLAUDIA NIEDZIŃSKA
Klaudia to pierwsze 

dziecko Beaty i Tomasza 
Niedzińskich z Pawłowic, 
gm. Teresin. Urodzona w 
środę, 16 stycznia 2013 r. 
o godz. 10.10. Waga 3,520 
kg. Wzrost 54 cm.

MARCEL SMÓŁKA
Marcel to pierwsze 

dziecko Darii i Pawła 
Smółka z Młodzieszy-
na. Urodzony w śro-
dę, 16 stycznia 2013 r. o 
godz. 11.43. Waga 3,250 
kg. Wzrost 54 cm.

WERONIKA  
KLEMCZAK

Weronika to druga 
córka Magdaleny i Da-
niela Klemczak z Tere-
sina. Urodzona w śro-
dę, 16 stycznia 2013 r. o 
godz. 13.05. Waga 3,530 
kg. Wzrost 55 cm.

LENA WYSOCKA
To druga córka Mo-

niki i Grzegorza Wysoc-
kich z Antoniewa, gm. 
Nowa Sucha. Urodzona 
w czwartek, 17 stycznia 
2013 r. o godz. 0.40. Waga 
3,760 kg. Wzrost 52 cm.

LENA TRZOS
Lena to pierwsze 

dziecko Moniki Mak-
sjan i Marcina Trzosa z 
Brochowa. Urodzona w 
czwartek, 17 stycznia 2013 
r. o godz. 13.05. Waga 3,9 
kg. Wzrost 56 cm.

NASZE DZIECI urodzone w szpitalu  
od 11 do 17 stycznia 

Dzielny mały piesek
WEŹ DO DOMU PRZYJACIELA

Program ferii zimowych
w Miejskiej Bibliotece 
Publicznej w Sochaczewie

Zapraszamy dzieci w wieku 
od 6 do 12 lat
Filia nr 6 ul. Żeromskiego 39a 
(łącznik) od godz. 11.00 do 
13.00

28.01 - „Lalka dla Elizy” 
cz.1 - zajęcia artystyczne

30.01 - „Lalka dla Elizy” 
cz.2 - zajęcia artystyczne

1.02 - „Królowa Śniegu” - 
ilustracja do baśni oraz gry i za-
bawy stolikowe

4.02 - „Powiedz ,,nie" uza-
leżnieniom - alkohol, papierosy, 
internet”- zajęcia plastyczno- 
literackie

6.02 - Zajęcia niespodzian-
ka dla uczestników ferii

8.02 - „Nasza baśń pełna 
przygód” - zajęcia pla-
styczno-literackie
Filia nr 4 ul. Chopina 160 (Cho-
daków) od godz.11.00 do 13.00

28.01 - „Zabawne portre-
ty” - wyrywanki z papieru ko-
lorowego

29.01 - „Kolorowe bałwan-
ki”- zajęcia z plasteliną

30.01 - „Bezpiecznie żyć” 
plakat - zajęcia plastyczne

31.01 - „Maski karnawało-
we” - zajęcia techniczne

1.02 - „Nasze ptaki” - ilu-
stracje do książki W. Chotom-
skiej

4.02 - „Zwierzaki - dziwa-
ki” - zajęcia z plasteliną

5.02 - „Merida Waleczna” - 
ilustracje do książki

6.02 - „Nie daj szansy 
używkom” - zajęcia plastyczne

7.02 - „Kartki walentynkowe” 
- zajęcia plastyczno-techniczne

8.02 - „Małpa w kąpieli” - 
ilustracje do wiersza A.Fredro 
- zajęcia plastyczne

Filia nr 3 ul. 15 Sierpnia 
83 (Boryszew) godz. 12.00

28.01 - „Wymarzone ferie 
zimowe”- zajęcia plastyczne

30.01 - Zimowe obrazki z 
plasteliną - zajęcia plastyczne

1.02 - Ilustracja wybranej 
książki - zajęcia plastyczne

4.02 - „Jak dbamy o zwie-
rzęta zimą” - zajęcia plastyczne

6.02- Używki i ich skutki - 
plakat

8.02- Karta walentynowa - 
zajęcia plastyczne

W bibliotekach dzieci będą 
mogły skorzystać z gier stoliko-
wych i planszowych oraz z bez-
płatnego dostępu do Internetu.

Ferie Zimowe 2013 
w Muzeum Ziemi 
Sochaczewskiej 
i Pola Bitwy Nad Bzurą

I. Wystawy
„Gdy bój nad Bzurą wrzał...” - 

„Pole Bitwy 1939 - 1945”
„Sprzęt bojowy Wojska Pol-

skiego” - wystawa plenerowa
„Przeszłość w ziemi ukryta 

- archeologia ziemi sochaczew-
skiej”

„Nad Bzurą bez zmian...
Opowieść o wojnie w okopach 
1914 - 1915”

„Szopka Bożonarodzenio-
wa z pejzażem Polski w tle” - 
wystawa pokonkursowa 

Zwiedzanie
wtorki, czwartki, soboty, 

niedziele - w godz. 10.00 - 16.00
środy, piątki - w godz. 10.00 

- 15.00
II. Klub Kolekcjonerów 
2.02. (sobota) i 9.02. (sobo-

ta) - godz. 10.00
III. W Iluzjonie Historii  

- prezentacja filmów archiwal-
nych. Projekcje DVD i VHS o 
godz. 13.00

29.01. - Zapomniana Flotylla
31.01. - Bitwa o Anglię
4.02. - Bitwa pod Stalin-

gradem
8.02. - Operacja „Market 

Garden” 

IV. Historia na Wycią-
gnięcie Ręki - wycieczka szla-
kiem zabytków Sochaczewa

 30.01. (środa) - godz. 12.00
V. Wycieczka do Kampi-

noskiego Parku Narodowego 
6.02. - w godz. 10.00 - 15.00 

(wycieczka bezpłatna - zapisy 
do 4.02.)

W programie: zwiedzanie 
Muzeum w Granicy, spacer 
ścieżką dydaktyczną, ognisko, 
konkursy i zabawy. 

VI. Warsztaty archeolo-
giczne 

5.02. (środa), godz. 10.00 - 
zabawy z plasteliną i modeliną 
(lepienie koralików i „ceramiki 
pradziejowej”)

VII. Konkurs 
w terminie 28.01. - 8.02. 

pod hasłem: Wydarzenia histo-
ryczne na ziemi sochaczewskiej 
(10 pytań przez 10 dni - patro-
nat dyrektora muzeum przy 
współudziale Radia „Fama”)

VIII. Nasze Dzieje, Nasza 
Historia

29.01. godz. 11.00 - „Żoł-
nierze wyklęci” - czołowe 
sylwetki polskiego podzie-
mia niepodległościowego po 

1945 r. /spotkanie przedkon-
kursowe/

30.01. godz. 11.00 - „Bo-
rzymówka 1915” - pierwsze 
użycie gazów bojowych w hi-
storii Polski  

31. 01. godz. 11. 00 - Ob-
rzędy pogrzebowe na prze-
strzeni wieków.

1.02. godz. 11.00 - Arche-
ologia - okno na przeszłość

5.02. godz. 11.00 - Mun-
dur żołnierza polskiego 1939 - 
1945. 

6.02. godz. 11.00 - Kościół i 
klasztor dominikanek w Socha-
czewie. 

7.02. godz. 11.00 - Mu-
zeum Ziemi Wydarte - historie 
najciekawszych eksponatów w 
zbiorach Muzeum Ziemi So-
chaczewskiej.

8. 02. godz. 11.00 - Dzieje 
Bolimowa - Bolimów wczoraj 
i dziś.

IX. Kiermasz
wydawnictw własnych 

muzeum oraz oficyn wydaw-
niczych: „Ajaks”, „Egros”, „Re-
graf”, „Fort”, „Cinderella Bo-
oks”, „Voyager”, „Rossagraph”, 
„M.M.”.

ZIMA W MIEŚCIE

W muzeum do końca ferii można oglądać wystawę szopek

Dziś, wspólnie z funda-
cją „Nero”,  szukamy opieku-
nów dla małego pieska. Ist-
nieje możliwość, że maluch się 
zgubił lub ktoś się go pozbył w 
efekcie „świątecznych porząd-
ków”. 

- Piesek jest mały, ale za to 
ma ogromne serce. To bardzo 
dzielny i odważny psiak. Bardzo 
potrzebuje bliskości człowieka 
- mówi prezes fundacji Jadwi-
ga Wiśniewska. -  Od razu chce 
zdobyć sympatię ludzi. Bardzo 
lubi być w centrum zaintereso-
wania.

Wiek psa określono na czte-
ry lata. Ma on  puszyste futerko 

i, pomimo smutnych doświad-
czeń, jest pełen życia. Kundelek 
został znaleziony na ul. Hanki 
Sawickiej. Z tego co ustalono, 
błąkał się tam przez kilka dni. 
Szukamy jego właścicieli lub 
osób, które dadzą mu nowy, do-
bry dom.  

Zainteresowanych adopcją 
zwierzaka prosimy o kontakt z 
Fundacją na Rzecz Praw Zwie-
rząt „Nero” pod numerem tele-
fonu: 502-156-186, lub mailowo: 
fundacjanero@gmail.com. Szu-
kając przyjaciela warto zajrzeć 
na stronę: www.nero.egonet.pl 
oraz profil fundacji na facebo-
oku. (ap)

Pies czeka na właściciela lub nowy dom
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Nowością w bibliotekach 
są wprowadzane właśnie 
elektroniczne karty. Czy 
wiąże się to z jakimiś ze-

wnętrznymi wymogami?
To kolejny etap kompu-

teryzacji zbiorów. Na począt-
ku skupiliśmy się na umiesz-
czeniu całego księgozbioru 
w systemie komputerowym, 
teraz przyszedł czas na kar-
ty. Są one o wiele trwalsze 
od tradycyjnych i za pomo-
cą jednej można będzie ko-
rzystać ze wszystkich na-
szych placówek. Co prawda 
jeszcze nie teraz, bo karty 
wprowadzamy sukcesywnie. 
Od 1 stycznia obowiązu-
ją już w bibliotece przy ul. 1 
Maja. Teraz wprowadziliśmy 
je w tzw. łączniku przy ul. Że-
romskiego, a w dalszej kolej-
ności pojawią się w filiach w 
Chodakowie, Boryszewie i 
Rozlazłowie. Ostatnia z nich 
nie jest jeszcze skomputery-
zowana, ale już pozyskaliśmy 
sprzęt w ramach programu 
„Kraszewski - komputery dla 
bibliotek”. 

Jakie zmiany niesie to dla 

czytelnika, czy usprawni 

jego kontakt z biblioteką? 
Czy nie wychodząc z domu 
można będzie wypożyczyć 
książkę?

Aż tak dobrze nie będzie. 
Oczywiście czytelnicy mogą 
na stronie internetowej biblio-
teki wybrać sobie coś z naszej 
oferty, bez konieczności szuka-
nia po regałach, i zamówić, ale 
po wybraną pozycję trzeba jed-
nak przyjść do biblioteki. Za to 
mamy pewność, że będzie ona 
tam czekała. Ale tylko trzy dni, 
bo po tym terminie włączamy 
ją do księgozbioru i rezerwacja 
jest anulowana.

Ale z tego co wiem, na po-

trzeby tej nowej karty zmie-

niony został biblioteczny 
regulamin. Teraz bardziej 
restrykcyjnie mają być nali-
czane kary.

To prawda. Czytelnicy 
będą musieli się trochę zdyscy-
plinować. Program ustawio-
ny jest tak, że automatycznie 
po 30 dniach za przetrzymy-
wanie książki nalicza kary. To 
ma przypominać, że na książkę 
czekają inni. Opłaty karne nie 
są jednak wysokie. Za każdy 
dzień zwłoki - 10 gr w zaokrą-
gleniu do pełnych złotych. Na 
przykład jeśli kara wynosi 70 gr, 
zapłacimy złotówkę. Jeśli ktoś 
kary nie uiści, system nie wy-
pożyczy kolejnej książki.

 
Czy dojdą jeszcze inne 
opłaty?

Owszem, ale też niewiel-
kie. Roczna, za wydanie kary, 
tak jak było do tej pory wy-
niesie 1 zł. Ale za duplikat, je-
śli ją zagubimy, zapłacimy już 
5 zł. Pobierana jest też kau-
cja od 70 do 150 zł za wypo-
życzenie materiałów z czytel-
ni na sobotę i niedzielę, gdy 
nikt z nich nie korzysta. Mu-
simy się bowiem zabezpie-
czyć na wypadek zniszczenia 
lub zagubienia książki. W ta-
kim przypadku możliwe jest 

też jej odkupienie. Oczywi-
ście, jeśli wszystko jest w po-
rządku, kaucja jest zwraca-
na. Kaucję nakładamy też na 
osoby spoza terenu naszego 
miasta i powiatu. Wynosi ona 
40 zł za każdą wypożyczo-
ną pozycję. Po ich oddaniu 
również jest zwracana. Moż-
na też osobiście, telefonicz-
nie lub przez internet prolon-
gować przedłużenie terminu 
zwrotu książki o miesiąc.

Z tego co słyszałam, przy 
wydawaniu kart nie wszy-

scy chcą podawać swoje 
osobiste dane, uważając że 
to zbyt duża ingerencja w 
ich prywatność.

To prawda, mieliśmy ta-
kie przypadki, ale to nie na-
sze widzimisię, takie są w 
tym przypadku wymaga-
nia Głównego Urzędu Staty-
stycznego. Chodzi o to, żeby 
nie dopuścić do pomyłek, 
bo przecież wiele jest osób o 
tym samym imieniu i nazwi-
sku. GUS żąda poza tym nu-
meru PESEL, płci czytelnika, 
adresu stałego pobytu, tele-
fonu kontaktowego i przy-
należności do grupy społecz-
no - zawodowej. Ważny jest 
zwłaszcza telefon, bo wysy-
łanie upomnień pocztą dro-
go kosztuje, znacznie tańszy 
jest sms.

Jednocześnie z tymi 
wszystkimi zmianami cze-

ka was trudna przepro-

wadzka do wyremontowa-

nych kramnic, gdzie ma 
powstać duże centrum bi-
blioteczne. Początkowo 

była mowa tylko o przenie-

sieniu tam filii z ul.1 Maja, 
teraz to się zmieniło.

Tak było, ale w międzycza-
sie prezes spółdzielni, od której 
lokal wynajmujemy, podniósł 
nam czynsz do 7,5 tys. zł mie-
sięcznie. Dlatego nie upierałam 
się przy pozostaniu tutaj.

Docierają do naszej redak-

cji głosy a także listy od 
Czytelników sprzeciwiają-

ce się tej centralizacji bi-
bliotek. Ich autorzy zwra-

cają uwagę na dłuższą 
drogę do biblioteki, co bę-

dzie uciążliwe zwłaszcza 
dla osób starszych, z któ-

rych część być może prze-

stanie ją odwiedzać. Jest 
też sprawa dzieci, które tu 
docierają bez ryzyka prze-

chodzenia przez ruchliwe 
ulice. Czy pani nie odczuwa 
żalu z powodu utraty tego 
miejsca?

Oczywiście że tak, ale 
mocnym argumentem jest 
to, iż zaoszczędzone na czyn-
szu pieniądze będziemy mo-
gli przeznaczyć na zakup no-
wych tytułów. To jest dla nas 
w skali roku bardzo duża 
kwota, bo około 115 tys. zł za 
wszystkie opłaty. A przecież 
w nowym miejscu bibliote-
ka też będzie płaciła czynsz, 
więc gdyby jeszcze doszedł 
ten... Przeprowadzkę wymu-
sza na nas zatem rachunek 
ekonomiczny. A w końcu od-
ległość między nową a sta-
rą siedzibą nie jest przecież 
taka olbrzymia. Obliczyłam, 
że idąc na skróty, około 1 km. 
Tutaj, w łączniku, 20 lat temu 
zaczynałam pracę, więc mam 
sentyment do tego miejsca. 
Gdyby więc czynsz nie był 
tak wysoki, to pewnie takich 
pomysłów by nie było.

Wobec tego kiedy przepro-

wadzka?

Od burmistrza miasta 
mam informację, że prace w 
kramnicach powinny zakoń-
czyć się w lutym. Będzie to dla 
nas logistyczny ogrom pracy. 
Wynajęliśmy już projektanta, 
który zaprojektował wnętrze 
przyszłej biblioteki. Z tym jed-
nak związane są spore koszty, 
bo przecież na zewnątrz budy-
nek wygląda imponująco, więc 
pragniemy, by tak samo było 
i w środku. Dlatego musimy 
wymienić wszystkie regały na 
nowe, a to właśnie one są naj-
droższe. Otrzymaliśmy już na 

nie 150 tys. zł od pana burmi-
strza. Ale to przecież kropla w 
morzu potrzeb, więc napisali-
śmy wniosek do Ministerstwa 
Kultury i Dziedzictwa Naro-
dowego o dofinansowanie na-
szego projektu na blisko 600 
tys. zł, tyle że w tym jest ok. 150 
tys. zł środków własnych. Roz-
strzygnięcia spodziewamy się 
do 31 stycznia. I nie ukrywam, 
że czekam na to z wielką nie-
cierpliwością i nadzieją na po-
zytywną odpowiedź. Tym bar-
dziej, że minister Zdrojewski 
powiedział kiedyś, że jeśli w 
Sochaczewie powstanie nowe 
centrum biblioteczne, znajdą 
się na nie pieniądze. A są one 
dla nas ogromnie ważne.

Jak słyszymy, będą z tej 
reorganizacji również ko-

rzyści, bo większy księgo-

zbiór, ładne nowoczesne 
wnętrza...

I o wiele przestronniejsze. 
W łączniku mamy bowiem 266 
mkw., w wypożyczalni przy 1 
Maja - 100 mkw., więc razem 
zaledwie 366 mkw. W nowym 
centrum bibliotecznym dosta-
niemy aż 800 mkw. powierzch-
ni, a na dodatek salę konferen-
cyjną, którą będziemy mogli 
również wynajmować, aby jesz-
cze zarobić.

Czy przeprowadzka wiąza-

ła się będzie z zamknięciem 
bibliotek?

Kiedy przyjdzie czas, naj-
pierw przenosić będziemy bi-
bliotekę z 1 Maja, która wów-
czas będzie nieczynna. Ale 
wtedy będzie można korzy-
stać z tej przy ul. Żeromskiego. 
Przypuszczam, że przeniesienie 
tej ostatniej nastąpi dopiero w 
wakacje. Chciałabym, aby bez 
zbędnego pośpiechu wszystko 
było dograne na ostatni guzik. 
Bo bardzo cieszy mnie to nowe 
przestronne miejsce, dające 
więcej światła, jak również ażu-
rowe nowoczesne regały i jed-
nolita kolorystyka. To wszystko 
ma sprawić, aby była to bibliote-
ka na miarę XXI wieku.

Rozumiem, że pozostałe fi-

lie, a więc te w Chodakowie, 
Boryszewie i Rozlazłowie, 
nadal pozostaną w swoich 
siedzibach.

Oczywiście że tak. Przecież 
zależy nam na tym, żeby mieć 
jak najwięcej czytelników i żeby 
mieli oni jak najbliżej do bi-
blioteki od miejsca swojego za-
mieszkania. 

Książka na kartę
  O przełomowych zmianach w sochaczewskim systemie bibliotecznym, elektronicznych kartach, nowej siedzibie  

i opłatach z dyrektorem Miejskiej Biblioteki Publicznej Barbarą Bronicz rozmawia Małgorzata Pałuba.

REKLAMA

Ogłoszenie o licytacji nieruchomości
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie Jacek Jachowicz (tel. 46 862-24-58, 
fax 46 862-20-62) ogłasza, że: dnia 14.02.2013 r. o godz. 10.00 w budynku Sądu Rejonowego  
w Sochaczewie mającego siedzibę przy ul. 1 Maja 7 w sali nr według wokandy, odbędzie się 

druga licytacja nieruchomości 
należącej do dłużnika: Jacek Bugaj oraz Alicja Bugaj 
położonej: 96-500  Sochaczew, Kuznocin 47a, 
dla której Sąd Rejonowy Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą  
o numerze KW PL10/00022242/2

Nieruchomość gruntowa zabudowana:
- działka gruntu nr ew. 165/3 o powierzchni 0,1234 ha
- budynek mieszkalny, wolno stojący, piętrowy o pow. zabudowy 117 m²; pow. użytkowa około 168 m² 
- teren płaski, działka w kształcie prostokąta 
- działka gruntu częściowo zagospodarowana, ogrodzona, nasadzenia, uzbrojenie terenu  
w postaci: energia elektryczna, wodociąg miejski, szambo lokalne.

Suma oszacowania wynosi 512 000,00 zł, zaś cena wywołania jest równa 2/3 sumy oszacowania 

i wynosi 341 333,33 zł.

Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć rękojmię w wysokości jednej dziesiątej  
sumy oszacowania, to jest 51 200,00 zł. Rękojmia powinna być złożona w gotówce albo książeczce 
oszczędnościowej banków uprawnionych według prawa bankowego zaopatrzonej w upoważnienie 
właściciela książeczki do wypłaty całego wkładu stosownie do prawomocnego postanowienia sądu 
o utracie rękojmi. 
Rękojmię można uiścić także na konto komornika:  
PKO BP SA XVIII O Centrum w Warszawie 55 10201185 0000 4102 0019 1585
W ciągu dwóch ostatnich tygodni przed licytacją wolno przeglądać w SR w Sochaczewie akta 
egzekucyjne zawierające odpis protokołu oszacowania nieruchomości, operat szacunkowy 
biegłego sądowego, wypis z rejestru gruntów wraz z mapką z akt postępowania egzekucyjnego. 
Oględziny nieruchomości po uzgodnieniu z komornikiem.

Komornik
ZS-136 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Barbara Bronicz  
prezentuje nowe karty elektroniczne
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BRYDŻ

PŁYWANIE

PIŁKA NOŻNA

TENIS STOŁOWY

JUDO

Już pierwszy pojedy-
nek dostarczył wielu emocji. 
,,Szczera" prowadziła już 2:0 
i miała piłkę meczową. Nie-
stety rywalka z Chin po raz 
kolejny pokazała swoją kla-
sę i odeszła od stołu jako 

zwyciężczyni. W drugim 
boju Natalia Partyka plano-
wo pokonała swoją imien-
niczkę. 

O losie spotkania prze-
sądziły dwa ostatnie poje-
dynki. Partyka zagrała bar-

dzo skutecznie i pewnie 
pokonała Ya Ning. To do-
piero druga porażka tej za-
wodniczki w tegorocznych 
rozgrywkach. Niewiele tak-
że napracowała się Magda 
Szczerkowska, która 3:0 wy-
grała z Bajor. Z pewnością 
wyjazdowe zwycięstwo da 
naszym dziewczętom wię-
cej pewności, która jest nie-
zbędna w walce o pierwszą 
czwórkę Ekstraklasy. 

KU AZS UE Wrocław - 
SKTS Sochaczew  2:3
Geng Ya Ning - Magdalena Szczerkowska  3:2 
(6-11, 6-11, 13-11, 11-6, 11-8)

Natalia Bajor - Natalia Partyka  0:3 (5-11, 3-11, 
9-11)

Daria Łuczakowska - Natalia Gawrylczyk-Zielińska  
3:0 (11-3, 11-4, 11-3)

Geng Ya Ning - Natalia Partyka  1:3 (7-11, 11-4, 
7-11, 9-11)

Natalia Bajor - Magdalena Szczerkowska  0:3 
(7-11, 7-11, 5-11)

W niedzielę podopiecz-
ne Bronisława Gawrylczy-
ka zagrały przed własną pu-
blicznością. Stella to jedna 
ze słabszych drużyn ligo-
wych. Widać to było gołym 
okiem. SKTS potrzebował 
zaledwie 90 minut, żeby 
zwycięsko zakończyć mecz. 
Dwie kolejne wygrane do 
swojego konta dopisała Na-
talia Partyka, która aktual-
nie zajmuje czwarte miejsce 
w indywidualnym rankin-

gu Ekstraklasy.
SKTS Sochaczew - Stel-

la Gniezno  3:1
Natalia Partyka - Roksana Załomska  3:1 (9-11, 
11-6, 11-7, 11-6)

Magdalena Szczerkowska - Emilia Kijok  3:0 (11-6, 
11-3, 11-6)

Natalia Gawrylczyk-Zielińska - Paulina Nowacka  
0:3 (7-11, 5-11, 4-11)

Natalia Partyka - Emilia Kijok  3:0 (11-7, 11-6, 
11-8)
Wyniki

X kolejka
SKTS - Stella  3:1
KTS - Spójnia  3:0
AZS UE - MKSTS  3:1
Wałkuscy - Warmia 3:1
AZS AJD - GLKS  2:3

XI kolejka
AZS UE - SKTS  2:3
Warmia - AZS AJD 3:1
Spójnia - Wałkuscy 0:3
Stella - KTS  0:3

Tabela

1. KTS Tarnobrzeg 22 33-11

2. SKTS Sochaczew 16 26-19

3. GLKS Nadarzyn 14 26-15

4. MKSTS Polkowice 12 23-17

5. AZS AJD Częstochowa 12 25-20

6. AZS UE Wrocław 12 24-21

7. Warmia Lidzbark 10 21-22

8. Wałkuscy Łomża 6 18-25

9. Stella Gniezno 4 13-28

10. Spójnia Warszawa 0 2-33

Ekstraklasa

Dwa weekendowe 
zwycięstwa

 ■ Udanie rozpoczęły rundę rewanżową nasze 
tenisistki stołowe. W sobotę walczyły we 
Wrocławiu z tamtejszymi Akademiczkami. 

Natalia Partyka zdobyła w weekend cztery bardzo cenne punkty
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* W niedzielę (20.01) odbył 
się w hali sportowej Gimna-

zjum nr 2 turniej o Puchar 
Wójta Gminy Sochaczew. 

W finale Korona Wej-
sce trenowana przez so-
chaczewianina Mariusza 
Mamcarza okazała się lep-
sza od Unii Iłów wygry-
wając 2:0. Warto zazna-
czyć, że Korona obroniła 
puchar, który wywalczyła 
rok temu. Zwycięska dru-
żyna zagrała w składzie: 
Sebastian Stańczak, Ma-
riusz Trakul, Marcin Wró-
bel, Wojciech Rokicki, Pa-
weł Dróżdż, Sebastian 
Sumiński, Łukasz Scęcelek 
oraz trener Mariusz Mam-
carz.  Na najniższym stop-
niu podium stanęli piłka-
rze Promyka Nowa Sucha. 

Zawiedli piłkarze z Tere-
sina, którzy zajęli dopiero 
piąte miejsce. Najlepszym 
bramkarzem turnieju zo-
stał Marek Wydra (Unia 
Iłów), a Królem Strzelców 
został Dawid Skrzynecki 
(Unia Iłów).

Wyniki
Grupa A

Promyk - Rawka   2:1
KS Teresin - Orzeł   5:0 v.o.
Promyk - Orzeł    2:2
Rawka - KS Teresin   2:1
Promyk - KS Teresin   4:2
Orzeł - Rawka    3:0

Tabela grupy A
1.Promyk Nowa Sucha   7  8-5
2.Orzeł Kampinos   4  5-7
3.KS Teresin    3  8-6
4.Rawka Bolimów   3  3-6

Grupa B
Korona - Tajfun    2:0
Unia - Piast    1:0

Piast - Korona    1:0
Unia - Tajfun    3:0
Tajfun - Piast    3:1
Unia - Korona    0:0

Tabela grupy B
1.Unia Iłów    7  4-0
2.Korona Wejsce   4  2-1
3.Piast Feliksów   3  2-4
4.Tajfun Brochów   3  3-6

Półfinały
Korona - Promyk   1:1  karne: 4-2

Unia - Orzeł    3:0
mecz o VII miejsce

Tajfun Brochów - Rawka Bolimów  0:0  karne:  4-3
mecz o V miejsce

KS Teresin - Piast Feliksów   2:1
mecz o III miejsce

Promyk Nowa Sucha - Orzeł Kampinos  1:1  
karne: 3-1

Finał
Korona Wejsce - Unia Iłów   2:0 (0:0)

XXI Halowy Turniej Piłki Nożnej Seniorów o Puchar Wójta Gminy Sochaczew 

Korona w koronie

Krzysztof Tabara (Piast Feliksów) w ataku na bramkę Tajfuna Brochów
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* W sobotę (19.01) Ciecha-

nów gościł uczestników 
(488 zawodniczek i zawod-

ników z 44 klubów) mitingu 
pływackiego. 

W zawodach wystarto-
wało dziesięcioro reprezen-
tantów Sochaczewa z Dwój-
ki oraz Orki. Dobre wyniki 
osiągnięte przez naszych za-
wodników i zawodniczki 
są dobrym prognostykiem 
przed zbliżającymi się Mi-
strzostwami Polski.

Pięć krążków Dwójki
Sochaczewska Dwójka 

była reprezentowana przez 
osiem osób, które wywal-
czyły pięć medali:

Alicja Ulicka - dwa zło-
te (50 i 100 m stylem grzbie-
towym), Mikołaj Komenda-
rek - dwa brązowe (50 i 100 
m stylem klasycznym) oraz 
Michał Janicki - brązowy 
(50 m stylem grzbietowym). 
Dodatkowo Ala okrasi-
ła swoje krążki nowymi re-
kordami życiowymi (50 m 
- 35,84; 100 m - 1.17,76). 
Panna Ulicka w katego-
rii 12-latek zajęła czwar-
te miejsce w klasyfikacji na 
Najlepszą Pływaczkę Za-
wodów. Na słowa pochwa-
ły zasłużyli również Kaje-

tan Wilczak i Daniel Gajda, 
którzy poprawili swoje ży-
ciówki. W klasyfikacji dru-
żynowej UKS Dwójka zajęła 
18 miejsce.

Niezawodna Zuzanna
Sochaczewska Orka była 

reprezentowana przez Zu-
zannę Gajdę oraz Wiktora 
Maciejewskiego. Jak poin-
formował mnie trener Ma-
rek Kempski, skład miał być 
o wiele szerszy, jednak pa-
nująca grypa uniemożliwiła 
start większości pływakom.

Po raz kolejny bardzo 
dobrze spisała się Zuzan-
na Gajda. Sochaczewianka 
była najszybsza na 50 m sty-
lem klasycznym (35,91) oraz 
100 m stylem klasycznym 
(1.17,20). „Treningowo” wy-
startowała również na 100 
m stylem zmiennym. Star-
tem tym sprawiła sporą nie-
spodziankę, gdyż poprawiła 
swoją życiówkę o 1,5 sekun-
dy (1.12,72) i wywalczyła 
brązowy medal. 

Bardzo dobrze popłynął 
również Wiktor Maciejew-
ski. Sochaczewianin zdobył 
srebro na 100 m stylem do-
wolnym, jednocześnie po-
prawiając swój rekord ży-
ciowy o ponad sekundę 
(1.08,25).

Sochaczewianie 
w Ciechanowie

* W sobotę w Liceum Ogól-
nokształcącym im. Staszi-
ca odbył się kolejny zjazd 
Mazowieckiej Ligi Szkolnej 
w brydżu sportowym. 

Drużyny rozegrały po 
trzy mecze. Luzik Junior 
(Paweł i Piotr Pęsiek, Prze-
mysław Nitek, Dariusz Olej-
nik) wygrał wysoko wszyst-
kie swoje pojedynki, 22:8 
(59:29) z AZS UW Sta-
szic IIa, 25:5 (54:8) z AZS 
UW Staszic Ia, 25:3 (65:8) z 
AZS UW Staszic Ie. Młod-
szy team,  Luzik Młodzik, 
po dwóch wysokich zwycię-
stwach: 24:6 (72:33) z AZS 
UW Staszic Ie i  25:3 (79:22) 
z AZS UW GIM 42 „Twar-

da” przegrał 8:22 (48:18)  
z AZS UW Staszic IIa. 

Aktualna tabela

1. Luzik Junior Wymysłów 134

2. AZS UW Staszic Ia Warszawa 124

3. Luzik Młodzik Wymysłów 112

4. AZS UW Staszic IIa Warszawa 100

5. AZS UW 1 Warszawa 94

6. Spójnia Warszawa 93

7. AZS UW2 Warszawa 62

8. AZS UW Gim.42  
Twarda IIe Warszawa

35

9. AZS UW Staszic Ib Warszawa 29

10. AZS UW Staszic Ie Warszawa 22

11. AZS UW Katolicka SP 
Warszawa

5

12. AZS UW Gim.42  
Twarda IIb Warszawa

0

Dobrze licytowali

Odbyło się walne zebra-
nie Warszawsko-Mazowiec-
kiego Związku Judo (12.01). 
Do władz związku (na lata 
2013-2017) został wybra-
ny trener UKS „Siódemka” 

Marcin Niemiec. Oprócz 
pracy w klubie jest on od 
roku 2009 jednym ze szkole-
niowców prowadzących ka-
drę województwa mazowiec-
kiego młodzików (U-15).

Nasi u steru
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JUDO

BIEGI

KOSZYKÓWKA

Pierwszy mecz VII ko-
lejki nie odbył się, gdyż eki-
pa z Bieniewic nie dotarła 
do Sochaczewa. W drugim 
spotkaniu zagrały ze sobą 
drużyny, które dzieli duża 
przepaść wiekowa. Mło-
dzieńcy z Chopina walczyli 
bardzo zawzięcie i nawet w 
połowie drugiej kwarty wy-
szli na chwilę na prowadze-
nie. Doświadczenie wzięło 
jednak górę i Stare Byki wy-
soko wygrały.

W trzecim boju na par-
kiecie pojawiła się Iga Mar-
cinkowska (pierwsza graja-
ca kobieta w historii SLK). 
Od początku Jobsi zdoby-
li wyraźną przewagę, którą 
utrzymali do końcowej sy-
reny. Mecz mógł się podo-
bać, gdyż toczony był w bar-
dzo wysokim tempie.

W ostatnim pojedyn-
ku spotkała się sochaczew-
ska koszykarska młodzież. 
Mecz był bardzo zacięty i w 
napięciu trzymał do ostat-
niej sekundy. Ostatecznie 
wygrali podopieczni Ada-
ma Hilchena, czym odebra-
li szansę na play-off socha-
czewskim Rakietom.

Wyniki
VII kolejka

Łowicki Team - Bienie-
wice Team  30:0 v.o.

Stare Byki Sochaczew 
- Air Chopin Sochaczew  
75:47 (13:8, 15:17, 23:14, 
24:8)
Sebastian Jankowski (29), Andrzej Grad (22), 
Krystian Fiediukowski (10), Artiom Wójcicki (6), 
Konrad Chojnacki (6) - Jacek Maciągowski (12), 
Arkadiusz Ciechaniak (11), Marcin Kaniewski 
(9), Filip Radwański (9), Piotr Marcinkowski (3), 
Mateusz Noskowicz (2), Wojciech Ciurzyński (1), 
Bartek Błażejewski 

MS Jobs Sochaczew - 
LpElektronik Żyrardów  
76:51 (17:5, 26:8, 11:16, 
22:22) 
Dawid Juskowiak (26), Michał Krawczak (19), 
Michał Marcinkowski (12), Rafał Urbański (12), 
Tomasz Miklin (7), Iga Marcinkowska - Michał 
Jarośkiewicz (17), Roman Sosiński (13), Robert 
Karwat (7), Michał Partyka (6), Paweł Górski (6), 
Przemysław Pawlicki (2), Ireneusz Jarzyna, Robert 
Dąbrowski, Paweł Leśniewski 

UKS Ogrodnik Socha-
czew - Socho Rockets  52:51 
(12:10, 8:8, 11:17, 21:16)

Kamil Lange (23), Mateusz Maciak (14), Adam 
Kakareko (6), Hubert Bieguszewski (3), Łukasz 
Ciura (3), Radosław Ostrowski (2), Adam Zieliński 
(1), Krzysztof Kłos - Krzysztof Poczobut (16), 
Kamil Spławski (9), Tomasz Osiński (9), Łukasz 
Wróblewski (6), Konrad Spławski, Szymon Miklin, 
Kamil Kwiatkowski

Tabela

1. MS Jobs 12 520-289

2. Łowicki Team 11 313-190

3. Stare Byki 11 397-304

4. Last Minute 11 393-306

5. Socho Rockets 9 311-403

6. LpElektronik 8 337-321

7. UKS Ogrodnik 8 272-394

8. Air Chopin 7 245-361

9. Bieniewice Team 6 224-428

Najskuteczniejsi  
zawodnicy

171 - Dawid Juskowiak 
(MS Jobs)

114 - Sebastian Jankow-
ski (Stare Byki)

110 - Kamil Lange 
(Ogrodnik)

106 - Michał Krawczak 
(MS Jobs)

Rzuty za trzy
18 - Rafał Roguski (Bie-

niewice)
15 - Dawid Juskowiak 

(MS Jobs)
12 - Dymitr Ukraincew 

(LM), Kamil Lange (Ogrodnik)
10 - Michał Jarośkiewicz 

(LpElektronik), Sebastian 
Jankowski (Stare Byki)

Rzuty osobiste
23 - Kamil Lange 

(Ogrodnik)
17 - Dymitr Ukraincew 

(LM)
16 - Michał Krawczak 

(Ms Jobs)
14 - Roman Sosiński 

(LpElektronik)
12 - Sebastian Jankow-

ski (Stare Byki)
VIII kolejka - 26.01

LpElektronik - UKS 
Ogrodnik (godz.14.00)

Air Chopin - MS Jobs 
(godz.15.00)

Łowicki Team - Stare 
Byki (godz.16.00)

Last Minute - Bieniewi-
ce Team (godz.17.00)

Sochaczewska Liga Koszykówki

Kobiecy debiut
 ■ W sobotę na parkiecie sochaczewskiej hali MOSiR walczyli koszykarze i... jedna koszykarka. 

Bowiem po raz pierwszy w historii SLK na boisku pojawiła się przedstawicielka płci pięknej.

Iga Marcinkowska w kleszczach Elektroników z Żyrardowa
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* Polski Związek Judo ogło-

sił skład kadry narodowej 
na pierwsze półrocze 2013 
roku. 

W tym elitarnym gro-
nie znalazła się czwórka z 
sochaczewskiej Siódem-
ki: Natalia Stobiecka (U-18, 
44 kg), Bartosz Ponichtera 
(U-18, 66 kg), Konrad Fe-
liga (U-20, 60 kg) oraz Da-
wid Feliga (U-23, 66 kg). Po-
nadto trener Janusz Piechna 
nadal będzie prowadził re-
prezentację Polski kadetów. 
Już 25 stycznia wyjeżdża on 
ze swoimi zawodnikami na 
3-tygodniowy obóz trenin-
gowy do ojczyzny judo - Ja-
ponii. 

W dniu 10 stycznia 2013 
roku w Warszawie w restau-
racji Honoratka przy ulicy 
Miodowej odbyła się uro-
czysta gala Warszawsko-
-Mazowieckiego Związku 
Judo, która miała na celu 
uhonorowanie najlepszych 
zawodników naszego regio-
nu. Do grona tego należą 
także zawodniczki i zawod-
nicy UKS „7”.

Dziewczęta U-13
1.Wiktoria Niemiec

Chłopcy U-13
38.Mateusz Pająk

Młodziczki U-15
41.Wiktoria Niemiec

Młodzicy U-15
5.Kacper Włodarski
12.Radosław Strzelczyk
15.Przemysław Tomecki
26.Daniel Waladziński
28.Adam Janicki

Kadetki U-17
8.Natalia Stobiecka
12.Justyna Szewczyk

Kadeci U-17
9.Bartosz Ponichtera
32.Kacper Włodarski
33.Radosław Strzelczyk
41.Damian Paduch
54.Maciej Bruder

Juniorki U-20
10.Natalia Stobiecka
17.Justyna Szewczyk

Juniorzy U-20
9.Konrad Feliga
19.Patryk Bogucki
29.Kacper Włodarski

Młodzieżowcy U-23
11.Konrad Feliga
14.Dawid Feliga

Seniorzy
15.Konrad Feliga
23.Dawid Feliga

Sochaczewianie 
w kadrze

W sobotę (5.01) młodzi 
lekkoatleci z KM Aktywni 
rozpoczęli sportowy nowy 
rok. Podopieczni Emanu-
ela Zimnego wystartowa-
li w drugiej rundzie Biegów 
Górskich w Falenicy.

Wyniki
Bieg 3 km (75 zawodników)

6.Filip Raczkowski (1 miejsce w M16)
11.Piotr Marczak (2 miejsce w M16)
16.Jakub Kosk (3 miejsce w M16)
25.Mikołaj Wosiński (3 miejsce w M14)

Bieg 10 km (382 zawod-

ników)
62.Emanuel Zimny

Aktywni wzięli udział 
także w biegu na orienta-

cję i zdobyli pierwsze punk-
ty w klasyfikacji Mistrzostw 
Warszawy. Zespół w skła-
dzie: Filip Raczkowski, Mi-
kołaj Wosiński, Piotr Mar-
czak, Jakub Kosk oraz 
Klaudia Lelonek zajął 25 
miejsce na 80 startujących 
drużyn. Dodatkowo Klau-
dia była dziewiąta w katego-
rii open kobiet.

Tydzień później (12.01) 
Aktywni ponownie pojawili 
się w Falenicy. Tym razem zaj-
mując następujące miejsca:
9.Filip Raczkowski (1 miejsce w M16)
11.Piotr Marczak (2 miejsce w M16)
14.Jakub Kosk (4 miejsce w M16)
15.Mikołaj Wosiński (1 miejsce w M14)

Pierwszy 
tegoroczny start

W niedzielę (6.01) odby-
ły się pierwsze w tym roku 
zawody Grand Prix Łodzi w 
biegach przełajowych i nor-
dic walking. Na starcie nie 
mogło zabraknąć reprezen-
tantów naszego miasta.

Wyniki
Nordic walking (5 km)

10.Jan Kocimski (1 miejsce w M60)
11.Krzysztof Orzechowski (2 miejsce w M60)
13.Beata Kołodziejczak (2 miejsce w K2)
25.Lidia Cichecka (1 miejsce w K3)
26.Joanna Szyprowska (7 miejsce w K2)

Łódzka premiera
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Zbliża się ważny 
dla Sochaczewa jubile-

usz. Mianowicie swoje 
25-lecie obchodził bę-

dzie w tym roku... ko-

munalny cmentarz na 
Wypalenisku. Przy tej 
okazji dowiedzieliśmy 
się, że na 5,5 hektarach 
leży tam ponad 3 tysią-

ce luda. A i tak jest jesz-

cze kupa miejsca, tylko 
ochotników brak. Może 
z okazji rocznicy nale-

żałoby urządzić jakieś 
święto. Niech choćby 
zabębni L’ombelico del 
Mondo, które przecież 
i umarłego z grobu po-

derwie.

Podczas koncertu 
karnawałowego w szko-

le muzycznej pani dy-

rektor placówki długo 
rozglądała się po scenie 
za wiązanką kwiatów, 
którą wreszcie znala-

zła, by wręczyć ją sta-

roście Korysiowi. Ten 
z kolei wręczył ją pani 
dyrektor. Wywołało to 
wesołość wśród obser-
wującej te zabiegi pu-

bliczności. Obdarowy-

wanie się kwiatami to 
zawsze miłe zdarzenie.

Każdy pacjent na-

szego szpitala otrzyma 
teraz sklejoną nie do ro-

zerwania taśmę na rękę 
z danymi, które pomo-

gą skierować go perso-

nelowi na właściwy od-

dział, gdyby się zgubił. 
Miejmy nadzieję, że da 
się jej pozbyć po wypi-
sie, bo jak nie, to policja 
znowu delikwenta do-

starczy.
Krajan

Wtorek, 15 stycznia
O Jak wyznał w pra-

sie Dariusz Miłek, właści-
ciel sieci 800 sklepów z obu-
wiem CCC, kryzys go nie 
dotyka. Nawet przeciwnie, 
bo powierzchnie pod sklepy 
są teraz tańsze, a coraz wię-
cej ludzi z oszczędności ku-
puje buty tańsze właśnie w 
CCC. Jak twierdzi właści-
ciel, sprzedaż w ciągu roku 
wzrosła mu o blisko 20 proc. 
Już wiemy, skąd namnożyło 
się tyle „Biedronek”.

O Prezydent Bronisław 
Komorowski zgolił wąsy. 
Może miał nadzieję, że go 
na polowaniu nie rozpo-
znają. Tymczasem poseł 
Biedroń twierdzi, że teraz 
prezydent bardzo mu się 
podoba. I aby się tylko nie 
skończyło polowaniem z 
nagonką w wykonaniu kół-
ka strzeleckiego Biedronia.

Środa,  
16 stycznia

O  Okazuje się, że cho-
ciaż wirus grypy A/H1N1 

szaleje w całym kraju, to 
obecnie nie jest wcale groź-
niejszy od grypy sezonowej. 
Błędem jest więc, co zauwa-
żają specjaliści, nazywa-
nie go nadal „świńską gry-
pą”, bo stracił on już dawno 
swój świński charakter. I 
nawet nie atakuje rzeźnika.

O  Jak wynika z badań 
nad preferencjami roda-
ków, jakie ogłosił Instytut 
Badań Rynkowych, Polacy 
najchętniej dzieliliby po-
kój hotelowy z brytyjską 
supermodelką Kate Moss. 
Może liczą, że ta zamożna 
blondynka by za nich za-
płaciła?

Czwartek,  
17 stycznia

O To będzie niebywa-
ła pięściarska atrakcja. 23 
lutego na jeden i ten sam 
ring wyjdą Andrzej Gołota 
i Przemysław Saleta. Wcale 
jednak nie po to, jak twier-
dzą złośliwcy, aby wspólnie 
pobić sędziego. Podobno 
firmy farmaceutyczne chcą 
przetestować Geriatex w 
ekstremalnych warunkach.

Piątek,  
18 stycznia

O Znana sportsmen-
ka, tyczkarka Monika Py-
rek, wicemistrzyni Europy 
i świata, wykonała życiowy 
skok i wylądowała w rozgło-
śni Radio Szczecin. Będzie 
tam prowadzić poranki. 
Może wszyscy inni dzien-
nikarze wolą się wyspać, a 
ona przecież przyzwyczajo-
na jest do rannego zrywania 
się na trening. Po nim zaś, 
zasapanym oddechem może 
przez radio zbliżać szcze-
cińskie małżeństwa.
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Przeczytałem gdzieś 
ostatnio szokującą wiado-

mość, że naukowcy z Uni-
wersytetu Stanforda odkry-

li, iż gatunek Homo sapiens  
ma szczyt swoich intelektu-

alnych możliwości dawno 
za sobą. I jak się tak zastano-

wić, to wystarczy przecież 
poczytać wpisy na internetowych forach lub 
niektóre gazety, by przyznać jajogłowym rację.

Ale to nie wszystko, bo choćby taki przypa-
dek. Spotyka się dwóch kumpli i jeden zwierza się 
koledze:

- Wiesz stary, jaką fajną wczoraj babkę pozna-
łem. Ładna, zgrabna, wszystko na miejscu. I nie-
głupia!

- No i co, wziąłeś od niej telefon?
- No pewnie! Chcesz kupić?
Tylko zastanawiam się, który z rozmówców 

ma wyższe IQ. Bo ludzie myślą dziś schematami: 
babka, telefon, randka... pobicie przez męża. A ten 
sprzedawca komórek podszedł do sprawy w spo-
sób niekonwencjonalny, wyłamując się ze skost-
niałych szablonów. Większość woli jednak stoso-
wać jasne drogowskazy.

Jak choćby „Dni”, których namnożyło 
się ostatnio jak drzew w lesie. Nie ma pra-
wie daty, która nie byłaby Międzynarodo-
wym Dniem czegoś. Kiedyś były tylko dwa: 
Dzień Dziecka, gdy rodzice mieli okazję do 
rozpicia flaszki za zdrowie szczeniaka i żeby 
im się dzieci samolotów nie czepiały. Dru-
gim był Dzień Kobiet, kiedy faceci mieli oka-
zję do wypicia zdrowia pań. Wielokrotnego 
zresztą. Dzisiaj dosłownie nie ma dnia bez 
Dnia i jak tu człowiek ma się w tym wszyst-

kim połapać? I jeszcze stosować? Ale, jako się 
rzekło, nasi się starają.

No na przykład 8 stycznia obchodziliśmy 
Międzynarodowy Dzień Dziwaka (naprawdę!), 
którego to dnia w Sochaczewie ktoś ukradł węd-
kę ze sklepu przy Żeromskiego. I po co mu ona 
zimą? Dziwak. Ale to jeszcze nic, bo już dzień 
później, podczas obchodów Dnia Ligi Ochrony 
Przyrody, w Wójtówce znaleziono i zabezpieczo-
no pięć pocisków moździerzowych i 24 granaty z 
II wojny światowej. No proszę, a jak by to wszyst-
ko piżło, to byśmy tam żadnej przyrody długo nie 
oglądali.

Albo taki Dzień Wegetarian obchodzony 11 
stycznia! W tym dniu w sklepie przy ul. 15 Sierp-
nia złapano klienta, który chciał się nachapać za 
darmo. Teraz, jak przysuną grzywnę, to mu tyl-
ko wegetarianizm zostanie. Dzień wcześniej, 10 
stycznia, w Święto Suwerenności Ludowej, poli-
cja dostała zawiadomienie o mężczyznach leżą-
cych w stanie upojenia alkoholowego. Jeden na 
autobusowym przystanku, drugi w innym końcu 
miasta na chodniku. Czyż nie pokazali oni bez-
przykładnej suwerenności od wszelkiego konwe-
nansu i żony?

Zaś w niedzielę 13 stycznia, w Dzień Wzajem-
nej Adoracji, trzech gości tak skutecznie adoro-
wało dwójkę dzieciaków kwestujących na WOŚP, 
że zniknęła im puszka z datkami. I jeszcze je-
den symptomatyczny przykład. Otóż w sobotę 
12 stycznia policja zatrzymała na ul. 600-lecia so-
chaczewiankę, która kierowała autem, mając we 
krwi 1,5 promila i sądowy zakaz prowadzenia po-
jazdów. A był to Dzień Upamiętnienia Rewolucji 
Zanzibaru.

Sławomir Burzyński
slawomirburzynski@spoko.pl 

MAŁE PIWO

Nie ma dnia bez  Dnia

Na sochaczewskim cmentarzu pojawili się styczniowi powstańcy 

Co z niej  
wyrosło?

Tym razem naszą tajem-

niczą niewiadomą widzimy na 
szkolnej fotografii z sochaczew-

skiej „trójki". Wychowawczyni 
naszej iks, Janina Anyszewska 
zaszczepiła w niej zamiłowa-

nie do biologii, które procentuje 
również w pracy zawodowej do 
dzisiaj. W tamtym okresie nasza 
bohaterka reprezentowała też 
swoją szkołę w drużynie siat-
kówki, z którą zdobyła mistrzo-

stwo woj. skierniewickiego. Jak 
twierdzi, bardzo dobrze serwo-

wała. Dziś też serwuje. Nie tylko 
potrawy  na domowy stół i naj-
częściej trafia w zamierzony cel. 

Odpowiedzi na pytanie: Co 
z niej wyrosło? Prosimy zgła-
szać telefonicznie pod numerem 
694-616-917 lub na adres mailo-
wy slawomirburzynski@spo-
ko.pl. Zwycięzca otrzyma do 
wyboru album „Sochaczewskie 
impresje” lub płytę Władysława 
Komendarka  „Chopin”.

- My pierwsza brygada,  
strzelecka gromada... - Dziś walczyć  

możemy już tylko  
o wolne media... 
prąd, centralne, 
wodę w rezerwuarze.


